

ပုဒ္ဒါအလိုကျ အဆုံးအမတော်

သဗ္ဗပါပသာ အကရဏံ - မကောင်းတာ(အကုသိုလ်)ဟူသမျှ ဘာမျှမလုပ်ပါနှင့်။
 ကုသလသာ ဥပသမ္မဒါ - ကောင်းတာ(ကုသိုလ်)မှန်သမျှ အားလုံးပြုလုပ်ပါ။
 သစ်တ္တ ပရိယောဒပနံ - မိမိစိတ်ကို မိမိနိုင်အောင်ထိန်းပါ။
 (မကောင်းတာ မလုပ်ဖြစ်အောင် စိတ်ကိုထိန်းပါ)
 တေ ပုဒ္ဒါန သာသနံ - ဤသုံးမျိုးသည် ပုဒ္ဒါအလိုတော်ကျ အဆုံးအမတည်း။
 (ဓမ္မဒါ)

ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်များနှင့် မြောက်ဦးဒေသ ကမ္ဘာ့စိတ်ဝင်စားဖွယ်ဖြစ်လာ

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၇

မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုနှင့်သဘာဝအမွေအနှစ်များအပေါ် အခြေခံသည့် ခရီးသွားလုပ်ငန်း ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးရန် ယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်များနှင့် သဘာဝအမွေအနှစ်များကို ထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက်ရန်လိုအပ်ကြောင်း ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်စန္ဒာခင်က ပြောသည်။

“ခရီးသွားလုပ်ငန်း ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးဖို့အတွက် Tourism

Management တွေ လုပ်ပေးရမယ်။ ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ် တွေ ကာကွယ်ထိန်းသိမ်းဖို့အတွက် စီမံခန့်ခွဲမှုတွေ လုပ်ရမယ်။ မြန်မာ့ခရီးသွားလုပ်ငန်းက ယဉ်ကျေးမှုနဲ့ သဘာဝအမွေ အနှစ်တွေပေါ် အခြေခံတဲ့ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖြစ်တယ်”ဟု ၎င်းကပြောသည်။

ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်များ မထိခိုက် မပျက်စီးစေရန် ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်များ ထိန်းသိမ်းကာကွယ်ရေးဥပဒေ၊

သတင်း - မင်းသစ်၊ ဓာတ်ပုံ - ငွေအောင်(ကြေးမုံ)

၁၉၉၈ ဥပဒေ၊ ၂၀၁၁ နည်းဥပဒေများ ထုတ်ပြန်ထားပြီး အဆိုပါ ဥပဒေများနှင့် လိုက်လျောညီထွေသည့် စည်းကမ်းချက်များကို ထုတ်ပြန်ထားကြောင်း ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာနမှ သိရ သည်။

ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာနမှ ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှု အမွေ အနှစ်များ မပျောက်ပျက်မပျက်စီးစေရန်နှင့် ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲ စေရန်အတွက် **စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၃ သို့**



ရခိုင်ပြည်နယ် မြောက်ဦးဒေသရှိ သူရဲကောင်းပုထိုးတော်ကြီးအတွင်းမှ ကမ္ဘာလှည့်များစိတ်ဝင်စားသည့် မြန်မာ့ရှေးဟောင်းအနုပညာလက်ရာများကို တွေ့ရစဉ်။

၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် ရေချိုငါးမွေးမြူရေးလုပ်ငန်းမှ ကန်ဒေါ်လာ သန်း ၁၂၀ ကျော်ရရှိရေး ရည်မှန်း

ဗဟို ဇန်နဝါရီ ၇

မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်နှင့် မြစ်၊ ချောင်း၊ အင်း၊ အိုင်တို့တွင် သမားရိုးကျ ငါးဖမ်းဖမ်းဆီးရာမှ ခေတ်မီနည်းပညာများဖြင့် အလွန်အကျွံဖမ်းဆီးခြင်း၊ တားမြစ်ကန့်သတ်ထားသည့် ငါးဖမ်း ကိရိယာများဖြင့် ဖမ်းဆီးခြင်း၊ ငါးများ ဥချ မျိုးပွားရာသီတွင် ဖမ်းဆီးခြင်း၊ ရာသီဥတုမမှန်ကန်မှု တို့ကြောင့် ဂေဟစနစ်များ ပျက်စီးခြင်းတို့နှင့် လယ်ယာမြေများတွင် ဓာတုပစ္စည်းများထည့်သွင်း ကြပ်ကဲခြင်း စသည်တို့ကြောင့် ယခုအခါ ငါးများ မျိုးပွားမှုနည်းပါးသွားသဖြင့် ဖမ်းဆီးရရှိမှု

တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် ကျဆင်းလာပြီဖြစ်ကြောင်း မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် မြန်မာနိုင်ငံငါးလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ်တို့၏ မှတ်တမ်းများအရ သိရ သည်။

နိုင်ငံတကာတွင်လည်း အလားတူဖြစ်ရပ်များကြောင့် အချို့ငါးများမှာ မျိုးသုဉ်းခြင်းနှင့် ငါးများရှားပါးနေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ လူတို့ နေ့စဉ်စားသောက်ရာတွင် ဟင်းခတ် သို့မဟုတ် အဓိကဟင်းလျာအဖြစ် ငါးမပါလျှင် မပြီးပေ။ **စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့**

ကြေးမုံ

ဖတ် စ ရာ

ရန်ကုန်မြို့၌ တည်ဆောက်လျက်ရှိ သည့်စည်းကမ်းမကိုက်ညီသော အထပ်မြင့်အဆောက်အအုံများကို ရပ်ဆိုင်းထားရန် အရေးကြီး အဆိုတင်သွင်း

စာ >> ၃

၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် မန္တလေးမြို့သို့ နိုင်ငံတကာဧည့်သည်များ လျာထားချက်ထက် ပိုမိုဝင်ရောက်ခဲ့

စာ >> ၈

ပြည်သူများ ရောင်းဝယ် ဖောက်ကားမှု လွယ်ကူစေရေး ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်မှု ဈေးသစ်များ တည်ဆောက်နေ

စာ >> ၈

ယင်းမာပင်ဒေသယမားလွင်ပြင်တွင် ယခင်နှစ်ကထက် ကြက်သွန်စိုက်ပျိုးမှုများလာပြီး ဈေးကျမည်ကို စိုးရိမ်နေ

စာ >> ၁၁

MECTEL
Anytime, Anywhere

15 Ks / SMS

22 Ks / min

6 Ks / MB

"ရွှေမေတ္တာ" အစီအစဉ်

Data သီးသန့်အသုံးပြုရင်သူများအတွက် Data Bolt-on အစီအစဉ်...

Voice သီးသန့်အသုံးပြုရင်သူများအတွက် Voice Bolt-on အစီအစဉ်...

SMS သီးသန့်အသုံးပြုရင်သူများအတွက် SMS Bolt-on အစီအစဉ်...

ရိုမိုသက်သာသော နှုန်းထားများဖြင့် ဝန်ပေးခြင်း၊ SMS ပေးပို့ခြင်း နှင့် အင်တာနက်အသုံးပြုခြင်း (၃) မျိုးလုံးပါဝင်သည့် Monthly Package အစီအစဉ်တွင် Silver, Gold, Diamond Plan များထဲမှကြိုက်နှစ်သက်ရာ ခွေးလယ်အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

233 သို့ SMT ဟု အခမဲ့ SMS ပေးပို့ပြီး "ရွှေမေတ္တာ" အစီအစဉ်အား ရယူလိုက်ပါ။

အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို 1212 Call Center နှင့် MECTel Facebook Page တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

STARMART nine mile showroom - ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ-(၉)မိုင်ပြည်လမ်း၊ရန်ကုန်မြို့၊ဖုန်း: ၀၉-၃၀၉၉၀၃၃၁၊၃၀၉၉၀၃၃၂၊၃၀၉၉၀၃၃၃ www.starmartninemileshowroom.com

ကြေးမုံစာတည်းရှုထောင့် ၈-၁-၂၀၁၆ သောကြာနေ့

အပြန်အလှန်အကျိုးပြု

ဒီမိုကရေစီအသွင်ကူးပြောင်းမှုကာလအတွင်း အများပြည်သူ အကျိုးစီးပွားအတွက် တိုးတက်ကောင်းမွန်နိုင်ရာ ကိစ္စအမျိုးမျိုးကို နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ မူဝါဒလမ်းညွှန်ချက်တို့နှင့်အညီ ဆိုင်ရာဆိုင်ရာတို့က ဦးစားပေးအဆင့်အလိုက် အဆင့်ဆင့် အကောင်အထည်ဖော်ခဲ့ကြသည်ကို တွေ့ရသည်။

အပြောင်းအလဲအတွက် ကောင်းခြင်း၊ ဆိုးခြင်းအဖုံဖုံကို မြင်တွေ့ခဲ့ရာ၌ သက်ဆိုင်ရာတို့၏ လိုအပ်ချက် ဆိုသည်ထက် အများပြည်သူတို့၏ အားနည်းချက်များကိုလည်း ပေါင်းထည့်ပြုပြင်ပါမှ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု၏ မျှော်မှန်းထားသည့် ရည်ရွယ်ချက်များကို ထိထိရောက်ရောက် အပြည့်အဝဖော်ဆောင်ရာ ရောက်မည်ဖြစ်ပြီး နိုင်ငံတော်၏ အနာဂတ်လူမှုဘဝများလည်း ခိုင်မာအားကောင်းလာမည်ဖြစ်သည်။

မူလရှိပြီးရထားများအပြင် ရထားစက်ခေါင်းသစ်များ၊ လူစီးတွဲဆိုင်းသစ်များ၊ မြို့ပတ်ရထားများသာမက လျှပ်စစ်ရထားများပါ တိုးချဲ့ပြေးဆွဲနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရသည်။ ထို့အပြင် အဆိုပါရထားသစ်များဖြင့် ရန်ကုန်-မန္တလေးခရီးစဉ်များတွင် စမ်းသပ်မောင်းနှင်ပြေးဆွဲပေးနေပြီဖြစ်သည်။

မန္တလေးမြို့ရှိ ရွှေနန်းတော်ကျောင်း(ရွှေကျောင်း)အား ပြည်တွင်း ပြည်ပခရီးသွားများ လာရောက်လေ့လာမှု များပြား

မန္တလေး ဇန်နဝါရီ ၇ မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ် လက်ရာများ၊ ရေမြေတောတောင် သဘာဝအလှရှုခင်းများ၊ တိုင်းရင်းသားများ၏ ရိုးရာဓလေ့များကို လေ့လာနိုင်ရန် နိုင်ငံခြားသားခရီးသွားများ မြန်မာနိုင်ငံသို့ လာရောက်လည်ပတ်မှု များပြားလျက်ရှိရာ ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်များ တည်ရှိရာ၊ မြန်မာအနုပညာဗိသုကာလက်ရာများ စံပြုကျောင်းဖြစ်သော မန္တလေးမြို့ အောင်မြေသာစံမြို့နယ်ရှိ ရွှေနန်းတော်ကျောင်း(ရွှေကျောင်း)အား ပြည်တွင်း ပြည်ပ ခရီးသွားများ လာရောက်လေ့လာမှု များပြားလျက်ရှိသည်။



ကင်းထောက်လူငယ် မောင်ပယ်များ၏ နိုင်ငံတကာကင်းထောက်အတွေ့အကြုံရှင်းလင်းပွဲ ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၇ ကင်းထောက်လူငယ်များ အကြောင်းနှင့် ကင်းထောက်လူငယ် မောင်ပယ်များ၏ နိုင်ငံတကာကင်းထောက်အတွေ့အကြုံ ရှင်းလင်းဟောပြောပွဲကို ယမန်နေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ဒဂုံတက္ကသိုလ်၌ ကျင်းပရာ ဒဂုံတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာလှဌေးက

ခရီးသွားတစ်ဦးက ပြောသည်။ “ဒီ သစ် သားကျောင်းကြီးကို လာရောက် လေ့လာရတဲ့အတွက် ကျေနပ်မိပါတယ်။ လာရောက် လေ့လာသူတိုင်းလည်း သဘောကျ မယ်ထင်တယ်။ ပန်းချီ၊ ပန်းပုအနုပညာဗိသုကာလက်ရာတွေ အနီးကပ် တွေ့ရတဲ့အတွက် အလွန်သဘောကျ မိပါတယ်။ ကျောင်းကြီးတည်ဆောက် ပုံနဲ့ အနုပညာလက်ရာတွေက စနစ်ကျတယ်။ ရှေးခေတ် မြန်မာပညာရှင်တွေရဲ့ အနုပညာလက်ရာ တွေက အလွန်အံ့ဩစရာကောင်းပါတယ်”ဟု ကျောင်းကြီးအား လာရောက်လည်ပတ် လေ့လာသော ရွှေနန်းတော်ကျောင်းဟု လူသိများသော ရွှေနန်းတော်ကျောင်းသည် နှစ်ပေါင်း ၁၃၀ ကျော် သက်တမ်းရှိပြီး ကုန်းဘောင်ခေတ်(၁၉) ရာစု မြန်မာ့အနုပညာဗိသုကာလက်ရာ စံပြုကျောင်းကြီးဖြစ်သည်။ ရွှေနန်းတော်ကြီးမှာ အမိုးသိုးဆင့်၊ လယ်ပေါ်နှစ်ထပ်၊ စမြင်ပါသော ဇေတဝန်ဆောင်ဖြစ်သည်။ ကျောင်းကြီး တစ်ဆောင်လုံးတွင် အရှေ့အနောက် တိုင် ၁၅ လုံးတန်းနှင့် တောင်မြောက် ၁၀ လုံးတန်းရှိခြင်းကြောင့် တိုင်ပေါင်း ၁၅၀၊ နယားရပ်ထောက်တိုင်ပေါင်း ၅၄ တိုင်နှင့် သရက်ကင်းအုတ်လှေကား ငါးစင်းဖြင့် တည်ဆောက်ထားသည်။ ကျောင်းကြီးတစ်ခုလုံးတွင် မြန်မာ မှု သစ်သားပန်းပုအခြေခံ ခြူးပန်း၊ ခြူးနွယ် အပြောက်အမွမ်းများ၊ ရုပ်လုံး ရုပ်ကြွများ၊ ကျေးငှက်တိရစ္ဆာန်ရုပ်များ၊ နံရံကပ်ရုပ်ကြွများနှင့် အတွင်း မာရဘင် အရှေ့ပိုင်းကွန်းစင်တိုင် အခြေတွင် ဇာတ်ကြီးဆယ်ဘွဲ့၊ တောထွက်ခန်း၊ မဟာပဒုမဇာတ်၊ ဥတေနဇာတ်တော်များကို စိတ်ဝင်စားဖွယ် လက်ရာမြောက်စွာ အနုစိတ်တပ်ဆင် ထားကြောင်း မှတ်တမ်းများအရ သိရသည်။ သန်းဇော်မင်း(ပြန်/ဆက်)



ဆေးရုံသုံးပစ္စည်းကိရိယာပြပွဲနှင့် ဆေးပညာနိုးနှောဖလှယ်ပွဲ ကျင်းပမည်

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၇ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် ဂျပန်နိုင်ငံစီးပွားရေး၊ ကုန်သွယ်ရေးနှင့် စက်မှုဝန်ကြီးဌာန (Ministry of Economy, Trade and Industry (METI) နှင့် (Medical Excellence Japan (MEJ)အဖွဲ့သည် ဂျပန်-မြန်မာဆေးပညာဆိုင်ရာ မြှင့်တင်ရေးအဖွဲ့နှင့် လူသားအရင်းအမြစ် မြှင့်တင်ရေးအဖွဲ့အသို့ပါ ဆေးပညာနိုးနှောဖလှယ်ပွဲတွင် ဂျပန်နိုင်ငံဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ကုမ္ပဏီများက ဆေးပညာရပ်ဆိုင်ရာ ကိရိယာများ ပြသခြင်း၊ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ နည်းပညာများ ရှင်းလင်း တင်ပြခြင်း၊ ဂျပန်နိုင်ငံနှင့် မြန်မာနိုင်ငံတို့မှ ဆရာဝန်ကြီးများက ကင်ဆာရောဂါနှင့် အရေးပေါ်ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု လုပ်ငန်းများ အကြောင်းဟောပြောဆွေးနွေးကြမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ကိုချစ်)

ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

Table with 3 columns: Item (e.g., Gold, Oil, Exchange Rates), Unit, and Price/Rate. Includes sub-sections for Gold prices and Exchange Rates.

မြေးမုံ နေ့စဉ်သတင်းစာ စာတည်းမှူးချုပ် - ဦးခင်မောင်ကျော်ဒင် စာတည်းများ - ဦးဝင်းနိုင်၊ ဦးစိုးစိုးနိုင်၊ ဦးစန်းအောင် သတင်းထောက်များ - ဦးဌေးအောင် ဘာသာပြန်စာတည်းများ - ဦးအောင်ထိန်၊ ဦးဇော်ဝင်း၊ အောင်စန်းစိုး

သေမင်းတမန်ရထားလမ်းနှင့် မြန်မာ့သွေး၊ချွေးမှတ်တမ်း

မောင်တင်ထွန်း (သူရဲကောင်းမှတ်တမ်းဝင်)

ဒုတိယကမ္ဘာစစ်အတွင်း ထိုင်း-မြန်မာနယ်စပ်တွင် ဂျပန်တို့ဖောက်လုပ်ခဲ့သည့် မီးရထားလမ်းကို “သေမင်းတမန် မီးရထားလမ်း”ဟု လူသိများခဲ့သည်။ သေမင်းတမန် မီးရထားလမ်းဟု ပြောလိုက်သည်နှင့် တစ်ကမ္ဘာလုံးက သိရှိပြီးဖြစ်သည်။ အမှတ်ရကြသည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် ဗြိတိသျှမဟာမိတ်စစ်သုံးပန်း (ဗြိတိသျှ-ဩစတြေးလျ၊ နယူးဇီလန်၊ အိန္ဒိယ) အင်အားသုံးသောင်း ကျော်အား အဓမ္မစေခိုင်းခဲ့သော ဖြစ်ရပ်ကြောင့်ဖြစ်သည်။

ဗြိတိသျှနှင့်ဗြိတိသျှမျိုးနွယ်ဖွားတို့သည် မှတ်တမ်းမှတ်ရာနေသားခြင်း၊ မှတ်တမ်းတင်ခြင်း၊ အတွေ့အကြုံစာအုပ်များထုတ်ဝေခြင်းတို့ကို ဝါသနာပါသူများဖြစ်ကြသည်။ စစ်သုံးပန်းအဖြစ် အဖမ်းခံရပြီး မီးရထားလမ်းဖောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းတွင် အဓမ္မစေခိုင်းမှုဖြင့် လုပ်ကိုင်ခဲ့ရာတွင် အသက်မသေမပျောက်ဘဲ ဒုတိယကမ္ဘာစစ်ကြီးပြီးဆုံး၍ ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာခဲ့ကြသူများသည် ဘဝအတွေ့အကြုံများကို စာအုပ်စာတမ်းများရေးသားထုတ်ဝေခဲ့ကြသည်။

ထို့ပြင် ဗီဒီယို၊ ရုပ်ရှင်ဇာတ်လမ်း တန်ဆာဆင်လျက် ပြသခဲ့ရာ ထိုင်း-မြန်မာနယ်စပ် သေမင်းတမန်ရထားလမ်းဖောက်လုပ်ရေးကိစ္စမှာ ကမ္ဘာကျော်သွားခဲ့သည်။ ယခုအချိန်ထိ ကမ္ဘာအရပ်ရပ်မှ စိတ်ဝင်စားလျက်ရှိကြသည်။

ဤသည်မှာ မဟာမိတ်ဗြိတိသျှစစ်သုံးပန်းတို့၏ ဘဝကြမ္မာအားကို သိရှိကြရလျှင် စိတ်မကောင်းဖြစ်ကြသဖြင့် တစ်ကမ္ဘာလုံးက စိတ်ဝင်စားခဲ့ကြသော်လည်း မဟာမိတ်စစ်သုံးပန်းများနှင့်အတူ ယှဉ်တွဲအလုပ်လုပ်ရသော



ဓာတ်ပုံ-ဆုနှင့်လဲ့

တစ်ချက်ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ သေမင်းတမန်ရထားလမ်းဖောက်လုပ်ရေးမှ အသက်မသေဘဲ မိမိနေရပ်သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိသည့် ချွေးတပ်သားများ၏ ဘဝဖြစ်စဉ်များကို စာပေအဖြစ် ရေးသားထုတ်ဝေနိုင်မည်ဆိုပါက များစွာစိတ်ဝင်စားဖွယ်နှင့် ရင်နာဖွယ်ဖြစ်ရပ်များသိရှိရမည်ဖြစ်ပေသည်။ သို့သော် ယခုအချိန်လောက်တွင် ဤချွေးတပ်ထဲပါဝင်သွားကြသူများ သက်ရှိထင်ရှား ကျန်ရှိတော့မည်မထင်ပါ။

မြန်မာပြည်သိမ်း ဂျပန်အမှတ်(၁၅)တပ်မတော်သည် မီးရထားလမ်းများကို မဟာမိတ်တို့က နေ့စဉ်ဦးကြဖျက်ဆီး

တပ်မတော်၏ စစ်အင်အားမှာ တပ်မ(၄)ခုကျော်သာရှိသည်။ အကယ်၍ မဟာမိတ်တပ်များ ထိုးစစ်ဆင်လာပါက ပြန်လည်ခုခံရန် များစွာခက်ခဲမည်ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် စစ်အင်အား မဖြစ်မနေထပ်မံဖြည့်တင်းရန် အရေးကြီးလိုအပ်လျက်ရှိသည်။

ထိုအချိန် ပင်လယ်ရေကြောင်းမှ တပ်များပို့လွှတ်ရန် ကိစ္စမှာလည်း မဟာမိတ်တို့က လေကြောင်းစိုးမိုးထားခြင်း၊ ရေမြှုပ်ခိုင်းများထောင်ထားခြင်းကြောင့် ပင်လယ်ရေကြောင်းမှ တပ်အင်အားဖြည့်တင်းရေးမှာ များစွာအန္တရာယ်ကြီးမားလှပေသည်။ ထို့ကြောင့် ဂျပန်စစ်ဌာနချုပ်သည် ထိုင်းနိုင်ငံမှ မြန်မာနိုင်ငံသို့ မီးရထားလမ်း မဖြစ်မနေအရေးတကြီးဖောက်လုပ်ရန် လိုအပ်ကြောင်းဆုံးဖြတ်ပြီး အောက်ပါအချက်များပါဝင်သော “မီးရထားလမ်းဖောက်လုပ်ရေးလမ်းညွှန်ချက်”ကို ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။

ယိုးဒယားနိုင်ငံ ဗန်ကောက်မြို့မှ စတင်ထွက်ခွာ၍ ယိုးဒယား-မြန်မာနယ်စပ်တွင် ဘုရားသုံးဆူတောင်ကြားမှ တစ်ဆင့် မြန်မာနိုင်ငံ သံဖြူဇရပ်မြို့အထိ ကီလိုမီတာပေါင်း ၄၀၀ ခန့်ရှည်လျားသောလမ်း။ တစ်နိုင်ငံပုတစ်နိုင်ငံသို့ တစ်နေ့လျှင် ကုန်တန်ချိန်ပေါင်း ၃၀၀၀၊ ၁၉၄၅ ခုနှစ်ကုန်ဆုံးသည့်နေ့ကို နောက်ဆုံးထား၍ ဖောက်လုပ်ပြီးစီးစေရမည်။ မီးရထားဦးစီးဌာနတစ်ခု၊ မီးရထားတပ်မဟာတစ်ခု၊ မီးရထားစက်ကိရိယာပစ္စည်းရုံးတစ်ရုံး၊ တိုင်းရင်းသားလုပ်သားများနှင့် စစ်သုံးပန်းများ။

စစ်ရေးအခြေအနေအရ မဟာမိတ်တို့၏လေတပ်ပိုမိုလှုပ်ရှားလာခြင်း၊ ပင်လယ်ပြင်တွင် ရေတပ်တိုက်သင်္ဘောများနှင့် ရေငုပ်သင်္ဘောများလှုပ်ရှားနေခြင်းကြောင့် မီးရထားလမ်း အမြန်ပြီးစီးရန် ဂျပန်စစ်ဌာနချုပ်က လိုလားလျက်ရှိသည်။ ထို့ကြောင့် မီးရထားလမ်းဖောက်လုပ်ရေးကိစ္စ သတ်မှတ်ရက်ထက် လေးလစောပြီးစီးရန် ထပ်မံညွှန်ကြား



“မြန်မာချွေးတပ်”အကြောင်း လူသိနည်းသည်မှာ စိတ်မကောင်းစရာဖြစ်သည်။ ဤသည်မှာ မြန်မာလူမျိုးတို့သည် မှတ်တမ်းမှတ်ရာများ ထားရှိရေးသားထုတ်ဝေမှုအလေ့အထနည်းပါးခြင်းမှာလည်း အချက်

နေသည့်ကြားက မဖြစ်မနေပြုပြင်ခဲ့ကြရသည်။ ၁၉၄၂ ခုနှစ် မေလတွင် ပြည်တွင်းမီးရထားလမ်းအချို့ စတင်အသုံးပြုနိုင်ခဲ့သည်။ ထိုစဉ် ၁၉၄၂ ခုနှစ်က မြန်မာနိုင်ငံရှိ ဂျပန်အမှတ်(၁၅)

ပန်းချီလွင်လွင်ကျော်၏ တစ်ကိုယ်တော်ပန်းချီပြပွဲ မန္တလေးတောင်ခြေပန်းချီပြခန်းတွင် ပြသမည်

မန္တလေး ဇန်နဝါရီ ၇
ပန်းချီဆရာ လွင်လွင်ကျော်၏ တစ်ကိုယ်တော်ပန်းချီပြပွဲကို မန္တလေးမြို့ အောင်မြေသာစံမြို့နယ် မန္တလေးတောင်ခြေပန်းချီပြခန်း (Mandalay Hill Art Gallery) တွင် ဇန်နဝါရီ ၁၅ ရက်မှ ၁၇ ရက်အထိ နံနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၅ နာရီထိ ပြသသွားမည်ဖြစ်ပြီး ပန်းချီပြပွဲပွင့်ပွဲကို ဇန်နဝါရီ ၁၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

ဆရာလွင်လွင်ကျော်သည် ယခင်က (Group show)စုပေါင်းပန်းချီပြပွဲများတွင်လည်း ပါဝင်ပြသခဲ့သူဖြစ်ပြီး ၂၀၁၄ ခုနှစ်က ပထမအကြိမ် တစ်ကိုယ်တော်ပန်းချီပြပွဲကျင်းပနိုင်ခဲ့ပြီး ယခု ၂၀၁၆ တွင် ဒုတိယအကြိမ် တစ်ကိုယ်တော်ပြပွဲ ကျင်းပနိုင်ခြင်းဖြစ်

သည်။ ယခုပြပွဲတွင် ရေဆေးပန်းချီကား ၆၀ ပြသမည်ဖြစ်သည်။ ဆရာလွင်လွင်ကျော်သည် ပန်းချီပန်းပုကျောင်းနှင့် ယဉ်ကျေးမှုတက္ကသိုလ်ကျောင်းဆင်းဖြစ်ပြီး လူငယ်ပီပီဆန်းသစ်သည့် ရေးဆွဲမှုများဖြင့် ပန်းချီရသပေးစွမ်းနိုင်စေသည့် ပြပွဲတစ်ခုဖြစ်သည်။ ယခုပြပွဲသည် ဆရာလွင်လွင်ကျော်၏ (၃၁)နှစ်မြောက်မွေးနေ့အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် သူ၏မိခင်အား အမှတ်တရဖြစ်စေချင်သည့်ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ရေးဆွဲပြသ၍ ပြပွဲကျင်းပခြင်းဖြစ်သည်ဟု ဆရာလွင်လွင်ကျော်က ပြောသည်။

အနုပညာကို ချစ်မြတ်နိုးသူ၊ လေ့လာလိုသူများနှင့် စိတ်ပါဝင်စားသူတိုင်း မည်သူမဆိုလာရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

ခင်ခင်ဝင်း(ပညာရေး)

မောက်မယ် ဇန်နဝါရီ ၇ ရုပ်/ကျေးအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများကို နေ့နဝါရီ ၂ ရက် အပြီးရွေးချယ်မည်

မောက်မယ် ဇန်နဝါရီ ၇
ရွမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) လင်းခေးခရိုင် မောက်မယ်မြို့နယ်၌ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက ကြီးမှူး၍ ဇန်နဝါရီ ၁ ရက်နေ့မှစ၍ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများကို ဇန်နဝါရီ ၁၂ ရက်တွင် အပြီးသတ်ရွေးချယ်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ရွေးဦးစွာ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်စုများအလိုက် ဆယ်အိမ်စုမှူးများ စတင်ရွေးချယ်ပြီး သက်ဆိုင်ရာ ရုပ်/ကျေး ရပ်မိရပ်ဖများ၏ ရွေးမှတ်တွင် ရုပ်/ကျေးအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများတွင်ရှိရမည့် အရည်အချင်း၊ ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများနှင့်ကိုက်ညီအောင် မဲစနစ်ဖြင့် ပွင့်လင်းမြင်သာစွာဖြင့် သတ်မှတ်ထားသော

အမြင့်ဆုံး တစ်ပိဿာကို ငွေကျပ် ၁၆၀၀ အထိတက်ခဲ့တယ်။ ဈေးကပြန်ကျတော့လည်း ထက်ဝက်နုန်းလောက်ကျတယ်။ အခုလက်ရှိ မောင်တိုင်းအစိမ်းသီး တစ်ပိဿာကို ငွေကျပ် ၈၀၀၊ သာမို ၁၀ တစ်ပိဿာကို ငွေကျပ် ၉၀၀ ဈေးပေါက်တယ်။ အောက်ဆွဲသီး (ဒေသမျိုး)က တစ်ပိဿာကို ငွေကျပ် ၆၀၀ အထိပေါက်တယ်။ အခုလောလောဆယ် ဒီဈေးနုန်းအတိုင်းငြိမ်နေတယ်။ အခုအချိန်က မြန်မာပြည်အောက်ပိုင်းဘက်ကဝင်တဲ့(ရေလမ်းသီး)

နေ့အပြီး ရွေးချယ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း မောက်မယ်မြို့နယ်တွင် ရပ်ကွက် ခုနစ်ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်စု ရှစ်အုပ်စု ကျေးရွာပေါင်း ၁၀၂ ရွာရှိကြောင်း သိရသည်။

(စိုင်းမျိုးသန့်)

ချောင်းဦးမြို့နယ်ထွက် ငရုတ်သီးစိမ်းဈေး ပြန်လည်ကျဆင်း

ငရုတ်သီးစိမ်းဈေး တအားများတဲ့အတွက် ဈေးကျတာပါတယ်”ဟု ငရုတ်သီးစိမ်းစိုက်ပျိုးရေးအဖွဲ့အခြေအနေနှင့် ပတ်သက်ပြီး ချောင်းဦးမြို့နယ် မင်းတည်ကျေးရွာမှ ငရုတ်သီးသီးနှံကို ကိုယ်တိုင်စိုက်ပျိုး ထုတ်လုပ်ရောင်းချသူတစ်ဦးက ပြောသည်။

အဆိုပါ ချောင်းဦးနယ်ထွက် ငရုတ်သီးစိမ်း သီးနှံများ မှု့နှုတ်ဆင့် ပခုက္ကူ မင်းဘူးမှ တစ်ဆင့် ရခိုင်ပြည်နယ်သို့လည်းကောင်း၊ မန္တလေးမှတစ်ဆင့် လားရှိုး၊ မြစ်ကြီးနားသို့လည်းကောင်း၊ ကလေးမြို့မှတစ်ဆင့် ချောင်းပြည်နယ်သို့လည်းကောင်း အသီးသီးတင်ပို့ရောင်းချလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ **(ဖိုးခင်မိုး)**

ပြည်တွင်းရေးရာ



ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း ပြိတ်နဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာတိုနီဘလဲအား တွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၇ - ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ပြိတ်နဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာတိုနီဘလဲအား ယနေ့ နံနက် ၁၁ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိလွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (အပေါ်ပုံ)

ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အတူ ပြည်သူ့လွှတ်တော် နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှမြင့်ဦး၊ ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေးကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ဦးကိုကိုနိုင်နှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်နွဲ့မှ တာဝန်ရှိသူများတက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ရန်ကုန်မြို့၌ တည်ဆောက်လျက်ရှိသည့် စည်းကမ်းမကိုက်ညီသော အထပ်မြင့်အဆောက်အအုံများကို ရပ်ဆိုင်းထားရန် အရေးကြီးအဆိုတင်သွင်း

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၇

ပထမအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၃) ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၂၅) ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီ မိနစ် ၂၀ တွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ အရေးကြီးအဆိုတင်ရပ်တင်သွင်းခြင်း၊ မေးခွန်း(၄)ခုမေးမြန်းဖြေကြားခြင်း၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်က ပြင်ဆင်ချက်ဖြင့် အတည်ပြုပေးပို့သည့် ဥပဒေကြမ်းများအား လွှတ်တော်သို့အသိပေးတင်ပြခြင်းနှင့် အစီရင်ခံစာ ဖတ်ကြားခြင်း၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကပြင်ဆင်ချက်မရှိ ပြန်လည်ပေးပို့လာသည့် ဥပဒေကြမ်းများအား လက်ခံရရှိကြောင်းနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းအသိပေးတင်ပြခြင်းနှင့် ဥပဒေကြမ်းတစ်ခုအား လွှတ်တော်၏အဆုံးအဖြတ်ရယူခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်သည်။

အစည်းအဝေးတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မရမ်းကုန်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဒေါက်တာမေဝင်းမြင့်က တည်ဆဲဥပဒေများ၊ စည်းပင်သာယာရေးကော်မတီ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့် ညီညွတ်ခြင်းမရှိဘဲ ရန်ကုန်မြို့၌ တည်ဆောက်လျက် ရှိသည့် အထပ်မြင့်အဆောက်အအုံများကို ဥပဒေများစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့် ညီညွတ်စေရန်ဆောင်ရွက်ပြီးသည်အထိ ရပ်ဆိုင်းထားရန် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအား တိုက်တွန်းကြောင်းအရေးကြီးအဆိုတင်သွင်းရာ မော်လမြိုင်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဒေါ်ခင်ဌေးအောင်က ထောက်ခံသည်။

ပခုက္ကူမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးပိုင်ကို၏ ပခုက္ကူမြို့နယ်အဆုံး ယောချောင်းဘေးရှိ ကျေးရွာများအတွက် အရှေ့ကမ်းဖြူအခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်းခွဲအား အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်းအဖြစ် တိုးမြှင့်ပေးနိုင်ရေးမေးခွန်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန်းရှင်က သတ်မှတ်မူဘောင်များနှင့် ကိုက်ညီမှုမရှိခြင်း၊ ၂၀၁၅ - ၂၀၁၆ ခုနှစ်ပညာသင်နှစ်အတွက် ဖွဲ့စည်းပုံနှင့်ပြုချက်ရရှိခဲ့သည့် အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်းအရေအတွက် အားလုံးအား တိုးမြှင့်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ခြင်းတို့ကြောင့် ၂၀၁၅- ၂၀၁၆ ပညာသင်နှစ်တွင် အဆိုပါကျောင်းအား အဆင့်တိုးမြှင့်ပေးနိုင်ခြင်းမရှိသေးပါကြောင်း ဖြေကြားသည်။

ဘီးလင်းမဲဆန္ဒနယ်မှ ဒေါက်တာစိုးမိုးအောင်၏ ဘီးလင်းမြို့နယ် ကရိုင်းကျေးရွာရှိ ကရိုင်းဆည်မှ ရေများအား မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်များသို့ သောက်သုံးရေသွယ်ယူသုံးစွဲနိုင်ရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာဌာနများနှင့် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခြင်းရှိ မရှိမေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်ဇော်က ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနအနေဖြင့် စိုက်ပျိုးရေးပေးစေမှုကိုသာ အဓိကဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ကရိုင်းတစ်ခုမှ ဘီးလင်းမြို့ပေါ်ရပ်ကွက်များသို့ သောက်သုံးရေဖြန့်ဝေခြင်းလုပ်ငန်းသည် မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့(သို့မဟုတ်) ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနတို့၏ အစီအစဉ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်သွားရမည်လုပ်ငန်းဖြစ်၍ အဆိုပါဆည်မှရေများအား ရေရှားသည့် မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်များသို့ သောက်သုံးရေသွယ်ယူနိုင်ရန် သက်ဆိုင်ရာဌာနများမှ တင်ပြညှိနှိုင်းလာပါက ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနအနေဖြင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ရှင်းလင်းသည်။



ပခုက္ကူမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးပိုင်ကို။



မရမ်းကုန်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဒေါက်တာမေဝင်းမြင့်။

တမူးမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးခင်မောင်ရွှေ၏ တမူးခရိုင်အတွင်းရှိ ရေကြီးရေလျှံမှုကြောင့် တောင်သူလယ်သမားများစိုက်ပျိုးထားသည့်လယ်ယာများ ပျက်စီးခဲ့ရသဖြင့် စိုက်ပျိုးစရိတ်ချေးငွေပြန်ဆပ်ရန်အခက်အခဲရှိနေခြင်းနှင့် ရေတိုက်စားသွားသည့် လယ်ယာမြေများအစား လုပ်ကိုင်စားသောက်ရန် မြေလွတ်မြေရိုင်းများကို လျှောက်ထားခွင့်ပေးပြီး အမြန်ဆုံးချထားပေးရန် မည်သို့စီမံဆောင်ရွက်ပေးမည်ကိုသိလိုခြင်းမေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်ဇော်က မြန်မာ့လယ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် နည်းဥပဒေ အခန်း(၆)၊ နည်းဥပဒေ (၃၀) အရ ရက်ရွှေဆိုင်ဗေးဆပ်ခွင့်ပြုရန် မြို့နယ်ဘဏ်ခွဲနေရာသို့ လျှောက်ထားတင်ပြနိုင်ပြီး ယနေ့ထိ တမူးခရိုင်မှ ရေကြီးရေလျှံမှုကြောင့်ပျက်စီးခဲ့ရသည့် လယ်မြေများအတွက် ၂၀၁၅ ခုနှစ် မိုးရာသီချေးငွေအား ရက်ရွှေဆိုင်ဗေးဆပ်ခွင့်တင်ပြလာခြင်းမရှိသေးပါကြောင်း၊ ရေတိုက်စားသဖြင့် လယ်ယာမြေများ ပျက်စီးမှုရှိခဲ့ပြီး အဆိုပါကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ လယ်ယာမြေဖော်ထုတ်လုပ်ကိုင်လိုသူများအနေဖြင့် ၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် ပြဌာန်းခဲ့သည့်မြေလွတ်မြေလပ်နှင့် မြေရိုင်းများ စီမံခန့်ခွဲရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့သို့ တင်ပြလျှောက်ထားရန်ဖြစ်ပါကြောင်း ဖြေကြားသည်။

ထို့နောက် အမျိုးသားလွှတ်တော်က ပြင်ဆင်ချက်ဖြင့် အတည်ပြုပေးပို့သည့် သိပ္ပံ၊ နည်းပညာနှင့် ဆန်းသစ်တီထွင်မှုဥပဒေကြမ်းနှင့် နည်းပညာနှင့် သက်မွေးပညာရေး ဥပဒေကြမ်းတို့အား လွှတ်တော်သို့အသိပေးတင်ပြပြီး ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥပဒေကြမ်းကော်မတီဝင် ဦးစိုးရယ်နှင့် ဦးသိန်းထွန်းဦး တို့က အစီရင်ခံစာဖတ်ကြားတင်သွင်းရာ ဒုတိယအကြိမ် လွှတ်တော်သက်တမ်း၌ သာဆက်လက်ဆွေးနွေးရန်အတွက် အမျိုးသားလွှတ်တော်သို့ ပြန်လည်ပေးပို့ရန် လွှတ်တော်က အတည်ပြုသည်။

ဆက်လက်၍ အမျိုးသားလွှတ်တော်က ပြင်ဆင်ချက်မရှိပြန်လည်ပေးပို့သည့် "ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေကို တတိယအကြိမ်ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း"၊ "အမျိုးသားလွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေကို တတိယအကြိမ်

ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း"နှင့် "တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်လွှတ်တော် ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေကို တတိယအကြိမ်ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်း"များအား လက်ခံရရှိကြောင်းနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း လွှတ်တော်သို့ ကြေညာသည်။

ယင်းနောက် အမျိုးသားလွှတ်တော်က ပြင်ဆင်ချက်ဖြင့်အတည်ပြုပေးပို့သည့် "မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်း"နှင့် စပ်လျဉ်း၍ အမျိုးသားလွှတ်တော်၏ ပြင်ဆင်ချက်များအနက် သဘောတူသည့် အချက် ၃၀ ချက်နှင့် ဥပဒေကြမ်းကော်မတီက ပြင်ဆင်ထားသည့် ပြင်ဆင်ချက် ၈၉ ချက်တို့အား ဥပဒေကြမ်းကော်မတီဝင် ဦးစတီဖန်က တင်သွင်းရာ လွှတ်တော်က အတည်ပြုသည်။

ဆက်လက်၍ မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာဥပဒေကိုပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်း တစ်ရပ်လုံးအားပြင်ဆင်ထားသည့် အပိုဒ်၊ အပိုဒ်ခွဲအတိုင်းအတည်ပြုကြောင်းနှင့် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဆိုင်ရာနည်းဥပဒေ ၂၀၀ အရ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာသည်။

ထို့နောက် မရမ်းကုန်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဒေါက်တာမေဝင်းမြင့် တင်သွင်းသည့် အရေးကြီးအဆိုအား နေပြည်တော်ဥက္ကဋ္ဌသိရိမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးမင်းသူနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွှေပြည်သာမြို့နယ်မှ ဦးတင်မောင်ဦးတို့က ထောက်ခံဆွေးနွေးကြရာ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးစိုးတင်က ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် တိုက်ရိုက်ပတ်သက်ခြင်းမရှိသော်လည်း ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ဆောက်လုပ်နေသည့်အဆောက်အအုံများနှင့်ပတ်သက်၍ သတ်မှတ်ထားသည့် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းဥပဒေများအတိုင်း လိုက်လျောညီထွေစွာဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ သက်ဆိုင်ရာမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီများက သတ်မှတ်စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ ချမှတ်၍ ကြီးကြပ်ခွင့်ပြုလျက်ရှိပါကြောင်း၊ အထပ်မြင့်အဆောက်အအုံများ ဆောက်လုပ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ အထပ်မြင့်အဆောက်အအုံတည်ဆောက်ရေးစီမံခန့်ခွဲမှုကြီးကြပ်စစ်ဆေးရေးပညာရှင်အဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းထားပါကြောင်း၊ အဆိုပါအဖွဲ့ကို လွှတ်လပ်သည့်အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်အနေဖြင့်ဖွဲ့စည်းထားပြီး ၁၂ ထပ်ခွဲနှင့် အထက်အဆင့်ရှိသည့်အဆောက်အအုံများကို ကြီးကြပ်စစ်ဆေးပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတစ်ဝန်းဆောက်လုပ်သည့်အဆောက်အအုံများသည်ဥပဒေ၊ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်း၊ စံချိန်စံညွှန်းများကို အခြေခံဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရှင်းလင်းသည်။

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသန်းအောင်က ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၌ တစ်နှစ်ပတ်လုံးတက်ရောက်သည့် လူနာအရေအတွက်မှာ ယခင်က ၂၅၀၀၀ ရှိခဲ့ရာ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ၆၂၅၀၀ ခန့် တိုးတက်လာပါကြောင်း၊ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၌ လူနာဆောင်ယူပေးဆောင်လုပ်ရန် လိုအပ်မည်ဟုသုံးသပ်မိပါကြောင်း၊ ဆွေးနွေးချက်များအရ ဆောက်လုပ်မှုကို ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ရပ်ဆိုင်းထားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရှင်းလင်းသည်။

ယင်းနောက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မရမ်းကုန်းမဲဆန္ဒနယ်မှ ဒေါက်တာမေဝင်းမြင့် တင်သွင်းသည့် အရေးကြီးအဆိုအား လွှတ်တော်က မှတ်တမ်းတင်စောင့်ကြည့်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာသည်။ (သတင်းစဉ်)

ဝတ္ထုတိုစာတမ်းများ ဒုတိယအကြိမ် ပုံနှိပ်ဖြန့်ချိ

စာပေဗိမာန်သည် စာပေဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းများကို ကျောပွန်စွာထမ်းဆောင်ခဲ့သော အစဉ်အလာကောင်းများရှိသည်။ မျက်မှောက်ခေတ်တွင် ထိုအစဉ်အလာကောင်းများကို ထိန်းသိမ်းလျက်ရှိရုံမျှမက မျိုးဆက်သစ်များကိုလည်း လက်ဆင့်ကမ်းပေးလျက်ရှိသည်။ ထင်ရှားကျော်ကြားသော စာရေးဆရာကြီးများဖြစ်ကြသည့် ဦးကြီးမောင် (ငွေငွေဒေါင်း) ကျော်အောင်၊ မင်းကျော်၊ မင်းယုဝေ၊ ဆင်ဖြူကျွန်းအောင်သိန်း၊ မောင်ထင်၊ တက္ကသိုလ် မောင်အောင်ဆွေ၊ ထင်လင်း၊ သော်တာဆွေ၊ ခင်ဆွေဦးတို့က ၁၉၇၉ ခုနှစ်တွင် ဖတ်ကြားခဲ့သော ဝတ္ထုတိုစာတမ်းများကို ယခုအခါ ဒုတိယအကြိမ် ပုံနှိပ်ဖြန့်ချိလိုက်ပြီဖြစ်သည်။

စာပေဗိမာန်က "ဝတ္ထုတိုအနှစ်သာရများ" ခေါင်းစဉ်ဖြင့် စာပေဗိမာန် စာပေစကားဝိုင်းကျင်းပခဲ့ရာ ဆရာကြည်မင်း၊ ဆရာကိုရိုးကွန်း၊ ဆရာမကြာကြာ၊ ဆရာမနှင်းဝေခြင်းတို့က "ဝတ္ထုတိုများဖြင့် ရသပေးစွမ်းပြီး ပြည်သူ့ကိုအကျိုးပြုပုံ၊ အယဇ္ဇိတ၏ မှတ်ကျောက်တင်ခံနိုင်မှု ဝတ္ထုတိုကောင်းများဖြစ်ပေါ်လာနိုင်ပုံနှင့် Online တွင် ရေးသားနေကြသော ဝတ္ထုတိုများတွင် အားနည်းချက်၊ အားသာချက်များရှိကြပုံ"တို့ကို အပြုသဘော ဆွေးနွေးကြပြီး ယင်းဆွေးနွေးချက်များကို ပူးတွဲဖော်ပြထားပါသည်။

ထို့ကြောင့် မူရင်းစာတမ်းရှင်တို့၏ လက်ရာများအပြင် မျက်မှောက်ခေတ်စာရေးဆရာတို့၏ ဝတ္ထုတိုများ အပေါ်ဝေဖန်သုံးသပ်ချက်များကိုပါ တစ်ထိုင်တည်း ဖတ်ရှုလေ့လာ



ဝတ္ထုတိုစာတမ်းများ စာအုပ်၏ မျက်နှာဖုံး

နိုင်မည်ဖြစ်သည်။ စာပေဗိမာန်က ပုံနှိပ်ဖြန့်ချိသော "ဝတ္ထုတိုစာတမ်းများ" စာအုပ်မှာ ၅ ဒဿမ ၇" x ၈ ဒဿမ ၃" အရွယ်အစားရှိ၍ အဖုံးကို Art Cart 210 gsm လေးရောင်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ အတွင်းစာသားကို Wood Free စက္ကူဖြူချောဖြင့် လည်းကောင်း ပုံနှိပ်ထားပြီး စာမျက်နှာ ၄၆၀ ပါရှိသည်။ စာပေဗိမာန် စာအုပ်အရောင်းဆိုင်များနှင့် အမြို့မြို့ အနယ်နယ်ရှိ စာအုပ်ဆိုင်ကြီးများတွင် တစ်အုပ်လျှင် ငွေကျပ် ၄၀၀၀ နှုန်းဖြင့် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်လှုပ်ရှားလျက်ရှိသော AA သောင်းကျန်းသူများကို တပ်မတော်စစ်ကြောင်းများက နယ်မြေရှင်းလင်းလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၇

နိုင်ငံတော်၏ ပကတိလိုအပ်ချက်ဖြစ်သည့် တိုင်းပြည်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးအတွက် ဦးတည်ကာ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံအား မကြာမီကျင်းပတော့မည်ဖြစ်သည်။

လွတ်လပ်ရေးရရှိချိန်မှစ၍ နှစ်ပေါင်းရှည်ကြာဖြစ်ပွားခဲ့သည့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခများ လုံးဝချုပ်ငြိမ်းစေရန် ခေတ်အဆက်ဆက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်(NCA)ကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက်တွင် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင် (၈)ဖွဲ့နှင့် လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ခဲ့ပြီး ကျန်အဖွဲ့များ ပါဝင်လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ရန် နိုင်ငံတော်အစိုးရ၊ တပ်မတော်နှင့် ပြည်သူ့တို့က ဖိတ်ခေါ်ကြိုဆိုလျက်ရှိသည်။

NCA စာချုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးပြီးနောက် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ် အကောင်အထည်ဖော်မှုဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး(JICM)နှင့် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှုပူးတွဲကော်မတီ(UPDJC) အစည်းအဝေးများကို ကျင်းပခဲ့ပြီး နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင်သဘောတူညီချက်ကိုရေးဆွဲကာ ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက်တွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတထံ အပ်နှံခဲ့ပြီးဖြစ်ရာ NCA စာချုပ်အရ ယင်းမူဘောင်ကိုအခြေခံပြီး ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံကို ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီ ၁၂ ရက်တွင် ကျင်းပနိုင်ရန် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

အဆိုပါပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ ကျင်းပနိုင်ရန် တစ်နိုင်ငံလုံး အတိုင်းအတာဖြင့် စုစည်းကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေချိန်တွင် AA သောင်းကျန်းသူများအနေဖြင့် ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်၍ လှုပ်ဆောင်လာခဲ့သည်။

AA သောင်းကျန်းသူအဖွဲ့အား ၂၀၀၉ ခုနှစ်၊ ဧပြီလအတွင်း KIA ဌာနချုပ်(အဟောင်း)လိုင်စင်ပိုင်စွဲ လွှဲအင်အား ၂၀ ကျော်ဖြင့် စတင်ဖွဲ့စည်းခဲ့သော်လည်း KIA/OA အနေဖြင့် ၂၀၁၁၊ ၂၀၁၂ ခုနှစ်များ၌ ဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စုတပ်မတော်(FUA)ကို KIA နယ်မြေအတွင်းဖွဲ့စည်း၍ အခြားသောင်းကျန်းသူအဖွဲ့များအား စုဖွဲ့ထောက်ပံ့ကာ သက်ဆိုင်ရာဒေသများသို့ ပြန်လည်စေလွှတ်ခြင်းဖြင့် ၎င်းတို့အပေါ်စစ်ရေးအရ ဖိအားများလျော့နည်းစေရန် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

ခိုင်လင်းခေါင်းဆောင်သော AA သောင်းကျန်းသူအဖွဲ့ကိုလည်း ALP ၏ အကူအညီဖြင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မတ်လ ဒုတိယပတ်တွင် ကချင်ပြည်နယ် လိုင်ဇာမှတစ်ဆင့် တောလမ်းခရီးအတိုင်းပို့ဆောင်ခဲ့ရာ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်၊ မြန်မာ၊ အိန္ဒိယ သုံးနိုင်ငံနယ်စပ် အိန္ဒိယနိုင်ငံ၊ မီဒီယာပြည်နယ်၊ စောင်သည်မြို့နယ်၊ ဖာရဝါအုပ်စု၊ တလင်းချောင်းများရှိ ALP စခန်းဟောင်းသို့ ရောက်ရှိခဲ့သည်။

ယင်းနောက် အဖွဲ့ဝင်များဖြန့်ခွဲ၍ တလင်းချောင်းများ၊ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ နယ်စပ်မှတ်တိုင် (၆၈)နှင့် (၆၉)ကြား စပါးချောင်းစရိယာ၊ နယ်စပ် မှတ်တိုင်(၇၀)နှင့် (၇၁)ကြား ငါးချောင်းရွာ အနီးတစ်ဝိုက်တွင် အခြေပြုလှုပ်ရှားလာခဲ့ရာ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မတ် ၂၈ ရက်က AA သောင်းကျန်းသူအဖွဲ့မှ ခိုင်အောင်သန်း(ခ)ဘုန်းမြတ် ခေါင်းဆောင်သည့် အင်အား ၂၅ ဦးခန့်ပါအဖွဲ့သည် မြန်မာ-ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နယ်စပ်ရှိ ပြိုင်စိုတောင်ကြား လမ်းမှတစ်ဆင့် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းဝင်ရောက်ခဲ့ရာ မိမိတပ်များနှင့် စတင်ထိတွေ့မှုဖြစ်ပွားပြီး ပြန်လည်ဆုတ်ခွာသွားခဲ့သည်။

ထို့အတူ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဧပြီလအတွင်း၌လည်း ပလက်ဝဒေသနှင့် ကျောက်တော်မြို့နယ်အတွင်းသို့ဝင်ရောက်၍ နယ်မြေဒေသလုံခြုံရေးနှင့် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးပျက်ပြားစေရန် လှုပ်ဆောင်လာသဖြင့် တပ်မတော်စစ်ကြောင်းများက ဒေသခံပြည်သူလူထုနှင့်ပူးပေါင်း၍ နယ်မြေရှင်းလင်းမှုများ



AA သောင်းကျန်းသူများထံမှ သိမ်းဆည်းရမိသော လက်နက်၊ ခဲယမ်းများ၊ ပြောက်ကျားယူနီဖောင်းများ၊ ချပ်ဝတ်တန်ဆာများ၊ ဆေးဝါးများ၊ ဆန်များနှင့် အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများကို တွေ့ရစဉ်။ (မြဝတီ)

ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ထိတွေ့မှုများဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး သောင်းကျန်းသူအချို့နှင့် လက်နက်ခဲယမ်းများ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။

ထို့ပြင် အောက်တိုဘာနှင့်နိုဝင်ဘာလများတွင်လည်း ကျေးရွာများသို့ လက်နက်များကိုင်ဆောင်ဝင်ရောက်ပြီး အဓမ္မဆက်ကြေးကောက်ခံခြင်း၊ အများပြည်သူအသုံးပြုသည့် လမ်းကြောင်းများတွင် မိုင်းထောင်ခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့သဖြင့် တပ်မတော်စစ်ကြောင်းများက နယ်မြေရှင်းလင်းခဲ့ရပြီး ၎င်းတို့သို့ဝက်ထားသည့် လက်နက်၊ ခဲယမ်းများ၊ ကျည်ဆန် ၅၄ တောင့်၊ ဒေသန္တရမိုင်းပြုလုပ်ရာတွင် အသုံးပြုသည့် ယမ်းမှုန့် ၅၁ ပိဿာ၊ စနက်တံ ၄၄ ချောင်း၊ ဓာတ်ခဲများ၊ မိုင်းမျိုးစုံ ၁၈ လုံး၊ လက်ဖြောင့်သေနတ်မှန်ပြောင်း တစ်ခု၊ ဆက်သွယ်ရေးပစ္စည်းများ၊ လူနေတံ ရှစ်လုံး၊ ပြောက်ကျားယူနီဖောင်း ၄၆ ထည်၊ ချပ်ဝတ်တန်ဆာ ၁၉၉ စုံ၊ ကျောပိုးအိတ် ၃၄ လုံးနှင့် အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ၊ ရိက္ခာအတွက်အသုံးပြုသည့် ဆန်အိတ် ၂၅ အိတ်၊ ဆီ ၁၃ ပုံး၊ ဆားနှင့် ငါးပိအိတ်များ၊ ဆေးဝါးပစ္စည်းများကို ဖော်ထုတ်သိမ်းဆည်းရမိခဲ့မှုနှင့်အတူ တပ်ဖွဲ့ဝင်အချို့ကိုလည်း ဖမ်းဆီးရမိခဲ့သည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာ ၂၈ ရက်တွင် ကျောက်တော်မြို့နယ်၊ ယမ်းချောင်း-ရှေးချောင်းနယ်မြေအတွင်း AA သောင်းကျန်းသူအဖွဲ့ ဝင်ရောက်လာကြောင်း သတင်းရရှိသဖြင့် တပ်မတော်စစ်ကြောင်းများမှ နယ်မြေရှင်းလင်းခဲ့ရာ တိုက်ပွဲဝင်ပွားဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

ဒီဇင်ဘာ ၂၈ ရက်မှ ဇန်နဝါရီ ၄ ရက်အထိ ၁၅ ကြိမ် ထိတွေ့တိုက်ပွဲဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး လက်ဖြောင့်သေနတ်ဖြင့် ချောင်းမြောင်းပစ်ခတ်မှုကြောင့် တပ်မတော်မှ တပ်ရင်းမှူး တစ်ဦး အပါအဝင် အရာရှိ၊ စစ်သည်အချို့ နိုင်ငံတော်အတွက် အသက်ပေးလျှံခဲ့ကာ အချို့မှာ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်။ အဆိုပါဖြစ်စဉ်များ၌ AA သောင်းကျန်းသူအဖွဲ့ထံမှ အလောင်းသုံးလောင်းနှင့် သေနတ် တစ်လက်၊ ကျည်မျိုးစုံ ၁၂၅၀ တောင့်၊ မိုင်းမျိုးစုံ ၄၄ လုံး၊ လက်ပစ်ဗုံး ၁၀ လုံး၊ လူနေတံ

၁၅ လုံး၊ ဆန် ၄၂ အိတ်၊ ဆီ ၁၅ ပုံးနှင့် ဆေးဝါးမျိုးစုံတို့ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး သောင်းကျန်းသူများသည် အဖွဲ့ဝင်များ ပြန်ကွဲကာ ဆုတ်ခွာထွက်ပြေးခဲ့သည်။

တစ်ဖက်နိုင်ငံနှင့် နှစ်နိုင်ငံသံတမန်အရေးအရ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်မှုများကြောင့် AA သောင်းကျန်းသူများအနေဖြင့် ပြည်တွင်း၌ အခြေခံနယ်မြေ တည်ဆောက်နိုင်ရန် ထပ်မံဝင်ရောက်လာခြင်းဖြစ်သော်လည်း တပ်မတော်စစ်ကြောင်းများက နယ်မြေခံလူထုနှင့်ပူးပေါင်း၍ နယ်မြေရှင်းလင်းခဲ့ခြင်းကြောင့် AA သောင်းကျန်းသူများအနေဖြင့် အဖွဲ့ဝင်များပြန်ကွဲကာ ဆုတ်ခွာထွက်ပြေးပြီး ကျောက်တော်၊ မြောက်ဦး၊ မင်းပြားမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာများ၌ အရပ်သားအသွင်ဖြင့် ခိုအောင်း၍ မကွေး၊ စေတုတ္ထရာမြို့နယ်မှ တောလမ်းအတိုင်း မင်းပြားမြို့နယ်အတွင်း ဝင်ရောက်လာမည့်အဖွဲ့များနှင့် ပူးပေါင်းကာ အကြမ်းဖက်မှုများဆောင်ရွက်ရန် စီစဉ်လျက်ရှိသည်။

ထို့ပြင် ပလက်ဝမြို့နယ် ပြိုင်ငူကျေးရွာ၏အနောက်ဘက် တစ်မိုင်ခန့် အကွာတွင် တောင်ယာလုပ်ကိုင်လျက်ရှိသော အမျိုးသား ငါးဦး၊ အမျိုးသမီး နှစ်ဦး၊ စုစုပေါင်း ခုနစ်ဦးကိုလည်း ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားခဲ့သည်။

တစ်ဖက်နိုင်ငံရှိ ကုလားဆိုးအကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းများ၊ တရားမဝင်လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများနှင့်တွေ့ဆုံ၍ ၎င်းတို့အား အကူအညီပေးရေး တောင်းဆိုလျက်ရှိပြီး တပ်ဖွဲ့ဝင်အများစုမှာ ခံယူချက်မရှိဘဲ ခြိမ်းခြောက်မှုနှင့် လူမှုရေးအခက်အခဲများကြောင့် ဝင်ရောက်ခဲ့သူများဖြစ်ပြီး ယခုအခါ အချင်းချင်းယုံကြည်မှုများပျက်ပြား၍ စိတ်ဝမ်းကွဲလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ ပြည်သူ့လူထု၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်လုံခြုံရေးတို့အတွက် တပ်မတော်အနေဖြင့် AA သောင်းကျန်းသူများကို အပြီးတိုင်ရှင်းလင်းတိုက်ခိုက်ချေမှုန်းသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြဝတီ)

တိုက်ကြီးမြို့နယ် လူသန့်အင်းကျေးရွာအနီး ဆင်ဝင်ရောက်ကာ စပါးခင်းများပျက်ဆီး

တိုက်ကြီး ဇန်နဝါရီ ၇

တိုက်ကြီးမြို့နယ် မင်္ဂလာရပ်ကွက် လူသန့်အင်းကျေးရွာအနီးတွင် ဇန်နဝါရီ ၅ ရက်က ဆင်တစ်ကောင်ဝင်ရောက်နေကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါဆင်သည် လွန်ခဲ့သော သုံးရက်ခန့်မှစပြီး ဂျိုးဖြူ-ရန်ကုန် ရေပေးဝေသောပိုက်လမ်းကိုကျော်၍ ဂျိုးအီးတပ်၊ စိတ္တသုခကျောင်းအနီးမှဖြတ်၍ လူသန့်အင်းကျေးရွာအနီးရှိ ဘန်ဘွေးကုန်းတဲတိုက်သို့ ရောက်ရှိကာ စပါးခင်းများဝင်ရောက်စားသောက်ဖျက်ဆီးပြီး ပုံထားသော ကောက်လှိုင်းပုံများမှ စပါးများကို စားသောက်နေထိုင်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

၎င်းဆင်သည် လူကိုအန္တရာယ်မပြုသော်လည်း ဦးကျော်အေးပိုင်စပါးရိတ်ပြီး ပုံထားသောစပါးများကို စားသောက်သဖြင့် စပါးတင်း ၁၀၀ ခန့်ဆုံးရှုံးသွားသည့်အပြင် ဦးကျော်အေးငှားရမ်းထားသော လှည်းတစ်စီးကိုလည်းရိုက်ချိုးပစ်ပြီး အနီးရှိ ပန်းစိုက်ခင်းများမှ ရေပိုက်များကိုလည်း ဖျက်ဆီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယခုအခါ အနီးအနားတွင် နေထိုင်ကြသော မိသားစုဝင်များအားလုံး ဆင်အန္တရာယ်ကြောက်ရွံ့ စိုက်ခင်းများကိုပစ်ကာ ရွာထဲသို့ ပြောင်းရွှေ့နေကြောင်း သိရသည်။

ထွန်းလှိုင်(မြိုင်)



ပန်းရောင်စိတ်ကြွဆေးပြား ၉၉၀၀ သိမ်းဆည်းရမိ

မူဆယ် ဇန်နဝါရီ ၇

မူဆယ်မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၂၂) နှစ်ခမ်းလှုပ်ရှားအဖွဲ့မှ ရဲအုပ်ဇော်မင်းသိန်းနှင့်အဖွဲ့သည် ဇန်နဝါရီ ၃ ရက် ညနေ ၅ နာရီတွင် နှစ်ခမ်းနယ်ထိန်းခေါင်းဆောင် ဒုရဲအုပ်ဇော်မင်းထွန်း ဦးဆောင်သော တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ဒေသခံသတ်သေများနှင့်အတူ နှစ်ခမ်း-မန့်နောင်သွားလမ်း၊ မန့်နောင်ကူးတို့ဆိပ်အနီးတွင် သတင်းအရ စောင့်ဆိုင်းနေစဉ် ရှိချန်(၂၆)နှစ်မောင်းနှင်လာသောဆိုင်ကယ်ကို ရပ်တန့်စစ်ဆေးခဲ့သည်။

ဆိုင်ကယ်တူးဖော်ရာတွင်မူ WY စာတန်းပါ ပန်းရောင်စိတ်ကြွဆေးသွပ်ဆေးပြား ၉၉၀၀ ကို ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့သဖြင့် မယ(ပ)၃/၁၆၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၅/၁၉(က)အရ အမှုဖွင့်အရေးယူခဲ့သည်။

ရှိချန်(၂၆)သည် လွန်ခဲ့သော တစ်နှစ်ခန့်မှစ၍ ဆေးပြားသုံးစွဲခဲ့သူဖြစ်၍ ပန်းဆေးကျေးရွာ ဈေးနေ့များ၌ ဆေးပြားလာရောက်ရောင်းချသူ တရုတ်နိုင်ငံသား အသက် ၄၀ အရွယ် အားလှနှင့် ခင်မင်ရင်းနှီးခဲ့ပြီး အားလုံးက ကွန်ဟိုင်းကျေးရွာသို့ ငွေကျပ် သုံးသိန်းပေး၍ တတိယအကြိမ် သယ်ဆောင်ခိုင်းရာမှ ယခုကဲ့သို့ ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရကြောင်း ထွက်ဆိုခဲ့သည်။ လွတ်မြောက်နေသည့် ကွင်းဆက်တရားခံများအား ဖမ်းဆီးရမိရေးအတွက် နယ်မြေခံရဲတပ်ဖွဲ့နှင့် ပူးပေါင်းစုံစမ်းရှာဖွေနေကြောင်း သိရသည်။ (ဆရာမောင်)

အနုပညာ

ရုပ်ရှင်စနစ်ဖြင့် ပြသရာတွင် ဝင်ငွေအခြေအနေပေါ်မူတည်ပြီး ပြသမည့်အချိန်ကာလကို သတ်မှတ်ပေးသွားမည်

မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားများကို ယခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁ ရက်မှ စတင်ပြီး အေအုပ်စု၊ ဘီအုပ်စုခွဲခြားကာ ရုပ်ရှင်စနစ်ဖြင့် ပြသရန်စီစဉ်ခဲ့ရာ ရုံတင်ကားများ၏ ဝင်ငွေအခြေအနေပေါ်မူတည်ပြီး ပြသမည့်အချိန်ကာလကို သတ်မှတ်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ရုပ်ရှင်ပြသရေး ဘွဲ့တင်ကန်မန်နေဂျာ ဦးဌေးအောင်ထံမှ သိရသည်။

ပြသမည့် အေ၊ ဘီ တန်းစီဖလားရှိ ဇာတ်ကားတိုင်းအတွက် ၎င်းတို့၏ စတင်ပြသပြီး သုံးရက်အတွင်း ဝင်ငွေကိုလည်းကောင်း၊ တစ်ပတ်အတွင်း ဝင်ငွေအပေါ်တွင်လည်းကောင်းမူတည်ကာ ပြသချိန် တစ်ပတ်၊ နှစ်ပတ်၊ သုံးပတ် စသည်ဖြင့် သတ်မှတ်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။

ယင်းသို့ ရုပ်ရှင်စနစ်ဖြင့် ပြသရာတွင် ထုတ်လုပ်သူနှင့် ရုပ်ရှင်ရှင်များအတွက် နစ်နာမှုများရှိပါက ပြန်လည်သုံးသပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းလည်း သိရသည်။

“ဒီစနစ်နဲ့ပြသတဲ့အခါ ထုတ်လုပ်သူတွေ၊ ရုပ်ရှင်ရှင်တွေဘက်က အဆင်မပြေမှုတွေ၊ နစ်နာမှုတွေရှိရင် ဘယ်လိုပြန်လုပ်ရမလဲဆိုတာ အစည်းအဝေးပြန်လုပ်ပြီး ပြန်တိုင်ပင်ရပါမယ်”ဟု ဦးဌေးအောင်က ရှင်းပြသည်။

ဇန်နဝါရီ ၈ ရက်တွင် ရုပ်ရှင်သရုပ်ဆောင် မိုးဟေကို၏ မိုးထုတ်လုပ်ရေးမှ ရိုက်ကူးထုတ်လုပ်သည့် “ရုံးပတ်သီးလေးများ”ဟာသဇာတ်ကားကို စတင်ပြသမည်ဖြစ်ပြီး ယင်းဇာတ်ကားကို သမ္မတ၊ မင်္ဂလာ၊ တော့ရှင်ရယ်၊ ဂျန်းရှင်းစတဲ့ ဂျန်းရှင်းမော်တင်၊ မန္တလေးဝင်းလိုက်၊ ရွှေပတိမြရတနာ၊ မဟာမြိုင်(အင်းစိန်) နဲ့ နယ်ရုပ်ရှင်ရုံများတွင်လည်း အပြိုင်ပြသသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ရုပ်ရှင်စနစ်ဖြင့် အေ၊ ဘီအုပ်စုခွဲခြား ပြသမည့်ရုပ်ရှင် အေအုပ်စုတွင် ယခုပြသမည့် ရုံးပတ်သီးလေးများဇာတ်ကား၊ အီဖေကိုတို့ ရွေးကောက်ပွဲဇာတ်ကားနှင့် ဒါရိုက်တာ အက်ထော်ကီ၏ ရောင်နီဦးရဲ့ အလင်းရောင်ဇာတ်ကားများ ပါဝင်ပြီး ဘီအုပ်စုတွင် ရုံတင်ပြသမည့်ဒါရိုက်တာဒိုး၏ ချစ်လှစွာသော အမုန်းဇာတ်ကား၊ အေဒင်ရဲ့နတ်သမီးဇာတ်ကားနှင့် ရုပ်ကွက်ဘုရင်မဇာတ်ကားတို့ ပါဝင်ကြောင်း သိရသည်။

ယခုကဲ့သို့ ရုပ်ရှင်စနစ်ဖြင့် ပြသခြင်းဖြင့် ရုပ်ရှင်ချစ်ပရိသတ်များအနေဖြင့် ဇာတ်ကားတစ်ကားပြောင်းမှ နောက်တစ်ကားကို စောင့်မျှော်နေရခြင်းမရှိတော့ဘဲ တစ်လလျှင် မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကား သုံး၊ လေးကားကို ကြည့်ရှုနိုင်မည်ဖြစ်သည့်အတွက် ရွေးချယ်ကြည့်ရှုစရာပိုမိုများပြားလာတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ပြီးစနာမြင့်)



ဆောင်းဟေကိုပါဝင်သည့် "Descendants of the Sun" ထုတ်လွှင့်ပြသမည့်ရက်ကြေညာ

အွန်စောဟာသာ မြန်မာပရိသတ်များရင်ထဲ ဖွဲ့ထင်နေသော တောင်ကိုရီးယား မင်းသမီးချော ဆောင်းဟေကို ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ထားသည့် တောင်ကိုရီးယား ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲသစ် “Descendants of the Sun”ကို တောင်ကိုရီးယားနှင့် တရုတ်နိုင်ငံတို့တွင် တစ်ပြိုင်တည်း ထုတ်လွှင့်ပြသသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း တောင်ကိုရီးယား ဒရမ်မာဌာနက ဒီဇင်ဘာ ၅ ရက်တွင် ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့သည်။

KBS ရုပ်သံလိုင်းက ထုတ်လွှင့်ပြသသွားမည့် ယင်းရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲသစ်ကို စတင်ပြသမည့်ရက်နှင့် ပတ်သက်၍လည်း ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄ ရက်တွင် စတင်ထုတ်လွှင့်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ယင်းဌာနက ကြေညာခဲ့သည်။

အဆိုပါရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲသစ်တွင် ဆောင်းဟေကိုသည် မင်းသားဆောင်ရွက်မှုနှင့် တွဲဖက်သရုပ်ဆောင်ထားပြီး လူငယ်နှစ်ဦးကြားထားရှိသော အချစ်မေတ္တာတရားကို အဓိကပုံဖော်ရိုက်ကူးထားသည့် ရုပ်ရှင်တစ်ခုလည်း ဖြစ်သည်။ ဆောင်းဟေကိုက ဆရာဝန်မလေးတစ်ဦးအဖြစ်လည်းကောင်း၊ ဆောင်ရွက်က တပ်မတော်သားတစ်ဦးအဖြစ်လည်းကောင်း ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ထားကာ သူတို့နှစ်ဦး၏ ရေခြားခြေခြားတွင် စတင်တွေ့ဆုံကာ ချစ်သူတွေဖြစ်ခဲ့ကြပုံကို ယင်းရုပ်ရှင်တွင် တွေ့မြင်ခံစားကြရမည်ဖြစ်သည်။

ယင်းရုပ်ရှင်ကို ပြီးခဲ့သည့် ၂၀၁၅ ဇွန်လမှ ဒီဇင်ဘာလအထိ ခြောက်လကြာရိုက်ကူးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ (အေးပြည့်)

ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်များ [၈ - ၁ - ၂၀၁၆ (သောကြာနေ့)]

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား Entertainment Channel

Table listing TV programs on Entertainment Channel such as 'အဖွင့် အလင်္ကာဝတ်ရည် မြန်မာမှု' and 'မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား'.

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား New Channel

Table listing TV programs on New Channel such as 'မင်းကွန်းဆရာတော်ကြီး၏ ပရိတ်တရားတော်' and 'Weekly Sports Info'.

မှတ်ချက်။ နာရီစဉ်တိုင်းတွင် ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် နိုင်ငံတကာသတင်းများ ထုတ်လွှင့်ပေးပါသည်။

MRTV- 4

Table listing TV programs on MRTV-4 such as 'ပဌာန်းပါဠိတော်+ အာဇာနည်ယသုတ်' and 'မြန်မာ့ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ'.

mitv

Table listing TV programs on mitv such as 'The Beauty In The North Of Myanmar' and 'Wet Markets in Yangon'.

နယ်လှည့်ဖျော်ဖြေပွဲရက် ရွှေဆိုင်လှိုက်တဲ့ ဂျန်းနက်ဂျက်ဆင်



ပေါ်ပေါက်လာသော အဆိုတော်မိုက်ကယ်လ် ဂျက်ဆင်၏ ညီမဖြစ်သူ ဂျန်းနက်ဂျက်ဆင်သည် ကင်ဆာရောဂါခံစားနေရသည်ဟု ပြီးခဲ့သည့် လအတွင်းက ကောလံဘီယာတက္ကသိုလ်များ ပေါ်ထွက်ခဲ့ပြီးနောက် ယခုလအစပိုင်းတွင် ခွဲစိတ်ကုသမှုခံယူနေရသည့်အတွက် သူ၏ နယ်လှည့်ဖျော်ဖြေရေး အစီအစဉ်များကို ရွှေဆိုင်ကာ နောင်တွင် အစီအစဉ်အသစ် ပြန်လည်ရေးဆွဲသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့သည်ကို အီးအွန်လိုင်းဒေါ့ကွန်းက ဖော်ပြခဲ့သည်။

သူငယ်ချင်းကြောင့် ဆေးရုံတက်ခဲ့ရဖူးကြောင်း ဖွင့်ဟလာတဲ့ စတားလုံး

ကြေးစားလက်ဝှေ့ကစားသမားတစ်ဦးဘဝမှ နာမည်ကျော် ဟောလိဝုဒ်ကြယ်ပွင့်တစ်ဦး ဖြစ်လာခဲ့သော မင်းသားကြီး ဆိုဗတ်စတာ ဂါးဒန်ဇီယို စတားလုံးက “Rocky IV” ရုပ်ရှင်ရိုက်ကူးခဲ့စဉ်က အတွဲတွဲဖက်သရုပ်ဆောင်ခဲ့သော မင်းသား ဒေါ်ဖီလန်းဂရမ်ကြောင့် ဆေးရုံလေးရက်ခန့် တက်ရောက်ခဲ့ရဖူးကြောင်း Tonight Show ရုပ်သံအစီအစဉ်တွင် ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့သည်။

ရင်ဘက်ကို ပြင်းပြင်းထန်ထန် ထိုးကြိတ်ခဲ့ပြီးနောက် ယင်းဒဏ်ရာကြောင့် ဆေးရုံတက်ခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။ စတားလုံးသည် ဟောလိဝုဒ် ရုပ်ရှင်လောကသို့ ၁၉၇၀ တွင် “The Party at Kitty and Stud's” ရုပ်ရှင်ဖြင့် စတင်ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီး သရုပ်ဆောင်တစ်ဦးအဖြစ် အနုပညာလမ်းကြောင်းပေါ် မလျှောက်လှမ်းမီက ကြေးစားလက်ဝှေ့ကစားသမား ရော်ဘီဘော့လ်ဘီအာအဖြစ် နာမည်ကျော်ခဲ့သလိုဖြစ် ဖြစ်သည်။ သူသည် “Rambo”ရုပ်ရှင်များတွင် ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ခဲ့သော အဓိကဇာတ်ဆောင် ဂျွန်ရမ်ဘီအဖြစ်လည်း လူသိများပြီး လတ်တလောတွင် ဟောလိဝုဒ်၏ အနုပညာလောက၌ သရုပ်ဆောင်၊ ဇာတ်ညွှန်းဆရာ၊ ထုတ်လုပ်သူနှင့် ဒါရိုက်တာတစ်ဦးအဖြစ် ရပ်တည်လှုပ်ရှားလျက်ရှိသည်။ (ခင်ခင်သက်)



ဒားကစား

မက်ဆီ၏တန်ဖိုး ယူရိုသန်း ၂၅၀ ဖြင့် ထိပ်ဆုံး၌ ရပ်တည်ခဲ့သော်လည်း တိုက်စစ်မှူးစီရိုနယ်လ်ဒိုမှာ အေဒင်ဟာဇက်ထက်ပင် တန်ဖိုးလျော့ကျနေ

စီအိုင်အီးအက်စ် ဘောလုံးသမားများ၏ တန်ဖိုးဆိုင်ရာလေ့လာမှုစစ်တမ်းတစ်ခုအရ ယခု အပြောင်းအရွှေ့စွဲကျွတ်တွင် ဘာစီလိုနာ တိုက်စစ်မှူး မက်ဆီသည် ယူရိုသန်း ၂၅၀ ထိ တန်ဖိုးရှိခဲ့သော်လည်း နီယဲလ်မက်ဒရစ်တိုက်စစ်မှူး စီရိုနယ်လ်ဒိုမှာ ချယ်လ်ဆီးတိုက်စစ်မှူး ဟာဇက် ထက်ပင် တန်ဖိုးလျော့ကျခဲ့ကြောင်း ရေးသားဖော်ပြ ထားသည်။

ဘေးလီ၊ လူကာကူ၊ ဒီယေဂိုကော်စတာ၊ ဒိုင်ဘာလာ၊ အစ္စကိုတို့ဖြစ်သည်။

ဂျေဇပ်နှင့် ဆွန်ဟောင်းတို့ကို ဖော်ပြထားသည်။ ယူရိုသန်း ၂၀၀ နှင့်အထက် တန်ဖိုးရှိသည့် ကစားသမားများမှာ ဒါလေဘာလို့င်း၊ ကာဗာနီ၊ ဒီလီအယ်လ်လီ၊ နူဖူအာ၊ ဇေရစ်ဒိုင်ယာ၊ ရှက်နီဒရန် မက်တူဖီ၊ အန်ဒရီယိုမာရီ၊ နိုင်ဂိုလန်၊ မာကီရှပ်၊ စမောလင်း၊ ဘယ်လာရင်၊ ဇူးမာ၊ လာမယ်လာ၊ ကယ်ဟာနော့လူး၊ ကာရက်ကို၊ ကိုဗာဆစ်၊ လူးကတ် မူရာ၊ ချန်ဘာလီန်း၊ ဘန်တီကီ၊ မာတာ၊ မာဆယ်လို့၊ ဘာနာဒိုဆေးလ်ဗား၊ ဘီနီဗီနီ၊ လာကာဇက်တီ၊ ဖီးဂျီစ်၊ ပီကေး၊ ရှက်ပေး၊ ဂျိုးဟက်တို့ဖြစ်ပြီး ယူရိုသန်း ၃၀ အောက် တန်ဖိုးရှိသည့် ကစားသမား များမှာ ဘီနီ၊ ဖလော်ရန်ဇီ၊ အယ်လ်ဒါပီး၊ မန်ဂါလာ၊ ဝိုင်ဂျို၊ ဂျေဇပ်၊ အေအိုအက်စ်၊ ကားလို့စ်ဘက်ကာ တို့ဖြစ်သည်။



ဟာဇက်မှာ ယူရိုသန်း ၁၃၀ အထိတန်ဖိုးရှိခဲ့ကြောင်း ဖော်ပြထားသည်။ ထို့ပြင် တိုက်စစ်မှူး ရွန်းနီသည်လည်း မန်ယူကစားဖော်များဖြစ်ကြသည့် ဒီပေး၊ ဒီဂိုယာ၊ ဒါလေဘာလို့င်း၊ စမောလင်း၊ မာတာ၊ ဖီးလ်ဂျီးစ်တို့ကို တန်ဖိုး လျော့နည်းခဲ့ကြောင်း ရေးသားဖော်ပြထားသည်။ (ဧွကြယ်)

ဂြိုဟ်ယိုလာအား အရခေါ်ယူရန် ချယ်လ်ဆီးကြိုးပမ်း

မန်စီးစီးအသင်းသည် ဂြိုဟ်ယိုလာအား ခေါ်ယူရန် ချိတ်ဆက်မှုများပြုလုပ်နေသော်လည်း ၎င်းနည်းပြအား စတန်းဖွီးဒ်ဘရစ်ခ်သို့ အရောက်ခေါ်ယူရန် ကြိုးပမ်းမှုကိုမူ ချယ်လ်ဆီးဘက်မှ လက်လျှော့မည်ဟုကြားရပြီး ချယ်လ်ဆီး တာဝန်ရှိသူများ၏ ပြောကြားချက်ကို ရည်ညွှန်းကာ စီတီယို ဒေါ့ကွန်းက ဖော်ပြခဲ့သည်။ ပြီးခဲ့သည့် ဒီဇင်ဘာတွင် ဂြိုဟ်ယိုလာက ဘိုင်ယန်မြို့ ဟာဆာဗတ်ဘရိုက်ဟာ အတည်ပြု ခွဲရာ ပရီမီယာလိဂ်အင်အားကြီးအသင်းများက ၎င်းအား ခေါ်ယူရန် အချိန်ကြီးကြီးပေးနေကြောင်းဖြစ်သည်။ ပြီးခဲ့သည့် ဇန်နဝါရီ ၄ ရက်ကပင် ဂြိုဟ်ယိုလာက ပရီမီယာလိဂ်၏ စိန်ခေါ်မှုများအား ရင်ဆိုင်ရန် အသင့်အနေ အထားရှိနေပြီဟု ပြောကြားခဲ့သောကြောင့် ပရီမီယာလိဂ် သို့သာ အခြေချမည်မှာ ရာနှုန်းပြည့်နီးပါးသေချာနေခဲ့ပြီ ဖြစ်သည်။ လောလောဆယ်တွင် ဂြိုဟ်ယိုလာအား ခေါ်ယူ

ရန် မန်စီးစီး၊ ချယ်လ်ဆီးတို့က တောက်လျှောက်ချိတ်ဆက် နေပြီး မန်စီးစီးသို့ ပြောင်းရွှေ့ရန် ပိုမိုအလားအလာ များနေသည်ဟု သိရသည်။

Evening Standard ၏ ဖော်ပြချက်အရ ချယ်လ်ဆီး သည် ဂြိုဟ်ယိုလာအတွက် မန်စီးစီးမှ ကမ်းလှမ်းသည့် မည်သည့် လုပ်ငန်းစဉ်ထက်မဆို ပိုမိုပေးချေမည်ဖြစ်ပြီး ၎င်းအလိုရှိသူများက စားသမားစာရင်းအတွက်လည်း ငွေကြေးလိုသလောက် ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ ချယ်လ်ဆီး ပိုင်ရှင် ရိုမန်အေဘရာမိုဗစ်ချိုက ဂြိုဟ်ယိုလာအား ခေါ်ယူရန် ၂၀၁၃ ခုနှစ်ကတည်းက ကြိုးပမ်းခဲ့သော်လည်း သဘော တူညီချက်မရှိခဲ့ပါဘဲ ဖော်ရင်တိုအားခေါ်ယူခဲ့ခြင်း ဖြစ်ရာ ယခုတစ်ကြိမ်တွင် မည်သည့်အကြောင်းနှင့်မျှ လက်လွှတ်ခံမည်မဟုတ်ကြောင်းလည်း အဆိုပါသတင်း ရင်းမြစ်ကပင် ဆက်လက်ဖော်ပြသည်။ (မေလွဲသင်း)

ဂျာနယ်ဇာကို မန်ယူပြန်ခေါ်မည်

တရားဝင် ကြေညာချက်တစ်ရပ်ကို ယနေ့ (ဇန်နဝါရီ ၈ ရက် မွန်းလွဲပိုင်း) အချိန်တွင် ထုတ်ပြန်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ပြီးခဲ့သည့် ဩဂုတ်လကတည်းက ဒေါ့ကွန်းသို့ ပြောင်းရွှေ့သွားခဲ့သူ ဂျာနယ် ဇာကိုမှာ ယခုနှစ်ရာသီတွင် ငါးပွဲသာ ဝင်ရောက်ကစားခဲ့ရသေးသည်။

ယင်းကဲ့သို့ ပုံမှန်ပွဲထွက်ကစားခွင့် နည်းပါးမှုက အသက်(၂၀)အရွယ် ဂျာနယ်ဇာကိုအား အတွေ့အကြုံသစ်များ ရရှိရန် ရည်ရွယ်ထားသည့် မန်ယူ တာဝန်ရှိသူများအတွက် စိတ်ပျက် စရာ ဖြစ်ခဲ့ရသည်။ နည်းပြဇာနီးလ် မှာ အသင်းမှ ထွက်ခွာခဲ့ပေးခဲ့သည့် ဟာနန်ဒက်ခ်၏ ခြေစွမ်းပြသမှုကြောင့် ဝေဖန်ခံနေရရာ ဂျာနယ်ဇာကိုအား ပြန်လည်ခေါ်ယူခြင်းက တိုက်စစ် ရွေးချယ်စရာ တစ်ခုထပ်တိုးလာမည် ဖြစ်၍ ဖီအားအနည်းငယ်လျော့သွား မည်ဖြစ်သည်။

အကယ်၍ ဂျာနယ်ဇာကို မန်ယူသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိလာခဲ့ လျှင်လည်း နောက်ထပ်အသင်းသစ် တစ်သင်းသို့ အသင်းထပ်ချမည် မချ မည်ဆိုသည်ကို အသေးစိတ် မသိရှိ ကြောင်းလည်း အင်ဒီပန်ဒင့်န့် အွန်လိုင်းက ဖော်ပြသည်။

ဘာစီလိုနာ-ဂရန်နာဒါ **ည ၉:၃၀ (၉-၁-၁၆)**
ဘာစီလိုနာဟာ ရှေ့ပွဲစဉ်ဖြစ်တဲ့ ပွဲစဉ်(၁၈) မှာ အက်စ်ပန်ညီနဲ့ သရေကျခဲ့ရတာကြောင့် ဒီပွဲစဉ်မှာ နိုင်ပွဲပြန်လည်ရရှိရေးအတွက် အားစိုက်ကစားလာမှာ သေချာနေပါတယ်။ ဂရန်နာဒါကတော့ တန်ဖိုးမဆင်း ရရေးအတွက် အားစိုက်ကစားနေပေမယ့် ခြေစွမ်းပိုင်း က အားနည်းမှုတွေများနေပါတယ်။ ဘာစီလိုနာပဲ အနိုင်ရသွားမှာ သေချာပါတယ်။

ရီတာဖေး-ဘက်တစ် **ည ၁၁:၄၅ (၉-၁-၁၆)**
ရီတာဖေးက ခြေစွမ်းပိုင်းတည်ငြိမ်မှုအနည်းငယ် အားနည်းနေပါတယ်။ တိုက်စစ်ပိုင်းက အစဦးသွင်းခြေ တည်ငြိမ်မှုမရှိပါဘူး။ ဒါပေမယ့် ရီတာဖေးဟာ အမှတ် လိုအပ်နေတဲ့အတွက်ကြောင့် အိမ်ကွင်းမှာ အမှားအယွင်း အဖြစ်ခံမှာ မဟုတ်သလို ဘက်တစ်ကလည်း ခြေစွမ်းပိုင်း ပျက်ယွင်းနေတဲ့အသင်းဖြစ်ပါတယ်။ ရီတာဖေးကပင်နိုင် မယ်။

ဆီဗီလာ-ဘီဘာအို **ည ၁၁:၄၅ (၉-၁-၁၆)**
ဆီဗီလာက အခုနှစ်ကပိုင်းမှာ ကစားပုံကောင်းမွန် လာတယ်လို့ ဆိုနိုင်ပါတယ်။ အထူးသဖြင့် ဆီဗီလာဟာ အိမ်ကွင်းပွဲစဉ်တွေမှာဆိုရင် ကစားပုံကောင်း ထိုးဖောက် အားပါကောင်းမွန်မှုပိုရှိတာကို တွေ့ရပါတယ်။ ဒါကြောင့် လက်ရှိခြေစွမ်း မဆိုးပေမယ့် အဝေးကွင်းအားနည်းတတ် တဲ့ ဘီဘာအိုကို ထိန်းချုပ်အနိုင်ကစားသွားနိုင်မှာပါ။

နီယဲလ်-ဒီပို့တီဂို **နံနက် ၂:၀၀ (၁၀-၁-၁၆)**
ဒီပို့တီဂိုရဲ့ ခြေစွမ်းပိုင်းက မဆိုးဘူးလို့ဆိုနိုင်ပါတယ်။ အိမ်ကွင်း၊ အဝေးကွင်းမရွေး ကစားပုံ ကောင်းမွန်တတ်တာကို သတိပြုရမှာပါ။ ဒါပေမယ့် နီယဲလ်မက်ဒရစ်ရဲ့ခြေကလည်း ဒီနှစ်ကပိုင်းမှာ ကောင်း မွန်မှုရှိနေသလို ဘာစီလိုနာကို ဖီအားပေးနိုင်ဖို့အတွက် လည်း အမှားခံမှာမဟုတ်ပါဘူး။ နီယဲလ်မက်ဒရစ်ကသာ နိုင်ပွဲရယူသွားမှာပါ။

လီဗန်တေး-ဗယ်လက်ကာနို **နံနက် ၃:၃၅ (၁၀-၁-၁၆)**
လီဗန်တေးရဲ့ခြေစွမ်းပိုင်းက အားနည်းမှုတွေ များလွန်း နေပါတယ်။ အထူးသဖြင့် တိုက်စစ်ပိုင်းက အဆုံးသတ် အားနည်းလွန်းတာကြောင့် အနိုင်ရလိုစိတ်နဲ့ တိုက်စစ်ဖွင့်

ရီးယဲလ်နည်းပြသစ် ဇီဒန်း ဘာလုပ်ပြနိုင်မလဲဆိုတာ စောင့်ကြည့်ရမယ်

စပိန်လီဂါပြိုင်ပွဲရဲ့ ပွဲစဉ် ၁၉ ကို လာမယ့် ဇန်နဝါရီ ၉၊ ၁၀၊ ၁၁ ရက်နေ့တွေမှာ ကျင်းပပြုလုပ်သွားဖို့ရှိနေ ပါတယ်။ အဆိုပါပွဲစဉ်မှာတော့ ပွဲစဉ် ၁၇ တုန်းက အက်စ်ပန်ညီကို သရေသာကစားနိုင်ခဲ့တဲ့ ဘာစီလိုနာအနေ နဲ့ အိမ်ကွင်းမှာ ဂရန်နာဒါကို အနိုင်ကစားသွားနိုင်ဖို့ကတော့ သေချာနေပါတယ်။ နည်းပြသစ် ဇီဒန်း ဘာလုပ်ပြနိုင်မလဲဆိုတာကို စောင့်ကြည့်ချင်စရာ ကောင်းပါတယ်။

ထင်သလောက်မတည်ငြိမ်ပေမယ့် ခံစစ်ကစားပုံကတော့ ကောင်းမွန်မှုရှိသလို အိမ်ကွင်းခြေက ပိုမိုကောင်းမွန် တတ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ခြေသာမန်သာရှိတဲ့ ဝီဂျီနိုကို အနိုင်ကစားသွားနိုင်မှာ သေချာနေပါတယ်။

ဆိုဗီဒက်-ဗလင်စီယာ **ည ၉:၃၀ (၁၀-၁-၁၆)**
နည်းပြသစ် ဂယ်ရိုဇီဇီလ်လက်ထက်မှာ ဗလင်စီယာ ဟာ ထင်ထားသလောက် ခြေစွမ်းကောင်းမွန်လာခြင်း မရှိသေးပါဘူး။ ဒါ့အပြင်ဗလင်စီယာဟာ အဝေးကွင်း ပွဲစဉ်တွေမှာဆိုရင် ကစားပုံက ပိုမိုကျဆင်းတတ်ပါတယ်။ ဆိုဗီဒက်ကလည်း အိမ်ကွင်းပွဲစဉ်တွေမှာ ကစားပုံမှာလို့ ဗလင်စီယာနိုင်ရင်တောင် ပြတ်သားဖို့ လုံးဝမရှိပါဘူး။

အီဘား-အက်စ်ပန်ညီ **ည ၁၁:၄၅ (၁၀-၁-၁၆)**
ဘာစီလိုနာကို သရေကစားသွားတဲ့ အက်စ်ပန်ညီ ရဲ့ခြေက အတော်လေးကောင်းမွန်ပါတယ်။ အဆိုပါ သရေပွဲကြောင့်လည်း အက်စ်ပန်ညီကို စိတ်ဓာတ်ပိုင်း အတော်လေးအားကောင်းနေနိုင်လို့ အဝေးကွင်းဖြစ် ပေမယ့် ခြေစွမ်းပိုင်းအားနည်းတဲ့ အီဘားကို ထိန်းချုပ် သွားနိုင်မှာ သေချာပါတယ်။ အက်စ်ပန်ညီအတွက် သရေအနိမ့်ဆုံးပါ။

လက်စ်ပဲလ်မက်စ်-မာလာဂါ **ည ၁၁:၄၅ (၁၀-၁-၁၆)**
မာလာဂါက အခုနှစ်ကပိုင်းမှာ ကစားပုံကောင်း မွန်လာတယ်လို့ ဆိုနိုင်ပါတယ်။ မာလာဂါအနေနဲ့ အဝေးကွင်း ကစားပုံကျဆင်းတတ်တယ်ဆိုပေမယ့် လည်း လက်စ်ပဲလ်မက်စ်ရဲ့ခြေက တည်ငြိမ်မှုအားနည်း ပါတယ်။ ဒါကြောင့် လက်စ်ပဲလ်မက်စ်တို့ အိမ်ကွင်းအား နဲ့ ဖီအားပေးကစားသွားမှာဖြစ်ပေမယ့် မာလာဂါရဲ့ ကစားအားကြောင့် သရေကျဖို့များတယ်။

ဆယ်လ်တတ်-အက်သလက် နံနက် ၂:၀၀ (၁၀-၁-၁၆)
ဆယ်လ်တတ်က ကစားပုံမဆိုးဘူးဆိုပေမယ့် တိုက် စစ်ပိုင်းက ရိုးရိုးခြေကတည်ငြိမ်မှု အနည်းငယ်အားနည်း လာတာတွေ့ရပါတယ်။ ဒါကြောင့် ကစားပုံကောင်းမွန် နေတဲ့ အက်သလက်တီကိုရဲ့ ခံစစ်ဇန်နိုကို ဖီအားပေးကျော် ဖြတ်နိုင်ဖို့က ထင်သလောက် မလွယ်လှပါဘူး။ အသင်း လိုက်ကစားပုံပိုကောင်းတဲ့ အက်သလက်တီကိုပဲ ကပ်နိုင်မယ်။

ဗီလာရီးယဲလ်-ရီဗျာ **ညနေ ၅:၃၀ (၁၀-၁-၁၆)**
ဗီလာရီးယဲလ်ဟာ အခုနှစ်ကပိုင်းကစားပုံကောင်းမွန် နေတယ်လို့ ဆိုနိုင်ပါတယ်။ တိုက်စစ်ပိုင်းက ရိုးရိုးသွင်းခြေ

ကြေးမြို့

လှိုက်လှဲခွာဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ဦးအောင်သန်းစိန်အား ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၏ အမိန့်ကြော်ငြာ စာအမှတ် (၁/ ၂၀၁၆)ဖြင့် သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်ဆက်ကပ်ပွဲတွင် “**သူဓမ္မမဏိဇောတဓရ**” ဘွဲ့တံဆိပ် ချီးမြှင့်ခံရခြင်းအတွက် လှိုက်လှဲခွာ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း နောင်တွင်လည်း မိသားစုနှင့်အတူ သက်ရှည် ကျန်းမာစွာဖြင့် နိုင်ငံနှင့်လူမျိုး၊ ဘာသာ သာသနာအကျိုးကို ဆက်တိုင်း၍ သယ်ပိုးဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ဦးအောင်ပိုင်-ဒေါ်နန်းခမ်းယု
မိသားစု

ထိမ်းမြားမင်္ဂလာကျေးဇူးတင်လွှာ

ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးကျော်မြင့် Chief Engineer (Wallenius Marine Singapore) - ဒေါ်ခင်မာတို့၏သား

မောင်ဥက္ကာကျော်
B.Sc(Information Systems) Singapore Management University
Senior Associate (Data Quality & Governance) Lazada Gorup

နှင့်

Singapore နိုင်ငံနေ ဦးစော်ထွန်း CEO(Consultant International Co.,Ltd)-ဒေါ်မိမိကျော်တို့၏သမီး

မောင်နှင့်ခင်ဇော်ထွန်း(ခ)ဖြူစင်ချော
B.Sc(Information Systems),BSocSc(Psychology) Singapore Management University
Consumer & Lifestyle Writer (SPH Magazines)

တို့အား ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ရက်တွင် စင်ကာပူနိုင်ငံ၌ မင်္ဂလာမော်ကွန်းတင်လက်မှတ် ရေးထိုးပေးပါသော Justice Of Peace, Dr.Anamah Tan အားလည်းကောင်း၊ ၂-၁- ၂၀၁၆ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့၊ ကမ္ဘာအေးချမ်းမြေ့ရိပ်သာကျောင်း၌ ကျင်းပသည့် မင်္ဂလာဦးဆောင်ပွဲ၌ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော ဂုဏ်သရေရှိ စည်သူတော်များနှင့် ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအားလည်းကောင်း၊ ၃-၁- ၂၀၁၆ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့၊ Sedona Hotel Grand Ballroom ၌ ကျင်းပသည့် မင်္ဂလာစဉ်ခံပွဲတွင် မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံးချီးမြှင့်ပေးပါသော စီးပွားရေးနှင့်ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဝဏ္ဏကျော်ထင် ဦးဝင်းမြင့်နှင့်ဇနီး ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်းတို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာစဉ်ခံပွဲသို့ လူကိုယ်တိုင်ကြွရောက် ချီးမြှင့်ပေးပါသော ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး မဟာသရေစည်သူတင်ဦးဇော်နှင့် ဒေါ်ခင်သန်းနွဲ့၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကိုကိုဇော်နှင့် ဒေါ်စင်စန်းအောင်၊ ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီးဦးမြင့်သိန်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ကြည်ကြည်စန်း၊ အထူးစုံစမ်းစစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးအောင်ဇော်ဝင်းဇော်နှင့် ဒေါ်သန်းသန်းဝင်း၊ စင်ကာပူနိုင်ငံမှ ဦးဘွဲ့ခင်နှင့်ဇနီးဒေါ်ကြည်ဖြူ၊ နိုင်ငံအသီးသီးမှ တက်ရောက်ကြပါသောသူငယ်ချင်း၊ လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များနှင့် ဂုဏ်သရေရှိစည်သူတော်များ၊ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟတို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာစဉ်ခံပွဲသို့ ကိုယ်တိုင်မကြွ ရောက်ဖြစ်သော်လည်း မင်္ဂလာလက်ဖွဲ့များ ပေးပို့ချီးမြှင့်ကြပါသော ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများ၊ သူငယ်ချင်းများအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးပါသော ဦးကျော်စိုးဦး၊ မင်္ဂလာအခါတော်တေးသီဆို ချီးမြှင့်ပေးပါသော တေးသံရှင် ဒေါ်စိမ်းမိုးနှင့် ရောင်စဉ်လှိုင်းတေးဂီတအဖွဲ့တို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာပန်းကြဲပေးပါသော သမီးငယ်မဖွင့်ကျော်၊ မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံး ကိုင်ဆောင်ပေးသော သမီးငယ် မခရာယုနှင့်မိမိနှင့် သတို့သားအရံ မောင်ကောင်းမြတ်၊ သတို့သမီးအရံ မဝင်းနှင့်သင်ဇော်ထွန်းတို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာဝတ်စုံ၊ မိတ်ကပ်နှင့်ဆံပင် တိုးတိုး(Cover mark)နှင့်အဖွဲ့၊ဓာတ်ပုံနှင့်ဗီဒီယို စိုင်းဘုန်းထူးနှင့်အဖွဲ့၊မေတ္တာဖြင့်ကူညီပေးကြပါသော မောင်ကောင်းခန့်ဇော် (မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ)နှင့် ထိုင်းနိုင်ငံ၊ ဘန်ကောက်မြို့မှ ပန်းအလှပြင် Magnolia Florist တို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာပွဲအား အမွေအဆက်ကူညီပေးပါသော ဗိုလ်မှူးကြီးငွေဝင်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်မိမိအေးမိသားစု၊ ဦးအောင်ကျော်လွင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ဖြူဖြူခိုင်တို့ အားလည်းကောင်း၊ စည်ခံကျေးဇူးပေးပါသော Sedona Hotel Yangon မှ မန်နေဂျာနှင့်ဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊ အဘက်ဘက်မှ ကူညီပေးကြပါသော ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူအားလုံးတို့အားလည်းကောင်း လှိုက်လှဲခွာ ကျေးဇူးတင်ဂုဏ်သရေတင်ရှိပါသည်။

နှစ်ဖက်မိဘများနှင့်
မောင်ဥက္ကာကျော်-မောင်ခင်ဇော်ထွန်း(ခ)ဖြူစင်ချော

မင်္ဂလာဧည့်ခံပွဲကျေးဇူးတင်လွှာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သယ်နန်းကျေးမြို့နယ်၊ သုဝဏ္ဏနေ ဒုဗိုလ်မှူးကြီးသူရစိန်ဝင်း(ဇိမ်း) - ဒေါ်လတ်လတ်တို့၏သား

မောင်ဖြိုးသူဝင်း B.C.Sc, B.Sc (Hons); CIS (UK)

နှင့်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရှုခင်းသာလမ်းနေ (ဦးဟုတ်စိန်) - ဒေါ်ခင်မြင့်တို့၏သမီး

မနိနီနွယ် B.Sc (Zoology)

တို့၏ ၆-၁၂-၂၀၁၅ တွင် Sule Shangri-la တို့တော် (တောင်ငူ)ခန်းမတွင်ကျင်းပသော မင်္ဂလာမော်ကွန်းတင်လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲ၌ မင်္ဂလာ မော်ကွန်းတင်လက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် တရားရုံးချုပ်တရားသူကြီး ဦးမျိုးမြင့်အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအသိသက်သေများအဖြစ်ဆောင်ရွက်ပေးပါသော သမ္မတရုံးညွှန်ချုပ်(ဇိမ်း)၊ ဦးထွန်းထွန်း၊ ဗိုလ်မှူးကြီးအောင်သူချမ်း(ဇိမ်း)၊ ဒု ဗိုလ်မှူးကြီး သန်းဇော်(ဇိမ်း) Director Myanmar Land and Development (နေပြည်တော်) နှင့် ဒေါက်တာသက်သက်မြင့်(ပါမောက္ခဌာနမှူး၊ သတ္တဗေဒဌာန)၊ ရန်ကုန်အစောပိုင်းတက္ကသိုလ်တို့အားလည်းကောင်း၊ အခမ်းအနားအဖြစ်ဆောင်ရွက်ပေးပါသော ဦးလှမြင့်၊ မင်္ဂလာစကားပြောကြားပေးပါသော သမ္မတရုံးညွှန်ချုပ် ဦးထွန်းထွန်း၊ မိတ်ကပ်နှင့်ဆံပင်ပြင်ဆင်ပေးပါသော ခင်စန်းဝင်း၊ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံနှင့် ဗီဒီယို ရိုက်ကူးပေးပါသော စိုင်းဘုန်းထူးနှင့်အဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ ၁၀-၁-၂၀၁၅ တွင် စစ်ကိုင်းပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၌ ကျင်းပသော မင်္ဂလာဦးဆောင်ပွဲအတွက် ဝတ်စုံအလုပ်ပေးပါသော မလှီ၊ မိတ်ကပ်နှင့်ဆံပင်လိမ်းခြယ်ပေးပါသော ခင်စန်းဝင်း၊ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံနှင့် ဗီဒီယိုရိုက်ကူးပေးပါသော စိုင်းဘုန်းထူးနှင့်အဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ ၁-၁-၂၀၁၆ တွင် Sedona Hotel (Grand Ballroom) ၌ ကျင်းပသော မင်္ဂလာဧည့်ခံပွဲတွင် မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံးချီးမြှင့်ပေးပါသော ရန်ကုန်မြို့တော်ဝန် ဦးလှမြင့်နှင့် ဇနီးဒေါ်ခင်အေးနွယ်၊ မင်္ဂလာလက်ထပ်လက်စွပ် ဆင်ခြန်းချီးမြှင့်ပေးပါသော သီရိပုသိမ္မာ ဗိုလ်ချုပ်ခင်မောင်ဌေး(ဇိမ်း)နှင့်ဇနီး ဒေါ်ဝင်းဝင်းမြင့်အားလည်းကောင်း၊ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးကြပါသော စစ်ဘက်နယ်ဘက်မှ မိတ်ဆွေသင်္ဂဟများ၊ အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများ၊ မင်္ဂလာလက်ဖွဲ့များပေးပို့ချီးမြှင့်ပေးကြသည့် စစ်ဘက်နယ်ဘက်မှ အကြီးအကဲများနှင့် ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာပန်းကြဲပေးသော မအိခင်၊ အောင်စံပယ်ပန်းကုံး ကိုင်ဆောင်ပေးပါသော မမေသင်းကြည်၊ လက်ထပ်လက်စွပ်ကိုင်ဆောင်ပေးပါသော မအိမြေကျော်၊ သတို့သားအရံ မောင်ရဲထွန်းအောင်နှင့် မောင်ကျော်ကျော်ခိုင်၊ သတို့သမီးအရံ မကေသိမြို့စင်နှင့်မလေမိမိမိမိ၊ ဝတ်စုံဆင်ခြန်းပေးပါသော ခင်စန်းဝင်း၊ အခမ်းအနားအဖြစ်ဆောင်ရွက် ပေးသော ဦးဝင်းတင်၊ မင်္ဂလာအခါတော်ပေးသီဆိုပေးပါသော မဟေဇာဒ်အားလည်းကောင်း၊ ၁-၁- ၂၀၁၆ တွင် Novotel Hotel (Yangon Ballroom) တွင်ကျင်းပသော မင်္ဂလာဥပစာပွဲတွင် ဝတ်စုံဆင်ခြန်းပေးသော Forever Wedding Dress & Photo Studio ၊ အခမ်းအနားအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးပါသော ကိုမောင်မောင်အေးနှင့် Dream Boat အဖွဲ့သားများအားလည်းကောင်း၊ တယောဖြင့် စဉ်ခံဖော်ဖြေပေးပါသော The String Music Group ၊ မင်္ဂလာဧည့်ခံပွဲနှင့် ညစာစားပွဲတို့တွင် မိတ်ကပ်နှင့်ဆံပင် ဆင်ယင်ပေးပါသော မိတ်ကပ်ခင်စန်းဝင်းနှင့်အဖွဲ့၊ Pre Wedding ဓာတ်ပုံ၊ ဗီဒီယိုနှင့်တကွ မင်္ဂလာပွဲနေ့တွင် မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံနှင့်ဗီဒီယိုရိုက်ကူးပေးပါသော ကိုဝဏ္ဏဘုန်း(Focus Daily)နှင့်အဖွဲ့အား လည်းကောင်း၊ တေးသံသားများဖြင့် ဖော်ဖြေပေးပါသော Emperor Music Band၊ ဖိတ်စာရိုက်နိုင် ပေးပါသော Dagon ပုံနှိပ်တိုက်၊ မင်္ဂလာပွဲများအတွက် ပန်းအလှဆင်ပေးပါသော မာမိကျော်နှင့်အဖွဲ့၊ Pre Wedding ဝတ်စုံ Forever Wedding Dress & Photo Studio နှင့် မိတ်ကပ်ပေးပို့ပေးသော မင်္ဂလာအခမ်းအနားအဖွဲ့အတွက် စီမံခန့်ခွဲပေးပါသော Romantic Wedding Planner Group အဖွဲ့အား လည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာပွဲများအတွက် အဘက်ဘက်မှ ကူညီပေးပါသော ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများ အားလည်းကောင်း ကျေးဇူးအထူးတင်ရှိပါကြောင်း။

နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့်
မောင်ဖြိုးသူဝင်း-မနိနီနွယ်

မြေကျွတ်ရောင်းမည်
မ/ဒဂုံ ၄၀(U10) 60x80 ပါမင်
မ/ဒဂုံ ၄၀(U10) 120x80 ပါမင်
၄၅/ဒဂုံ(၃)ရပ်ကွက် 40x60ပါမင်
Ph: 095183872

စာရင်းစစ်ချုပ်ရုံး၊ ငွေစုငွေချေးအမှုဆောင်နှင့် အသင်းသားဟောင်းများသိရှိရန်

၂၀၁၁-၂၀၁၂၊ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ အထိ အမြတ်ငွေများအား ၃၀-၃- ၂၀၁၆ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး စာရင်းစစ်ချုပ်ရုံး အသင်းရုံးခန်းတွင် ကိုယ်တိုင်ဆက်သွယ်လာရောက်ထုတ်ယူနိုင်ပါရန်နှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်းလာ ရောက် မထုတ်ယူပါက စာရင်းစစ်ဓမ္မာရုံပြုပြင်ရာတွင် ထည့်သွင်းလျှော့ဒါန်းသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

အမှုဆောင်အဖွဲ့

အမည်ပြောင်း အမေဓနာဝင်း(SPTA၀၃၈၇၁၁)ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။ မေဓနာဝင်း

ပျောက်ဆုံးကြောင်း ဦးဇော်ဦးသိရိမာလာ၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်နံပါတ် မမှတ်မီသည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ မုန်း-၀၉ ၇၈ ၂၇၄၄၁၅၆

တို့ကျောင်းသား
၂၀၁၆မေးခွန်း(၅)စုံနှင့်စံပြအဖြေများ

စတုတ္ထတန်း (၅)အုပ်တွဲ (၁)စုံ - ၂၀၀၀/- ကျပ်
အငွေမတန်း (၆)အုပ်တွဲ (၁)စုံ - ၂၅၀၀/- ကျပ်

တိုင်းဒေသကြီး ပြည်နယ်များရှိ စာအုပ်ဆိုင်များတွင်ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုအပေါ်၊ နတ်တော်ရုပ်၊ ရွှေဘုံသာလှော်၊ နတ်ရုပ်၊ ငွေအုတ်၊ ငွေအုတ်၊ ငွေအုတ်၊ ၀၁ ၃၅၅၁၆၊ ၀၉ ၉၃၀၂၅၉၂၉

ဒဂုံမြို့သစ်
အရှေ့ပိုင်း
ဆိပ်ကမ်းပြန့်ပွား
တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း
များရုံမြေကွက်များကို
ဈေးကောင်းပေးဝယ်သည်။

09-500 5916
09-730 97123

အထူး New Year Promotion (၁ လပိုင်းအတွင်း) 480000 KS

အချိန်မီ စားနပ်ရိက္ခာ၊ အလွန်အဆန်း၊ အဆင်မပြေမှုများနှင့် Skin

အချိန်မီ စားနပ်ရိက္ခာ၊ အလွန်အဆန်း၊ အဆင်မပြေမှုများနှင့် Skin

အချိန်မီ စားနပ်ရိက္ခာ၊ အလွန်အဆန်း၊ အဆင်မပြေမှုများနှင့် Skin

အချိန်မီ စားနပ်ရိက္ခာ၊ အလွန်အဆန်း၊ အဆင်မပြေမှုများနှင့် Skin

ကြေးမုံ

လှိုက်လှဲစွာဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ချမ်းအေးသာအိမ်မြို့နယ်၊ ၈၅-လမ်း၊ ၃၂/၃၃လမ်းကြား၊ မိဘဂုဏ်ရည်တိုက်နေ အင်ဂျင်နီယာ ဦးမြင့်ဝေ(ခ)ဦးတူး၏ ဇနီး “ဒေါ်သင်းသင်းရီ” (ဆည်းဆာပြီးဆောက်လုပ်ရေးနှင့် အိမ်ဆောက် ပစ္စည်း ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း)အား ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၏ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ်(၁/၂၀၁၆)ဖြင့် သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်ဆက်ကပ်ပွဲတွင် “သုဓမ္မသိင်္ဂီ” ဘွဲ့တံဆိပ် ချီးမြှင့်ခံရခြင်းအတွက် လှိုက်လှဲစွာ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါကြောင်း၊ နောင်တွင်လည်း မိသားစုနှင့်အတူ သက်ရှည်ကျန်းမာစွာဖြင့် ဘာသာ သာသနာအကျိုးကို ဆက်တိုက်တိုး၍ သယ်ပိုးဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ဦးတိုးတိုးသိန်း-ဒေါ်သီတာဦးမိသားစု မိတ္ထီလာမြို့

ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၊ မှုခင်းရဲတပ်ဖွဲ့၊
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၊ မှုခင်းရဲတပ်ဖွဲ့တွင် အသုံးပြုရန် လိုအပ်သော DNA စက်သုံး 3 sample cartridge 2 kit နှင့် 1 sample cartridge 1 kit အား မြန်မာ့ငွေကျပ်ဖြင့် ပြည်တွင်း၌ဝယ်ယူရန် ဆွေးနွေးတင်သွင်းလွှာ ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။
၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစတင်ရောင်းချမည့်ရက်မှာ ၁၂-၁-၂၀၁၆ရက်မှ ၁၄-၁-၂၀၁၆ ရက်အထိ ဖြစ်ပါသည်။
၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းရမည့်ရက်မှာ ၁၈-၁-၂၀၁၆ ရက်၊ (၁၂၀၀)နာရီ ဖြစ်ပါသည်။
၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံများအား တစ်စောင်လျှင် ငွေကျပ် (၅၀၀၀/-) နှုန်းဖြင့် မှုခင်းရဲတပ်ဖွဲ့၊ ရုံး (၄၅)နေပြည်တော်၌ ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပါကြောင်းနှင့် အသေးစိတ်အချက် အလက်များအား သိရှိလိုပါက ဖုန်း ၀၆၇-၄၁၂၆၉၊ ၀၉-၄၂၀၇၀၃၃၀ သို့ ဆက်သွယ် စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ပစ္စည်းဝယ်ယူရေးအဖွဲ့၊
မှုခင်းရဲတပ်ဖွဲ့

အထူးလှိုက်လှဲစွာ ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ပြုလွှာ

၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ (၆၈)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့တွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၏ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ်(၁/၂၀၁၆)ဖြင့် သုဓမ္မသိင်္ဂီ ဒေါ်ချိုသာခင် (Director) Original Group Co.,Ltd. အား သီဟသုဓမ္မသိင်္ဂီဘွဲ့ကို ထိုက်ထိုက်တန်တန် ချီးမြှင့်အပ်နှင်းခြင်းခံရသည့်အတွက် အထူးလှိုက်လှဲစွာ ဝမ်းမြောက် ဂုဏ်ယူမိပါသည်။ နောင်တွင်လည်း သက်ရှည် ကျန်းမာ ချမ်းသာစွာဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ နိုင်ငံတော်အကျိုး၊ သာသနာ တော်အကျိုးတို့ကို ဆက်တိုက်ထမ်းပိုးတိုး၍ ဆက်လက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ် ပါသည်။

Original Group Co.,Ltd.

မိသားစု

HAPPY NEW YEAR 2016

ရေနံသာခင်မောင်ထွေးဖောင်ဒေးရှင်းမှ ၂၀၁၆/၁၇ ပညာသင်နှစ်အတွက်တက္ကသိုလ် ပညာသင်စရိတ်ထောက်ပံ့ကြေးပေးအပ်မည့် ကျောင်းသား / ကျောင်းသူများစာရင်း

ဇော်အောင် တတိယနှစ် ဆေးတက္ကသိုလ် မကွေး	ပိုင်စံပယ် တတိယနှစ် တိ/မွေးကုတက္ကသိုလ် ပျဉ်းမနား	မည့်ယုယုစိုး ဒုတိယနှစ် ဆေးတက္ကသိုလ် မကွေး	မသက်ထူး ဒုတိယနှစ် စက်မှုတက္ကသိုလ် မန္တလေး	ဇော်အောင် ဒုတိယနှစ် စက်မှုတက္ကသိုလ် မန္တလေး	ဇော်အောင် ဒုတိယနှစ် စီးပွားစီမံဘာသာရပ် ရန်ကုန်	
ဇော်အောင် ပထမနှစ် ဆေးတက္ကသိုလ် ရန်ကုန်	ဇော်အောင် ပထမနှစ် ဆေးတက္ကသိုလ် တောင်ကြီး	မည့်ယုစိုး ပထမနှစ် ဆေးတက္ကသိုလ် မကွေး	မသက်ထူး ပထမနှစ် ဆေးတက္ကသိုလ် မန္တလေး	ဇော်အောင် ပထမနှစ် စက်မှုတက္ကသိုလ် မန္တလေး	မသက်ထူး ပထမနှစ် စက်မှုတက္ကသိုလ် မန္တလေး	မသက်ထူး ပထမနှစ် စက်မှုတက္ကသိုလ် ရန်ကုန်

ဖောင်ဒေးရှင်းရုံး - ၂၉ / B (မြေညီ) ၊ တောင်မြင်းပြင်ကွင်းလမ်း ၊ တာမွေမြို့နယ် ၊ ရန်ကုန်မြို့။

☎ ၀၁-၄၀၁၅၁၈၊ ၀၁-၈၆၀၄၀၆၄၊ ၀၉-၇၈၄၇၂၂၂၄၇၊ ၀၉-၂၆၁၄၄၇၀၂၉

အနာဂတ်မှာ တိုင်းပြည်ကိုပညာ
တတ်တွေ့ ဦးဆောင်နိုင်ဖို့ကျွန်တော်
တို့အားလုံး ဝိုင်းလုပ်ကြရမယ်

ရေနံသာခင်မောင်ထွေး



အမည်မှန်

ရန်ကုန် အနောက်ပိုင်းတက္ကသိုလ် (အထေးသင်ဌာနခွဲ) ဒုတိယနှစ် ပထဝီဝင် အထူးပြု မလ္လာထွေး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးဝင်းမောင်(ခ)ဦးဝင်းမောင် [၁၂/မတန (နိုင်)၀၇၆၁၉၇] ဖြစ်ပါကြောင်း။

အမည်ပြောင်း

ရခိုင်ပြည်နယ် တောင်ကုတ်မြို့၊ ဝှာရောင်ကုတ်၊ ဆေးရုံကွက်သစ်(၄)လမ်း၊ အမှတ်(၇၂၂)နေ ဦးကျော်ထွန်းစိန်၊ ဒေါ်ခင်ပုတို့၏ သား ပထမနှစ် ဓာတုမှ ဖောင်သော်တက္ကသိုလ် [၁၁/ တကန(နိုင်)၀၉၆၃၂၆]အား ယနေ့မှစ၍ မောင်မင်းသုတဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။
မောင်မင်းသုတ

အမည်ပြောင်း

အဖ ဦးကျော်လင်းလတ်[၁၀/ကတန(နိုင်) ၀၇၆၅၉၆]၏ သားသမီးဖြစ်သော အ.ထ.က- စစ်တောင်း၊ ကိုက်ထိုမြို့နယ် ဆဌမတန်း(A)မှ မကြည်ဆုသွယ်အား မလင်းလက်ဟန်ဟု လည်းကောင်း၊ တတိယတန်းမှ မောင်ရဲခန့် ကျော်အား မောင်အာကာခန့်ကျော်ဟု လည်းကောင်း ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။
မလင်းလက်ဟန်၊ မောင်အာကာခန့်ကျော်

အချိန်ပိုင်းအရောင်းဝန်ထမ်း

မ (၃)ဦး
- Sales & Marketing ကို စိတ်ဝင်စားသူ (အတွေ့အကြုံရှိရန်မလို)
- (၁၀)တန်းအောင်/ဘွဲ့ရ အသက် (၂၅)နှစ်အောက်
- ဖုန်း-၀၉-၂၆၄၄၄၉၇၆၆

ပြည်လုံးကျန်းမာ မီးယပ်ဆွေးပွဲပွဲချဆေး ကိုတစ်ပြည်လုံးသို့ဖြန့်ချိလိုက်ပါပြီ
ဤဆေးသည်အမျိုးသမီးများ လစဉ်မှတစ်လတစ်လဆေးထိမ်းခြင်း၊ ချွတ်ခြင်း၊ ငုပ်ခြင်း၊ ကျန်းခြင်းစသည့်ရောဂါများကို သက်သာပျောက်ကင်းစေပြီး အသားအရေပျော်ပေါင်းစေနိုင်ပါသည်။
ဖက်ရပ်ပြန်ချိဆေး - ဒေါက်တာနိုးမြင့်အောင် (ပါမဂ္ဂလော) Ph.D (Alternative Medicines)
မျိုးစွဲကောင် ဝိုင်ဒီမင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေး အမှတ်(၁၃၁) မြေညီတပ် ကုလမ်း၊ ချိလ်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ၀၁-၇၀၀၁၇၅၊ ၃၉၂၅၉၄

ကန်ကွက် နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ
သဘာဝတရားဝန်ကြီးဌာန၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁ထုပါရုံ မြေကွက်အမှတ်(၇၅၂/ခ) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၇၅၂/ခ) ထုပါရုံ (၁၈)လမ်း အနောက်၊ ၆-ရပ်ကွက်၊ သဘာဝတရားဝန်ကြီးဌာန၊ ဒေါ်သန်းအေး [၁၂/သကတ(နိုင်)၀၉၃၇၂၂] အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရက် မြေအား ရန်ကုန်အရောင်းခရိုင်တရားရုံး၌ ဒေါ်သန်းအေးမှ ၂၀၁၄ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၆၃၄ ဖြင့် ဒေါ်သန်းအေးအား ပဋိညာဉ် အတိုင်း မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရေးရာ ရရှိသည့် အခိုင်အကဲရန်နှင့် ၂၀၁၅ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် ၇၄ အမိန့် တို့တင်ပြ၍ တရားရုံးကိုယ်စား ဒုတိယဦးစီးမှူး ဒေါ်အိအိဖြူ[၁၂/၂၀၀၀(နိုင်)၀၆၇၉၄၉၂] အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြှင့်တင် လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်ပိုင်လုပ်သောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါ ကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှမရိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသေးစိတ်ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အထူးလှိုက်လှဲဝမ်းမြောက်ကြောင်းဂုဏ်ပြုလွှာ

၂၀၁၆ခုနှစ်(၆၈)နှစ်မြောက်လွတ်လပ်ရေးနေ့တွင်ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၏ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၁/၂၀၁၆)ဖြင့် ချစ်ခင်ပွန်း ဦးမြင့်စိုးထွန်း (မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ) ရွှေမဟာထရေးဒင်းကုမ္ပဏီအား သုဓမ္မမဏိဇောတဓရ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ကို ထိုက်ထိုက်တန်တန် ချီးမြှင့်အပ်နှင်းခြင်းခံရသည့်အတွက် အထူးလှိုက်လှဲ ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူကြောင်းနှင့် နောင်တွင်လည်း မိသားစုနှင့်အတူ သက်ရှည်ကျန်းမာစွာဖြင့် နိုင်ငံနှင့်လူမျိုး ဘာသာ၊ သာသနာအကျိုးတို့ကို ဆတက်ထမ်းပိုးတိုး၍ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလျက် အထူးဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။

- ချစ်ဇနီး - ဒေါ်ချိုချိုသင်း -မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ (ရွှေမဟာစိုး ကုမ္ပဏီလီမိတက်)
- ချစ်သမီး - မချိုသဉ္ဇာစိုး Grade-11(A) အ. ထ. က (၁)ဒဂုံ
- ချစ်သား - မောင်ဇင်လင်းထက်

လှိုက်လှဲခွာဝမ်းမြောက်ကြောင်းဂုဏ်ပြုလွှာ

၂၀၁၆ခုနှစ် (၆၈)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့တွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာ နိုင်ငံတော်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၏ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ်(၁/၂၀၁၆)ဖြင့် သဒ္ဓမ္မ ဇောတိကဓရ အဂ္ဂမဟာသီရိသုဓမ္မမဏိဇောတဓရ၊ သီရိသုဓမ္မမဏိဇောတဓရ Dr.ဦးစိုးသိန်းအား “မဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဓရ” ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ချီးမြှင့်အပ်နှင်းခြင်း ခံရသည့်အတွက် ဆရာမိသားစုနှင့်ထပ်တူ လှိုက်လှဲခွာ ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူမိပါကြောင်း နှင့် ဘာသာ၊ သာသနာအကျိုးကို ဆတက်ထမ်းပိုး ထမ်းရွက်နိုင်ပါစေရန် ဆုမွန်ကောင်း တောင်း၍ ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူအပ်ပါသည်။

ဦးစိုးမိုးလှိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်မူမူသင်း
သား-ဗိုလ်နေဝဏ္ဏလှိုင်(ထားဝယ်)
မောင်နေသူရလှိုင်(Second Year, Physics)

လှိုက်လှဲခွာဝမ်းမြောက်ကြောင်းဂုဏ်ပြုလွှာ

၂၀၁၆ခုနှစ် (၆၈)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့တွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာ နိုင်ငံတော်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၏ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ်(၁/၂၀၁၆)ဖြင့် သဒ္ဓမ္မဇောတိကဓရ အဂ္ဂမဟာသီရိသုဓမ္မမဏိဇောတဓရ၊ သီရိသုဓမ္မမဏိဇောတဓရ Dr.ဦးစိုးသိန်းအား “မဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဓရ” ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ချီးမြှင့် အပ်နှင်းခြင်း ခံရသည့်အတွက် အစ်ကိုကြီးမိသားစုနှင့်ထပ်တူ လှိုက်လှဲခွာ ဝမ်းမြောက် ဂုဏ်ယူမိ ပါကြောင်းနှင့် ဘာသာ၊ သာသနာအကျိုးကို ဆတက်ထမ်းပိုး ထမ်းရွက် နိုင်ပါစေရန် ဆုမွန်ကောင်းတောင်း၍ ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူအပ်ပါသည်။

ညီမ-မမျိုးရတနာလွင်

ရောင်းမည်
သယ်နှံးကုန်းမြို့နယ်၊ ငမိုးရိပ်(၃)လမ်း၊ (၆)လမ်း၊ (၉)လမ်းရှိ မြေညီထပ်မှ (၆)လွှာအထိ တိုက်ခန်းများကို ဈေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့် အမြန်ရောင်းမည်။ (B.C.C ရရှိပြီး)
ဖုန်း-၀၉-၅၄၀၁၀၁၁၊ ၀၉-၇၃၀၉၅၆၇၇၊ ၀၉-၅၀၀၂၉၃၁

အာဂ္ဂနဂါး
Asia Dragon ကျိုက်ထီးမျို
ချောင်းသာ / ငွေဆောင်
Ph : 703790, 09-861-9008
707062, 09-861-7770

ဒဂုံမြို့သစ်
(တောင်ပိုင်း) (ဆိပ်ကမ်း)
မြေကွက်များဝယ်လိုသည်
ဖုန်း - 0943075129

အမြန်ရောင်းမည်
ငွေရှင်အတွက် အကောင်းဆုံး အခွင့်အရေး၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်း သံလွင်လမ်းမ ကျောက်ပဲ (၉၀)ရပ်ကွက် No.761 ရောင်း သိန်း ၃၀၀
သန်လျင်မြို့၊ ဗိုလ်ချုပ်ရွာ၊ ငြိတက္ကသိုလ် ရောင်း သိန်း ၁၂၀၀
၆၆x၆၇ကြား၊ ၄၂လမ်းထောင့် မဟာမြိုင်စုရွှေ့ တိုက်တန်းရွှေ့ရောင်းသိန်း၉၀၀၀၊ မန္တလေးမြို့။
Ph:09-5031862, 09-790751526, 09-263075556

ရွှေပလ္လင်
မြန်မာပလာဇာ
NOW OPEN!
Ph: 01-538-736

တိုက်ပြောလန်/လေဟာ:
Fully Auto အုတ် ချိတ်ခေါ်
ဝေတီမြေအုတ်ရိုက်စက် ရပြီ
(၆၇) သံသုဟယ် သုက္ကသုဗျာဓိစက္ကသိုက်အိမ်
09 420035882, 09 73199410
09 420035884, 09 73199257

ဒဂုံမြို့သစ်
အရေပိုင်း
ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်
တောင်ပိုင်း၊မြောက်ပိုင်း
များရှိမြေကွက်များကို
ဈေးကောင်းပေးဝယ်သည်။
09-6809893
09-6819020

ROSE HILL HOSPITAL
အမှတ်(၂၀-A) ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၅၅၈၄၀၀၊ ၅၅၂၅၄၇

(၁) M.B.,B.S ဘွဲ့ရ		(၃)ဦး
(၂) Trained Nurse	ကျား၊ မ	(၃)ဦး
[B.N.Sc(OR)Dip Nursing]		
(၃) Cashier ဘွဲ့ရ	မ	(၃)ဦး
(၄) B.Pharm ဘွဲ့ရ	မ	(၃)ဦး
(၄) သန်ရှင်းရေး	မ	(၂)ဦး
(၅) ဆရာဝန်အကူ	မ	(၂)ဦး
(ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုသင်တန်းဆင်း)		
(၆) Driver (ကားမောင်းသမား)		(၂)ဦး

လျှောက်ထားလိုသူများသည် ကိုယ်ရေးရာဇဝင်၊ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူ မှတ်ပုံ တင်မိတ္တူနှင့်အတူ (၁၀)ရက်အတွင်း ရိုက်ထားသော ဓာတ်ပုံ(၁)ပုံ၊ ပညာအရည် အချင်းအထောက်အထား၊ ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူ ရဲစခန်းထောက်ခံစာတို့နှင့်အတူ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
(နံနက် ၁၀နာရီမှ ညနေ ၄ နာရီအတွင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။)

ကြေးငွေ

ဂူကဝိသိဋ္ဌပူဇော်ခြင်းမင်္ဂလာ

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မလိုင်မြို့၊ သာသနပေပုလ္လလေးမျက်နှာ စာသင်တိုက် ဦးစီးပဓာန နာယက ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဓမ္မိကအား ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၄ ရက်(၆)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ နှစ်ဦးမင်္ဂလာ အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရမှ အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဇေယျတံဆိပ် တော် ဆက်ကပ်လျှင်ဒါနပူဇော်ခြင်းခံရသည့်အတွက် တပည့်တော်များမှ ထပ်ဆင့်ဂူကံပြုပူဇော်အပ်ပါသည်။

ကျန်းမာ ချမ်းသာစွာဖြင့် သာသနာ့တာဝန်များကို လွယ်ကူစွာဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေဘုရား။

ဦးဇော်ဝင်း(ဇော်ဝင်းမောင်-ပညာရေး)
ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး(စီမံ)
ဆရာအတတ်ပညာနှင့်လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန
ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ နေပြည်တော်

မင်္ဂလာဧည့်ခံပွဲကျေးဇူးတင်လွှာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အနောက်ပိုင်းခရိုင်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်နေ
 ဦးတင်ဌေး-ဒေါ်သိန်းမြင့်တို့၏ သား
မောင်တင်လှိုင် B.Sc(Botany)
 နှင့်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အနောက်ပိုင်းခရိုင်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်နေ
 ဦးလှမောင်-ဒေါ်ကြွေ(ခ)ရစ်သို့
 (အမေရိကန်နိုင်ငံ၊ ဆန်ဖရန်စစ္စကိုမြို့)တို့၏ သမီး
မမာမာချို B.A(Eco)
D.A(U.S.A)

တို့၏ ၂၃-၁၂-၂၀၁၅ရက်တွင် လက်ထပ်ထိမ်းမြားမင်္ဂလာအခမ်းအနား၌ လက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါသော ဒေါ်စုငြိမ်းမွန် (တွဲဖက်မြို့နယ်တရားသူကြီး) အလုံမြို့နယ်တရားရုံးနှင့် အသိသက်သေလက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါသော ဦးထွန်းထွန်းဦး (ဒုတိယရဲမှူး-ဘားအံမြို့)၏ဇနီး ဒေါ်ချောချောအိနှင့် ဦးလေးဖြစ်သူ ဦးစိုးမြင့်တို့အားလည်းကောင်း၊ ရေခြားခြားခွင့်ခံခြားမှ လက်ဖွဲ့ပစ္စည်း လက်ဝတ်ရတနာ၊ ငွေသားများဖြင့် လက်ဖွဲ့ပေးပါသော မိခင်ကြီး ဒေါ်ကြွေ(ခ)ရစ်သို့နှင့် ကြီးဒေါ်ကြီး ဒေါ်ခင်မြင့်ဝေ(ခ)အက်စတာနှင့် မောင်လေး ထွန်းထွန်းလှ(ခ)တော်မီ (USA)တို့အားလည်းကောင်း၊ ၂၆-၁၂-၂၀၁၅ရက် နံနက်ပိုင်း ၂၉၀နံနက်၊ စလေသီရိဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၌ကျင်းပသော မင်္ဂလာဦးဆွမ်းကျွေးပွဲသို့ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော ဂုဏ်သရေရှိ လူကြီးမင်းများအားလည်းကောင်း၊ ညနေပိုင်း ရွှေဘို (ဦးဥတ္တမပန်းခြံ)တွင် ကျင်းပသော ညစာစားပွဲသို့ မေတ္တာဖြင့် ကြွရောက်ချီးမြှင့်သော ထူးချွန်မှုနှင့် ဦးတင်ထူး-ဒေါ်နွဲ့နွဲ့ဝင်းတို့အားလည်းကောင်း၊ ဦးလေး ဦးကိုလှိုင်နှင့်ဇနီးအား လည်းကောင်း၊ အဘက်ဘက်မှ စိတ်အား၊ လူအား၊ ငွေအား မေတ္တာဖြင့် လမ်းပြဆောင်ရွက်ပေးပါသော အနုတီ ဒေါ်တင်တင်လှ(အနုတီပု)အားလည်းကောင်း၊ မေတ္တာဖြင့် ကူညီပေးပါသော မိတ်ကပ်၊ ဆံပင် မင်းမင်း(ကျောက်မြောင်း) အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာဝတ်စုံနှင့် ဓာတ်ပုံဖိုဖိုယိုယိုကူးရေး(Paradise) ကိုမျိုးဇေယျာနှင့်အဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ ရွှေဘို(ဦးဥတ္တမ)မတင်ဇာဝင်းနှင့်အဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ ဘုန်းကြီးကျောင်းတွင် မေတ္တာဖြင့် ကူညီပေးပါသော အနုတီ ဒေါ်တင်တင်လှ(အနုတီပု)နှင့် ဆွေမျိုးမိတ်သက်အပေါင်းအားလည်းကောင်း ကျေးဇူးအထူးတင်ရှိကြောင်း။

မောင်တင်လှိုင်-မမာမာချို

မင်္ဂလာဧည့်ခံပွဲကျေးဇူးတင်လွှာ

ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ မုန့်/မြောက်ရပ်ကွက်၊ တိုက်အမှတ်(၂)၊ အခန်း(၈)၊
 ဝေဠုဝန်အိမ်ရာစခန်းနေ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး အောင်ဘကြည်(ငြိမ်း)၊ လူမှုဖူလုံရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ(ငြိမ်း)
 စီမံထူးချွန်(ပထမဆင့်)၊ အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာန-(ဒေါ်အေးအေးမြင့်)တို့၏သားကြီး
မောင်သူရအောင် B.Sc(L.C), B.Sc(Hons)(CIS)
ကွန်ပျူတာစီစဉ်ရေးမှူး၊ ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့်ပြန်ကြားရေးဌာန၊
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ
 နှင့်
 ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (၃)ရပ်ကွက်၊ ရန်ပြေ(၁၅)လမ်း၊ အမှတ်(၄၃)နေ
 ဦးသက်ဝေ(ခ) ဦးဝင်းထင်(အမျိုးသားစီမံကိန်းညှိနှိုင်းရေးမှူး-ငြိမ်း)-
 ဒေါ်လှလှမြင့်(အလယ်တန်းပြဆရာမ-ငြိမ်း)တို့၏သမီး
မဆုမြတ်မွန် B.A(English)
(စွမ်းထက်ဆေးဆိုင်)

တို့၏ ၂၆-၁၂-၂၀၁၅ရက်(စနေနေ့)တွင် YUZANA GARDEN HOTEL၌ ကျင်းပပြီးစီးသော မင်္ဂလာဧည့်ခံပွဲအခမ်းအနား တွင် မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံးချီးမြှင့်ပေးပါသော သီရိပျံချီ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးအောင်ထွေး(ငြိမ်း)နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်နှင်းဝေ တို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာလက်ထပ်လက်စွပ် ဆင်မြန်းပေးပါသော သရေစည်သူ ဗိုလ်ချုပ်စိန်ထွား(ငြိမ်း)နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်အေးတို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားသို့ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော O.T.S (၂၉)ကျောင်းဆင်းသူငယ် ချင်းများ၊ အလုပ်သမားညွှန်ကြားရေးဦးစီးဌာနနှင့် လူမှုဖူလုံရေးအဖွဲ့မှ လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များ၊ နှစ်ဖက်ဆွေမျိုးမိတ်သက်ဟ များအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာဧည့်ခံပွဲတွင် အခမ်းအနားအဖြစ်ဆောင်ရွက်ပေးပါသော ဦးတင်မြင့်သန်း၊ မင်္ဂလာအခါတော် ပေးသီဆိုပေးပါသော တေးသံရှင်စိမ်းလဲ့လဲ့၊ မင်္ဂလာလမ်းပြပေးသော သမီးငယ် မသုန်းသက်ထားအောင်၊ မသုန်းသီရိလင်း၊ မင်္ဂလာပန်းကြဲပေးပါသော မသက်ဆွေမွန်ဇော်၊ မင်္ဂလာပန်းကုံးနှင့် လက်ထပ်လက်စွပ်ပန်း ကိုင်ဆောင်ပေးပါသော မထက်ထက် အောင်နှင့် သတို့သား၊ သတို့သမီးအရံအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးပါသော မောင်ရဲကျော်သူနှင့် မအိထက်အောင်တို့အား လည်းကောင်း၊ ဓာတ်ပုံနှင့် Video မှတ်တမ်းတင်အဖွဲ့ဖြစ်သော မိုးကိုဦးနှင့်အဖွဲ့၊ မိတ်ကပ်ညီညီမောင်(စမ်းချောင်း)၊ မင်္ဂလာ ဝတ်စုံဖန်တီးချုပ်လုပ်ပေးသော ကိုဇော်၊ ကိုသန်းထွန်း(သာကေတ)နှင့်အဖွဲ့တို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနား အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရန်ကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြသော YUZANA GARDEN HOTEL မှ မန်နေဂျာနှင့်ဝန်ထမ်းများ ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူအားလုံးတို့အားလည်းကောင်း လှိုက်လှဲစွာကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း။

နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့်
မောင်သူရအောင်-မဆုမြတ်မွန်

လပြည် 09-50-37438
532200
 မြို့တွင်း/ပြင်ခရီးစဉ်မျိုးစုံနှင့်လ/နစ်ချုပ်
 ကားမျိုးစုံ ငှားရန်အသင့်ရှိသည်
 ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်းဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

မြေ(အမြန်)ရောင်းရန်ရှိသည်
(ညှိနှိုင်းရေး)
 ၁။ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်နှင့်ကျောက်တံတား မြို့နယ်အတွင်း၊ (ဂရန်မြေ) (ညှိနှိုင်းရေး) ၂။ မင်္ဂလာဒုံ(ပုလဲ) ပတ္တမြားမြို့သစ်အနီး၊ မြေဧကအကျယ်(၆)ဧက၊ (၄)ဧကနှင့် (၁) ဧကခွင်မီ (အဆောက်အအုံပေါ်) ညှိနှိုင်းရေး ၃။ ပေ(၄၀ x ၁၂၀) ရန်ကုန်-မန္တလေးလမ်းမ ပေါ်၊ ဝဲခူးမြို့အနီး (၂ ထပ်တိုက်) ညှိနှိုင်းရေး။
 Hotel , Restaurant, Shopping Centre နှင့် လုပ်ငန်းများလုပ်ရန်ကောင်း။
ပိုင်ရှင်တိုက်ရိုက်
 Ph: 09-795269852, 09-975780596
 (ငှားလိုသူများနှင့်အတိုးတူပေးပေါင်းလုပ်လိုသူ များလည်း ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။)

Company Liquidation
Myanmar Ivanhoe Copper Company Limited
(Under Section 208(E) of Myanmar Company Act)
 Calling the Final General Meeting regarding the winding-up of Myanmar Ivanhoe Copper Company Limited pursuant to section 208(E) of Myanmar Companies Act, the FINAL GENERAL MEETING of Myanmar Ivanhoe Copper Company Limited which is in the course of winding-up will be held as follows, therefore, all shareholders are cordially invited to attend the final general meeting in order to seek for the consent of shareholders. At the meeting the liquidator and auditor reports shall be presented.

The meeting will be held as follows:
 Date: - 06 February 2016
 Time: - 11:00 a.m
 Venue - Room No 117, Inya Lake Hotel, 37 Kabar Aye Pagoda Road, Mayangone Township, Yangon.

Daw Khin Cho Kyi
Liquidator
Room No 117, Inya Lake Hotel, 37 Kabar Aye Pagoda Road
Mayangone Township, Yangon.

01-512443, 09-73017656

ပုသိမ်မြို့နယ်အစိုးရအဖွဲ့
(အစောင့်အရှောက်) နှင့်
ပုသိမ်မြို့နယ်အစိုးရအဖွဲ့
(အစောင့်အရှောက်)
ကျန်သေးသည်

အမှားပြင်ဆင်ရန်
 ၂၀၁၅ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၉ရက်နေ့စွဲပါ ကြော်ငြာစာအုပ် စာမျက်နှာ-၄ ကန်ကွက်နှင့် ကြောင်း ကြောညာစာတွင် ဒေါ်ဥမာတင်(၁၂) / ရကန (နိုင်)၀၀၀၈၆၆၂၇ မှားယွင်းစွာဖော်ပြ ခြင်းအား ၂၁၂/ရကန(နိုင်)၀၀၀၈၆၆၆၂၇ ပြင်ဆင်ဖတ်ရပါရန်။

အိမ်ရောင်းမည်
 သာကေတမြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ သီပေါ (၄)လမ်း၊ ပေ(၂၀x၆၀) နှစ်ထပ်အုပ်အိမ် အစီစီရေ မီးစို ဂရန်အမည်ပေါက်၊ ကိုယ်တိုင် ရောင်းမည်။ (ညှိနှိုင်းရေး)
Ph:09-73126311

မြန်မာနိုင်ငံအင်ဂျင်နီယာအသင်းမှ ကြီးမှူးကျင်းပသော

Process and Products Show - 2016

အင်ဂျင်နီယာနည်းပညာဆိုင်ရာ ထုတ်ကုန်ပြပွဲကြီး

January (8/9/10) 2016

Time : 9:00 AM to 5:00 PM
Venue: Yangon Technological University (YTU)

Young Engineer Committee
09-420131961, 09-976672749

✓ စက်မှုထုတ်ကုန်များ
 ✓ Electronics ပစ္စည်းများ
 ✓ ဆောက်လုပ်ရေးနှင့် အိမ်အလှဆင်ပစ္စည်းများ
 ✓ စက်နှင့်စက်ပိုင်းဆိုင်ရာအပိုပစ္စည်းများ
 ✓ အင်ဂျင်နီယာနည်းပညာဆိုင်ရာ ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများ
 ✓ ပညာရေးဝန်ဆောင်မှုနှင့် လေ့ကျင့်ရေးသင်တန်းကျောင်းများ စသည်ဖြင့် ပါဝင်ပြသမည် ဖြစ်ပါသည်။

* အင်ဂျင်နီယာကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားများ၏ ၂၁ ထပ်စမ်းပဟေဠိပြိုင်ပွဲ Tech Quiz လည်း ပြုလုပ်ကျင်းပမည် ဖြစ်ပါသည်။

Gold Sponsors

LIVE LIFE by Zware Group, SUPER MEGA, SEM HITACHI, CHINDWIN COLLEGE, IAG

Platinum Sponsors

TRIPLE CIRCLE INDUSTRY CO., LTD, ISO 9001: 2008

Silver Sponsors

TZO, aung pyitan Since 1982

ကြေးမုံ

လှိုက်လှဲစွာဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး အမိန့်ကြော်ငြာ စာအမှတ် (၁/၂၀၁၆) ၄-၁-၂၀၁၆ ဖြင့် ဦးမောင်မောင်လေး (မောင်မောင်လေး နှင့် ညီများ အိမ်ဆောက်ပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေး)အား သုဓမ္မမဏိဇောတဓရဘွဲ့ ကို ထိုက်ထိုက်တန်တန် ချီးမြှင့်အပ်နှင်းခြင်းခံရသည့်အတွက် လှိုက်လှဲစွာ ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူကြောင်းနှင့် နောင်တွင်လည်း မိသားစုနှင့်အတူ သက်ရှည် ကျန်းမာစွာဖြင့် နိုင်ငံနှင့်လူမျိုး သာသနာအကျိုးကို ဆတတ်တိုး၍ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ဦးတင်လတ်-ဒေါက်တာစန်းစန်းဝင်း စိန်ခိုင်းမွန်းသင်္ဘောဆေးကုမ္ပဏီလီမိတက်

အာရှနဂါး Asia Dragon ကျွတ်ထီးရိုး ချောင်းသာ/ငွေဆောင် Ph: 01 707062, 09 799100100 01 703790, 09 797100100

ကား ချိုးဖုံ (Alphard/Crown/Markil/အန်တော့/Hiace/ခပယောက်/၂၄/၂၆/၃၃/၄၅/၄၉ ယောက်/၆) များကို စနစ်တကျ အချိုးအမျိုးမျိုးအတွက် ယာဉ်ပိုင်ရှင်များကိုယ်တိုင် ချိတ်ဆက်အစဉ်အဆက် ခြွင်းအားလုံးကိုပါပါသည်။ Ph: 09795549249, 095418126

အိမ်၊ မြို့၊ မြေ ရောင်း၊ ဝယ်၊ ငှား * သိလဝါ * ဝှောက်တန်း * သန်လျင် PH: 09-420185599 09-420185577

GOLDEN STAR ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဂျာမနီ နိုင်ငံထုတ် MAN အဆင့်မြင့် ကားများဖြင့် ... ကျွတ်ထီးရိုး/ချောင်းသာ/ငွေဆောင် Ph: 209200, 544383, 430480, 705968, 703448

ရခိုင်ပြည်ဘုရားဖူးခရီးကောင်းထက်ရှင်အဖွဲ့ လက်မှတ်အိမ်ပို့ပေးသည် မဟာမြတ်ဘုရားမြောက်ဦးမြို့၊ ပုဏ္ဏားကျွန်း စစ်တွေ၊ ရွှင်ကမ်းမြို့၊ ဝေလီကမ်းမြို့ (ဟိုတယ်) တည်စားခြင်း၊ (ဥပဒေရက်) 200000/(22-1-16) မဟာမြတ်ဘုရား မြောက်ဦးမြို့၊ ပုဏ္ဏားကျွန်း စစ်တွေ၊ ရွှင်ကမ်းမြို့ (ဟိုတယ်) တည်စားခြင်း၊ (ဥပဒေရက်) 150000/(29-1-16) ဗီဒီယိုမှတ်တမ်းလက်ဆောင်၊ လက်မှတ် ရပြီ Ph: 09 448003431, 0949660481, 09 798860461

၁၁၀၀ ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်ညစာစားပွဲပွဲတော်ကြားလွှာ စိန်ခွန်း (အ-ထ-က-၁ လမ်းမတော်) ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဟောင်းများမှ နှစ်စဉ်ကျင်းပပြုလုပ်သော နှစ်ပတ်လည်ညစာစားပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ ကျောင်းသား/သူ ဟောင်းများ ကြွရောက်ပါရန် လေးစားစွာဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - (၁၀-၁-၂၀၁၆) (တနင်္ဂနွေနေ့) ကျင်းပမည့်အချိန် - ညနေ (၅) နာရီမှ ည (၈) နာရီထိ နေရာ - ဘီလေးစားတော်ဆက် နန်းသီတာဆိပ်ကမ်း၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း ဦးဝင်းမြင့် ၀၉ ၄၅၀၀၂၄၀၄၀၀ ၊ ဦးသိန်းဦး ၀၉ ၅၀၀၃၀၄၀၄ ထံ ဆက်သွယ်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့



ပြီးပြည့်စုံသောထက်မြက်သန်စွမ်းမှုအတွက် လျှို့ဝှက်ချက်

မိခင်တိုင်းဟာ ကလေးငယ်တွေကို အကောင်းဆုံးတွေပဲ ပေးချင်ပါတယ်။ အားလုံးရဲ့မျှော်လင့်ချက်ကတော့ "ကလေးတွေ ကြီးထွားနှုန်းမြန်ဖို့၊ စွန့်အားပြည့်ဝဖို့၊ သင်ယူနိုင်စွမ်း ပိုမိုမြင့်မားဖို့" စတာတွေပါပဲ။ အဲဒီမျှော်လင့်ချက်တွေ ပြည့်ဝဖို့အတွက် ဝိုက်ပြည့်အောင် ကျွေးတတ်ကြပါတယ်။

ကလေးတွေကို ဝိုက်ပြည့်အောင်ကျွေးရုံတစ်ခုတည်းနဲ့ အာဟာရပြည့်ဝနိုင်ပါသေး။ နေ့စဉ်စားတဲ့ အစားအစာတွေထဲမှာ အသား၊ ငါး၊ ဥအမျိုးမျိုး၊ အသီးအရွက် စတဲ့ အစာအုပ်စုတွေ စုံလင်မှသာ အာဟာရပြည့်ဝမှာဖြစ်ပါတယ်။

ပြီးပြည့်စုံတဲ့အာဟာရရဖို့အတွက် အင်အားဖြစ်စေတဲ့အုပ်စု မှာ ထမင်း၊ အာလူး၊ ပေါင်မုန့်၊ ကန်စွန်းဥ စတဲ့ စပါး၊ ငှက်၊ ပြောင်း၊ ကောက်ပဲသီးနှံတို့မှ ရရှိတဲ့အစားအစာများ၊ ရောဂါကာကွယ်စေတဲ့အုပ်စု မှာ ကန်စွန်းရွက်၊ ဟင်းနုနုနုရွက်၊ ပန်းဂေါ်ဖီစိမ်း စတဲ့ အစိမ်းရောင်ဟင်းသီးဟင်းရွက်တွေနဲ့ တခြား အရောင်အသွေးစုံလင်တဲ့ ဟင်းသီးဟင်းရွက်၊ သစ်သီးဝလံအမျိုးမျိုး။

ခန္ဓာကိုယ်ကြီးထွားစေတဲ့အုပ်စု မှာ အမဲသား၊ ကြက်သား စတဲ့ အနီရောင်၊ အဖြူရောင် အသားအမျိုးမျိုးနဲ့ နို့၊ ပဲ၊ ဥ၊ ငါးအမျိုးမျိုးစတဲ့ အစာအုပ်စု (၃) မျိုးလုံးပါဝင်အောင် သင့်တင့် မျှတစွာ ပြင်ဆင်ကျွေးမွေးရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ဒီလိုကျွေးမွေးမှသာ စွန့်အားပြည့်ဝ၊ ဉာဏ်ရည်ထက်မြက်ပြီး သန်မာထွားကျီင်းကာ ဖျားနာခြင်းကင်းဝေးတဲ့ ကလေးငယ်တွေ ဖြစ်လာမှာပါ။

ပြီးပြည့်စုံတဲ့အာဟာရကို အမှန်တကယ် ပေးစွမ်းနိုင်တဲ့ တစ်ခုတည်းသော လျှို့ဝှက်ချက် ကတော့ မရှိမဖြစ် Ovaltine ပါပဲ။



Ovaltine မှာ နို့နဲ့ မုယောစပါးမှ အာဟာရများနဲ့အတူ ကလေးတွေအတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်တဲ့ ဝိတာမင်နဲ့ သတ္တုဓာတ်တွေ ပြည့်စုံစွာ ပါဝင်တာကြောင့် အလုပ်များပြီး အချိန်မအားလပ်သူတွေအတွက် လွယ်ကူထိရောက်တဲ့ နည်းလမ်းတစ်ခုပါပဲ။ အစားစားပြီးချိန်တိုင်း သောက်သုံးလိုက်တဲ့ Ovaltine တစ်ခွက်ကြောင့် ပြီးပြည့်စုံတဲ့ အာဟာရကို သင့်ကလေးရရှိသွားမှာ အသေအချာပဲပေါ့။

ပြီးပြည့်စုံသော အာဟာရ Ovaltine



ဇန်နဝါရီ တန်းခွဲသစ် လိုင်မင်းလတ် စာရင်းကိုင်သင်တန်း June Series / 2016 LCCI, MYOB, IFR Level I+II သင်တန်းချိန် Sec(A) Sat+Sun 7-9 (am) Sec(B) Sat+Sun 9-11 (am) Sec(C) Sunday 11-3 (pm) Sec(D) Mon+Tue 6-8 (pm) Sec(E) Friday 12-4 (pm) Level III သင်တန်းချိန် Sec(A) Sat-Sun 3-8 pm Sec(B) Wed-to-Sun 6-8 pm ရုံ နံပါတ်ယူ 09 510 9922 0979 510 9922 0997 510 9922 ကျောင်းအုပ်စိုက်ပြီ အမှတ်၁၄ ၊ ၄ လွှာ၊ အင်းစိန်လမ်း၊ ဂျပန်း၊ ကမာရွတ်(ဂျပန်းအမှတ်တိုင်အနီး)

အိန္ဒိယနိုင်ငံမှ ဆရာဝန်ကြီးများလာရောက်မည် အိန္ဒိယနိုင်ငံ ကိုးလ်ကတ္တားမြို့(ဖောတစ်)ဆေးရုံကြီးမှ အောက်ဖော်ပြပါ အထူးကု ဆရာဝန်ကြီးများသည် ၂၀၁၆ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ ၁၆ ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့သို့ ရောက်ရှိမည်ဖြစ်ပါ သဖြင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးလိုသော လူနာဟောင်း/သစ်များသည် မြန်မာမားတက်စီကမ္ပဏီ၊ ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၉၃၆၅၉၊ ၀၉-၇၂၂၂၂၂၂၂၊ ၀၉-၇၂၆၅၇၀၈ များသို့ နှိပ်ခိုက်အတွင်း ဆက်သွယ် စုံစမ်း ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။ ၁။ ကျောက်ကပ်အစားထိုး အထူးကုဆရာဝန်ကြီး ၂။ နှလုံးနှင့်နှလုံးသွေးကြောဆိုင်ရာ ခွဲစိတ်ဆရာဝန်ကြီး (ကလေး/လူကြီး)

အသိပေးကြေညာခြင်း တောင်ကြီးခရိုင်၊ ညောင်ရွှေမြို့နယ်၊ သလဲဦးကျေးရွာအုပ်စု ဟိုတယ်ဇုန်တွင် ဟိုတယ်လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရန် မဲပေါက်ထားသည့် လုပ်ငန်းရှင်များသည် ၂၀၁၄ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၃၁ ရက်နေ့ကဆုံးထားပြီး ငွေအပြေအကျေပေးသွင်းရမည်ဖြစ်ကြောင်း လိုက်နာရမည့် စည်းကမ်းချက်များတွင် အတိအလင်းဖော်ပြထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ်(၁၉/၂၀၁၅)၊ ဟိုတယ်ဇုန်ဦးစီး ကော်မတီအစည်းအဝေးအမှတ်စဉ်(၁၂/၂၀၁၅) ဆုံးဖြတ်ချက်တို့အရ ငွေပေးသွင်း ရန် ပျက်ကွက်သည့် လုပ်ငန်းရှင်များအား ဟိုတယ်လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခွင့် ပယ်ဖျက်ပြီး မဲပေါက်ထားသည့် အောက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်များကို အစိုးရမှ စီမံခန့်ခွဲပိုင်ခွင့်ရှိသော မြေအဖြစ်သတ်မှတ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

စဉ်	ဇုန်အမည်	အကွက်အမှတ်	မြေဧရိယာ
၁	Aဇုန်	E-5	၂. ၄၉ဧက
၂	Bဇုန်	G-1	၈. ၄၁ဧက
၃	Bဇုန်	I-2	၆. ၉၆ဧက
၄	Cဇုန်	M-1 ၈. ၀၀ဧက	
၅	Cဇုန်	M-2 ၆. ၃၆ဧက	
၆	Cဇုန်	O-2	၅. ၉၈ဧက
၇	Cဇုန်	O-6	၆. ၅၇ဧက
၈	Cဇုန်	P-7	၅. ၄၁ဧက

အင်းလေးဒေသဟိုတယ်ဇုန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးကော်မတီ

ခိန်ငါးလုံး အကျိတ်အပုလိမ်းဆေး အပုလိမ်းဆေး ရင်သား၊ လည်ပင်း၊ ချိုင်း၊ ပေါင်းရင်းတွင်ဖြစ်ပေါ်တတ်သော အကျိတ်အပုလိမ်းမျိုးနှင့် ကိန်ရုနာ၊ သွေးစုနာ၊ ပျားကျွတ်နာ၊ အနာစာ၊ အနာစိမ်း၊ ရေယုန်နာ အနာဆုပ်၊ ဂရင်ဂျီနာ၊ လိပ်ခေါင်း၊ စသော မြေ လက်၊ ပဝါးကျဲအနာများအပြင် ပွေး၊ ဝဲ၊ ယားနာ၊ နင်းခွဲ တို့ကို သက်သာပျောက်ကင်းစေပါသည်။ ဖုန်းနံပါတ် - ၀၉ ၇၃၁၅၇၃၇၇ ၊ ၀၉ ၄၂၁၀၄၀၀၅

(၂၁)ကြိမ်မြောက် ဗိုလ်စိန်မှန်သီတဂူဓမ္မသဘင်

ရွှေပြည်တိုင်းဆရာတော်

(စနေနေ့) ၉. ၁. ၂၀၁၆

အရှင်ကိစ္ဆိမလ

(တနင်္ဂနွေ) ၁၀. ၁. ၂၀၁၆

အရှင်တိက္ခသမာရ

(တနင်္လာ) ၁၁. ၁. ၂၀၁၆

သီတဂူဆရာတော်

(အင်္ဂါနေ့) ၁၂. ၁. ၂၀၁၆

အမေရိကန်နိုင်ငံ၊ ဗလော်ရီဒါပြည်နယ်တွင် တည်ထားကိုးကွယ်မည့် "လောကနန္ဒာစေတီ" အလှူတော်တရားပွဲ ညစဉ် (၇း၃၀)နာရီ၊ ဗိုလ်စိန်မှန်အားကစားကွင်း ဓမ္မရင်ပြင်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

လှိုက်လှဲစွာ အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ပြည်ထောင်စု သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် သမ္မတရုံး၏ အမိန့်ကြော်ငြာစာ အမှတ် ၁/ ၂၀၁၆ ဖြင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတမှ ထိုက်တန်စွာ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ပါသော သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များကို ချီးမြှင့်ခြင်းခံရသော လေးကျွန်းသူ ဓမ္မမိတ်ဆွေအသင်းမှ သီဟသူဓမ္မသီရိဘွဲ့ရ ဒေါ်စန်းစန်းနွဲ့၊ ဒေါက်တာမြသိတာ၊ ဒေါ်အေးအေးမာ၊ ဒေါ်ဝေဝေမွန်၊ ဒေါ်မာလာမြင့်၊ ဒေါ်ချိုသာခင်တို့နှင့် သုဓမ္မသီရိဘွဲ့ရ ဒေါ်ရည်ဝိုင်းဦး၊ ဒေါ်သီရိလင်း တို့အား လှိုက်လှဲစွာ ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူမိပါကြောင်းနှင့် ယခုကဲ့သို့ ဗုဒ္ဓသာသနာတော်အား ပစ္စည်းလေးပါးဖြင့် ထူးခြားစွာ ထောက်ပံ့ လှူဒါန်းနေသည့် သာသနာပြု ပုဂ္ဂိုလ်ထူး၊ ပုဂ္ဂိုလ်မြတ် ဘဝအား နောင်သံသရာ၌ မဂ်ဗိုလ်နိဗ္ဗာန်ရသည်အထိ ပြုနိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းများတောင်း၍ ဂုဏ်ယူ ဝမ်းမြောက်မိပါသည်။
လေးကျွန်းသူအိမ်မများ

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၆၀/၆၁၇ ၏ ဖောင်းကြွပိတ်ပြီး ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင် ဖောင်းကြွပိတ်ပြီး ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်မှူး(ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်း)

စာအုပ်စာပေ လှူပိတ်ဆွေ

ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန ပစ္စည်းဝယ်ယူမှုစိစစ်ရေးကော်မတီ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ(Open Tender)ခေါ်ယူခြင်း

၁။ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၊ မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီးနှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့အတွက် လိုအပ်သော နှံ့သီးယာဉ်၊ စက်နှင့်စက်ပစ္စည်းများ၊ နှံ့သီးစက်ကိရိယာများ၊ လုံခြုံရေးနှင့်စစ်ဆေးရေး စက်ပစ္စည်းများ ဝယ်ယူရန်ရှိပါသဖြင့် ပြည်တွင်း မြန်မာနိုင်ငံသား ပုဂ္ဂလိက လုပ်ငန်းရှင်များအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ တင်သွင်းနိုင်ရန် စိတ်ဝင်စားအပ်ပါသည်။
၂။ အဆိုပါပစ္စည်းများ တင်သွင်းလိုသော ပြည်တွင်း မြန်မာနိုင်ငံသား ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်များသည် တင်ဒါအဆိုပြုလွှာများကို ၆-၁-၂၀၁၆ရက်မှစ၍ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၊ နှံ့သီးမှတ်(၈)ရှိ မူးယစ် ဆေးဝါးတားဆီးနှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံး၊ နေပြည်တော်တွင် ဝယ်ယူနိုင်ပြီး ၅-၂-၂၀၁၆ရက် ညနေ ၁၆:၀၀နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ တင်ဒါအဆိုပြုလွှာများနှင့်အတူ ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်နှင့် ကုမ္ပဏီ Profile တို့အား ပြန်လည်တင်သွင်းရမည်ဖြစ်ပါသည်။
၃။ ဈေးနှုန်းတင်သွင်းလွှာတင်သွင်းရမည့်ရက်အား ထပ်မံအကြောင်းကြားမည်ဖြစ်ပါသည်။
၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံများအား တစ်စောင်လျှင် ငွေကျပ်(၁၀၀၀၀)နှုန်းဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဌာန ချုပ်၊ နှံ့သီးမှတ်(၈)ရှိ မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီးနှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံး၊ နေပြည်တော်တွင် နှံ့သီးမှတ်(၈) ဝယ်ယူနိုင်ပါကြောင်းနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၂၂၇၇၊ ၀၆၇- ၄၁၂၇၇၇၊ ၀၆၇-၄၁၂၇၇၇ သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
ပစ္စည်းဝယ်ယူမှုစိစစ်ရေးအဖွဲ့၊ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန

Earn and Learn @ MCC

နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းကြီးများထွင် အဆင့်မြင့်ရုစုစားရရှိနိုင်သော GLOBAL EMPLOYABILITY

 Hein Latt Head of IT Architecture IT Development and Delivery Technology Group Telenor Myanmar	 Su Hlaing System Analyst One of the power generation & Distribution Co; Ltd. Singapore	 Du Sar Mee Data Manager Venari Consulting Services Co; Ltd
 Win Htut Han Marketing Manager Bagan Innovation Technology Co; Ltd	 Han Phyo Win ERP Functional Consultant Business Optimized Data (ERP nature)	 Aye Chan Zaw Project Director 7 th Computing Co; Ltd
 Thet Yee Win Officer, VAS-Basic Content & Push Services Telenor Myanmar	 Phyo Htet Khant Workforce and Planning Specialist Ooredoo	 Nyan Phyo Lin Operation Engineer, Core Network Operation (NOC) Yatanarpon Teleport Public Co; Ltd
 Nandar Aye Software Engineer Code2Lab Co; Ltd	 Htet Naing Lin System Engineer AGD Bank (Head Office)	 Zin Ko Ko Customer Experience Team Leader Ooredoo

• သင်လည်း သူတို့လို အောင်မြင်ချင်လျှင် MCC တွင်ဖွင့်လှစ်သော အောက်ပါ ဘွဲ့သင်တန်းကို တက်ပါ

B.Sc (Hons) Business IT, University of Greenwich (UK)

ကွန်ပျူတာ သိပ္ပံဘွဲ့

မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးမှ ဆက်သွယ်တက်ရောက်ရန်

	Yangon Campus Ph - 01-245762, 01-249152, 01-395512, 01-246634
	Mandalay Campus Ph - 09-402671562, 011-202113
	Naypyitaw Campus Ph - 09-31354842, 09-254148940
	Yatanarpon Campus Ph - 02-5178112, 02-5178113, 02-5178132, 02-5178114

(အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ တောင်းထား/တောင်းသူများအတွက် Hostel များထားရှိပါသည်)
www.facebook.com/mcc.institute

Enroll Now!

အများသိစေရန် ကြေညာချက်

၁။ ဒေါ်ပျိုနွဲ့နွဲ့၊ ဗိုလ်ထွန်းထွန်းကွက်၊ မင်းနန္ဒာလမ်း၊ အမှတ် (၁၁/၁၂)၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက် အမှတ်(၃)၊ မြေကွက်အမှတ်(က/ ၁၃/၁၄) အမှတ်(၁၁/၁၂)တွင် (၈ ဘွဲ့) ထပ်တိုက် (Lift-ပါ)ဆောက်လုပ်ခွင့်အား ဤဌာန၏ ၁၈-၁-၂၀၁၆ရက်စွဲပါ စာအမှတ် ၂၈၆၈/၃၀၁၇/စည်ပင်-ယာ(အ)ဖြင့် ဦးမြင့်မြင့်+ဒေါ်နန်းညိုမာဦး (GP) ရရှိသူ ဦးသိန်းနိုင်၊ လိုင်စင်ကန်ထရိုက်တာ ဦးကျော်မြင့် (LC-၃၇၅) (Father Land ဆောက်လုပ်ရေး) လိုင်စင်အင်ဂျင်နီယာ ဦးစိုးမင်းနိုင် (LS-၈၂၈)တို့ဖြင့် ဆောက်လုပ်ခွင့်ပြုထားပါသည်။
၂။ ယခုအခါ 3rd Floor Steel Work ဆောင်ရွက်ဆဲတွင် လုပ်ငန်းရပ်ဆိုင်းထား ခြင်းအပေါ် မူလခွင့်ပြုလိုက်စင်ကန်ထရိုက်တာ ဦးကျော်မြင့် (LC-၃၇၅)အစား ဦးဖော်မင်းလွင်(LC-၅၆၆)သို့ လည်းကောင်း၊ မူလခွင့်ပြုလိုက်စင်အင်ဂျင်နီယာ ဦးစိုးမင်းနိုင်(LS-၈၂၈)အစား ဒေါ်အိန္ဒာဝင်း(LS-၁၇၇၈)သို့လည်းကောင်း ပြောင်း လဲ၍ (၈-ဘွဲ့)ထပ်တိုက် (Lift-ပါ)ဆောက်လုပ်ခွင့်အား သက်တမ်းတိုးဆောင်ရွက် ခွင့်ပြုပါရန် မြေရှင်ဦးမြင့်မြင့်+ဒေါ်နန်းညိုမာဦး(GP)ရရှိသူ ဦးသိန်းနိုင်နှင့် ပြောင်းလဲ ဆောင်ရွက်မည့် လိုင်စင်ကန်ထရိုက်တာနှင့် လိုင်စင်အင်ဂျင်နီယာတို့မှ တင်ပြလာပါ သဖြင့် ကန်ထရိုက်ရန်ရှိပါက ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကန်ထရိုက်နိုင်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
ဌာနမှူး၊ အင်ဂျင်နီယာဌာန(အဆောက်အအုံ)

ကန်ထရိုက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ကျားကွက်သစ်ရပ်ကွက်၊ မဂ္ဂလမ်း၊ တိုက်အမှတ် ၁၂၊ ဒုတိယထပ်(၃လွှာခေါင်းရင်းခန်း)ဟု ခေါ်တွင်သော ပေ(၁၅x၆၀) အကျယ်အဝန်းရှိ တိုက်ခန်း နှင့် ယင်းတိုက်ခန်းနှင့် ဆက်စပ်လျက်ရှိသည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင် လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ထား၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟုဆိုသူ ဒေါ်အေးနွဲ့နွဲ့ ၂၀၁၂/၈/၈၀ (နိုင်)၀၂၀၆၆၂၂ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်မေမေဝယ်သောင်းညွန့်(၁၂/ရကန(နိုင်) ၀၆၇၂၉၇)သည် အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် ရောင်းဖူးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေ အဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန်ထရိုက်လိုပါက ဤကြေညာ ပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားမှရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့လာရောက် ကန်ထရိုက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန်ထရိုက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေ နှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲပြောင်းကြားချက်အရ-
ဦးအုန်းသွင် B.Sc,M.Sc(Q),R.L အထက်တန်းရေး (စဉ်-၅၅၉၂) ဖုန်း-၀၉-၂၆၃၃၃၆၂၂၊ တိုက်(၃)၊ အခန်း(၃၂)၊ တော်ဝင်အိမ်ရာ၊ မြောက်ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ကြောငြ

အထူးဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူ

သီလရှင်ဆရာကြီး၊ ဆရာလေးများကို အထူးထောက်ပံ့လှူဒါန်းနေသော ဒါယကာကြီး **ဦးအောင်သန်းစိန် (သုဓမ္မမင်္ဂလာဇာတိရတ္တ)** ရရှိသည့်အတွက် အထူးပင်ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါသည်။

ဒါယကာကြီးနှင့်တကွ မိသားစုအားလုံး ကျန်းမာချမ်းသာ ဘေးရန်ကွာ၍ ကောင်းကျိုးလိုရာဆန္ဒမွန်မှန်သမျှ ပြီးပြည့်စုံကာ ဆတက်တိုး၍ သာသနာပြုနိုင်ကြပါစေ။

သကျမိတာသီလရှင်စာသင်တိုက်၊ စစ်ကိုင်း

အထူးဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူ

သီလရှင်ဆရာကြီး၊ ဆရာလေးများကို အထူးထောက်ပံ့လှူဒါန်းနေသော ဒါယကာကြီး **ဦးအောင်သန်းစိန် (သုဓမ္မမင်္ဂလာဇာတိရတ္တ)** ရရှိသည့်အတွက် အထူးပင် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါသည်။

ဒါယကာကြီးနှင့်တကွ မိသားစုအားလုံး ကျန်းမာချမ်းသာ ဘေးရန်ကွာ၍ ကောင်းကျိုးလိုရာဆန္ဒမွန်မှန်သမျှ ပြီးပြည့်စုံကာ ဆတက်တိုး၍ သာသနာပြုနိုင်ကြပါစေ။

သမိဒွေဒယ ဓမ္မဒီပာ သီလရှင်စာသင်တိုက်၊ မှော်ဘီမြို့

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ဦးကြွယ်ဟိုးလမ်း၊ အမှတ်(၃၉) နေ **ဦးအောင်သန်းစိန်**အား နိုင်ငံတော်သမ္မတမှ ချီးမြှင့်သော **(သုဓမ္မမင်္ဂလာဇာတိရတ္တ)**ကို ထိုက်ထိုက်တန်တန် ချီးမြှင့်ခြင်းခံရသည့်အတွက် မိသားစုနှင့်အတူ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် နောင်အနာဂတ်တွင်လည်း ကျန်းမာချမ်းသာစွာဖြင့် နိုင်ငံအကျိုး၊ သာသနာအကျိုးအမျိုးမျိုးတို့ကို ဆက်လက်သယ်ပိုး ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ရှစ်မိုင်၊ မစိုးရိမ်ရွှေကျင်တိုက်သစ်

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်မှ **(သုဓမ္မမင်္ဂလာဇာတိရတ္တ)**ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခြင်းခံရသည့် ဒါယကာကြီး **ဦးအောင်သန်းစိန်**အား အထူးပင်ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း။

ရှေ့ဆက်ပြီး အမျိုးဘာသာ သာသနာအတွက်ကို ကူညီထောက်ပံ့လှူဒါန်းမှုများ ပြုလုပ်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

စန္ဒရံသီ သီလရှင်စာသင်တိုက် မန္တလေးတောင်ခြေ၊ မန္တလေးမြို့

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ဦးကြွယ်ဟိုးလမ်း၊ အမှတ်(၃၉)နေ **ဦးအောင်သန်းစိန်**အား နိုင်ငံတော်သမ္မတမှ ချီးမြှင့်သော**(သုဓမ္မမင်္ဂလာဇာတိရတ္တ)**ကို ထိုက်ထိုက်တန်တန် ချီးမြှင့်ခြင်းခံရသည့်အတွက် မိသားစုနှင့်အတူ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် နောင်အနာဂတ်တွင်လည်း ကျန်းမာချမ်းသာစွာဖြင့် နိုင်ငံအကျိုး၊ သာသနာအကျိုးအမျိုးမျိုးတို့ကို ဆက်လက်သယ်ပိုး ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

သီရိမင်္ဂလာပျော်ဘွယ်ပါဠိတက္ကသိုလ်

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ဦးကြွယ်ဟိုးလမ်း၊ အမှတ်(၃၉)နေ **ဦးအောင်သန်းစိန်**အား နိုင်ငံတော်သမ္မတမှ ချီးမြှင့်သော**(သုဓမ္မမင်္ဂလာဇာတိရတ္တ)**ကို ထိုက်ထိုက်တန်တန် ချီးမြှင့်ခြင်းခံရသည့်အတွက် မိသားစုနှင့်အတူ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် နောင်အနာဂတ်တွင်လည်း ကျန်းမာချမ်းသာစွာဖြင့် နိုင်ငံအကျိုး၊ သာသနာအကျိုးအမျိုးမျိုးတို့ကို ဆက်လက်သယ်ပိုး ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ခေမာရာမသီလရှင်ပညာသင်ကျောင်း(သန်လျင်)

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ဦးကြွယ်ဟိုးလမ်း၊ အမှတ်(၃၉)နေ **ဦးအောင်သန်းစိန်**အား နိုင်ငံတော်သမ္မတမှ ချီးမြှင့်သော**(သုဓမ္မမင်္ဂလာဇာတိရတ္တ)**ကို ထိုက်ထိုက်တန်တန် ချီးမြှင့်ခြင်းခံရသည့်အတွက် မိသားစုနှင့်အတူ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် နောင်အနာဂတ်တွင်လည်း ကျန်းမာချမ်းသာစွာဖြင့် နိုင်ငံအကျိုး၊ သာသနာအကျိုးအမျိုးမျိုးတို့ကို ဆက်လက်သယ်ပိုး ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ထန်းကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ကျေးရွာသူ၊ ကျေးရွာသားများ

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ဦးကြွယ်ဟိုးလမ်း၊ အမှတ်(၃၉)နေ **ဦးအောင်သန်းစိန်**အား နိုင်ငံတော်သမ္မတမှ ချီးမြှင့်သော**(သုဓမ္မမင်္ဂလာဇာတိရတ္တ)**ကို ထိုက်ထိုက်တန်တန် ချီးမြှင့်ခြင်းခံရသည့်အတွက် မိသားစုနှင့်အတူ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် နောင်အနာဂတ်တွင်လည်း ကျန်းမာချမ်းသာစွာဖြင့် နိုင်ငံအကျိုး၊ သာသနာအကျိုးအမျိုးမျိုးတို့ကို ဆက်လက်သယ်ပိုး ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

တိုက်ကြီးမြို့နယ်၊ ပုတ္တကျေးရွာအုပ်စု သစ်စုကျေးရွာသူ၊ ကျေးရွာသားများ

လှိုက်လှဲစွာ အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ပြည်ထောင်စု သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် သမ္မတရုံး၏ အမိန့်ကြော်ငြာစာ အမှတ် ၁/၂၀၁၆ ဖြင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတမှ ထိုက်တန်စွာ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ပါသော သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များကို ချီးမြှင့်ခြင်းခံရသော လေးကျွန်းသူ ဓမ္မမိတ်ဆွေအသင်းမှ သိဟသုဓမ္မသိင်္ဂီဘွဲ့ရ ဒေါ်ဝေဝေမွန်၊ ဒေါက်တာမြသိတာ၊ ဒေါ်မာလာမြင့်၊ ဒေါ်စန်းစန်းနွဲ့၊ ဒေါ်အေးအေးမာ၊ ဒေါ်ချိုသာခင်တို့နှင့် သုဓမ္မသိင်္ဂီဘွဲ့ရ ဒေါ်ရည်ဝိုင်းဦး၊ ဒေါ်သိင်္ဂီလင်း တို့အား လှိုက်လှဲစွာ ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူမိပါကြောင်းနှင့် ယခုကဲ့သို့ ဗုဒ္ဓသာသနာတော်အား ပစ္စည်းလေးပါးဖြင့် ထူးခြားစွာ ထောက်ပံ့ လှူဒါန်းနေသည့် သာသနာပြုပုဂ္ဂိုလ်ထူး၊ ပုဂ္ဂိုလ်မြတ် ဘဝအား နောင်သံသရာ၌ မဂ်ဖိုလ်နိဗ္ဗာန်ရသည်အထိ ပြုနိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းများတောင်း၍ ဂုဏ်ယူ ဝမ်းမြောက်မိပါသည်။

BEST JEWELS Gems & Jewellery

Table with 4 columns: ပျောက်ဆုံးကြောင်း, ဖခင်အမည်မှန်, အမည်ပြောင်း, ၁၉၇၈ခုနှစ်၊ ရန်ကုန်ပိဏ္ဍနင့် သိပ္ပံတက္ကသိုလ် ဘူမိဗေဒကျောင်းသားဟောင်းများ၏ (၁၉)ကြိမ်မြောက် အာစီယံပူဇော်ပွဲနှင့် ပြန်လည်တွေ့ဆုံပွဲ ဖိတ်ကြားခြင်း. Includes details about missing persons and a list of names.

Advertisement for 'အောင်မြင်ရယ်' (Aung Mying Yarn) featuring a family photo and text: '၈-၁-၂၀၁၆ နေ့မှစ၍ ရန်ကုန် - ရှေ့ဆောင်၊ သွင်၊ မင်္ဂလာစံပြ (ဘုန်းကြီးလမ်း)၊ မင်္ဂလာစံပြ (လှိုင်သာယာ)၊ JCGV (Square & Maw Tin)၊ နဝဒေး၊ ရွှေပဟိုရ် (တာမွေ)၊ မြေရတနာ (သာကေတ)၊ မြဟံသာ (သန်လျင်)၊ မန္တလေး - မြို့မ၊ မြို့ရုဏ်ရောင်၊ JCGV၊ ပြည်-မင်္ဂလာထွန်းသိရီ၊ နေပြည်တော် - JCGV၊ အောင်သပြေ၊ တောင်ကြီး-မြေသု၊ ပြင်ဦးလွင် - Movie Planet၊ ပုသိမ်-ရွှေပြည်တော်၊ ဘားအံ-တက်နေဝင်း၊ မြိတ်-မင်္ဂလာ၊ အဆင့်မြင့်ရုပ်ရှင်ရုံများတွင် တပြိုင်တည်းပြုပြီ။'

Advertisement for James Cook University (JCU) Singapore Campus. Text: 'သြစတြေးလျ အစိုးရထိပ်တန်းတက္ကသိုလ် ဖြစ်သည့် James Cook University ၏ Singapore Campus တွင် ဘွဲ့ဒီဂရီတက်ရောက်ရယူလိုသူများအတွက်'. Includes details about undergraduate and postgraduate studies.

Advertisement for 'အသိပေးကြေညာချက်' (Notice). Text: 'တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ၊ ဂျပန်နိုင်ငံနှင့် စင်ကာပူနိုင်ငံတို့မှ မော်တော်ယာဉ်များ တင်ဆောင်လာသည့် M.V DELPHINUS V.389 သင်္ဘောသည် ၆-၁-၂၀၁၆ရက်နေ့တွင် ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းသို့ ဆိုက်ကပ်၍ ကုန်ချလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။'.

Advertisement for 'Ki Ki Ko' water dispensers. Text: 'အမှတ်(၃၁) သံချက်ဝန် ဦးမြလမ်း၊ ဒဂုံအရှေ့ပိုင်း၊ ၁၀၀၀၇ ရန်ကုန်။ ဖုန်း - 09-78977724, 09-780777922. Mobile - 09-420073607, 09-250009978'.

ကြေးမုံ

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း

ဦးခင်ဝင်း (ညွှန်ကြားရေးမှူး-ငြိမ်း၊ စီမံထူးချွန်တတိယဆင့် - ၂၀၀၁) (ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြန်မာနိုင်ငံ အင်ဂျင်နီယာအသင်း၊ မွန်/ကရင်ပြည်နယ်နှင့် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးရုံးခွဲ) (21 Paradise Hotel Setse Beach & 21 Paradise Natural Hot Spring သံဖြူဇရပ်မြို့နယ်၊ မွန်ပြည်နယ်)အား ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၄ ရက်တွင် “သုဓမ္မသီရိဇောတဓရ” ဘွဲ့တံဆိပ်ကို နိုင်ငံတော်မှ အပ်နှင်းချီးမြှင့်ခြင်းခံရသည့်အတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါသည်။

ဦးအောင်မြင့်ရွှေနှင့်ဝန်ထမ်းများ

21 Paradise Hotel(စက်စဲကမ်းမြေ)

ချစ်ခင်လေးစားရပါသော WIN & SAN စိန်တိုက်ပိုင်ရှင် သုဓမ္မသီရိဇောတဓရနှင့်အားနိုင်ငံတော်သမ္မတမှ ချီးမြှင့်ပေးအပ်သည့် သိဟသုဓမ္မသီရိ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ကို ထပ်မံရရှိခြင်းအတွက်မိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူးဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူမိပါသည်။ သက်ရှည်ကျန်းမာ စိတ်ချမ်းသာ၍ သာသနာအကျိုး အာသာအကျိုးကိုလည်းယခုထက်ပို၍ ဆက်ထမ်းပိုးဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း

MY DREAM WEDDING DRESS, VIDEO & PHOTO STUDIO မိသားစုမှ ဆုမွန်ကောင်းပို့သအပ်ပါသည်။



၂၀၁၄-၁၅ ပညာသင်နှစ်အောင်စာရင်း၏ အောင်မြင်မှုပွဲတိုင်း...

ဆရာကောင်း (သေး - ၂) အင်္ဂလိပ်စာ (၁) ဒေါက်တာထွန်းထွန်းနိုင်မှ တည်ထောင်သော

ကျောင်းထက်ကျော်

တန်းစုံ ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း
(ပူလတန်းမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအထိ)

အဆင့်မြင့်စာသင်ခွဲများ (၀၉၊ ၁၀တန်း)

အထူးစာသင်ခွဲများ (၀၉၊ ၁၀တန်း)

ပညာရေး၊ ဖွံ့ဖြိုးရေး အထူးကောင်းမွန်သောကျောင်း

 မမြမိုးညွှန်း ဆရာမ - ၇၇ အာသာအကျိုးဆောင် လူမှုဝန်ထမ်း မြန်မာစံနှိုင်းစနစ် (၆)	 မမေမိမိမောင် ဆရာမ - ၂၉၅ အာသာအကျိုးဆောင် မြန်မာစံနှိုင်းစနစ် (၇)	 မနန်းရည်သင်း ဆရာမ - ၆၆၆ အာသာအကျိုးဆောင်	 မသီရိနုနုအောင် ဆရာမ - ၄၇၉ အာသာအကျိုးဆောင်	 မပင်ပင်သင်း ဆရာမ - ၂၅၅ အာသာအကျိုးဆောင်
--	---	--	--	---

၅ ဘာသာရပ်ထူးရောင် - ၁၀ ဦး ၃ ဘာသာရပ်ထူးရောင် - ၂၀ ဦး
၄ ဘာသာရပ်ထူးရောင် - ၂၁ ဦး ၁ ဘာသာရပ်ထူးရောင် - ၂၆ ဦး

ကိုယ်ပိုင်ကျောင်း၊ စာသင်ခွဲ၊ ဘေ့ဘီ အစီအစဉ်အားလုံး၏ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း၊ နဝမတန်းများ အားလုံးကို ကျ် Top ten ၊ အာသာအကျိုးဆောင်များကို သင်ကြားသော ဝါရင့်ဆရာများသာ သင်ကြားပါသည်။ (ပဟန်ပြိုင်ပွဲ၏ အောင်ချက်အကောင်းဆုံးစာရင်းဝင်ကျောင်း ဖြစ်ပါသည်။)

မူလတန်း၊ အလယ်တန်းများအား အထူးကောင်းမွန်သည့် သင်ကြားမှု ၊ ပန်းချီ၊ ဂီတ၊ English 4 skills၊ computer တို့ဖြင့် တွဲဖက်သင်ကြားပေးမှုများ ပြုလုပ်ပေးနေပါသည်။ (စတုတ္ထတန်းနှင့် အငွေတန်း အောင်ချက် % နှုန်းပြည့် ရရှိထားပါသည်။)

ဖြေဆိုပေး - ၃၃ (၆ - ၂)၊ နဝမတန်းလမ်းတွယ် (၁) မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတိုက်လမ်း၊ ဧရာဝတီ၊ ဖားနန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်း၊
HOT LINE - 09 421 168127, 09 420 700008, 01 548339, 01 552348

ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ရန်ကင်းမြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ် (အရှေ့ပိုင်း) မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၆ ၊ မြေကွက်အမှတ်- ၄၂၊ ဧရိယာ- ၀.၀၅၆ ဧက (၄၁ ပေ x ၆၀ ပေ) ရှိ ရန်ကင်းမြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ် (အရှေ့ပိုင်း) မြို့နယ်၊ (၆) ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်မှူးဗဟိုလမ်း၊ အမှတ်- ၄၂ ဟုခေါ်တွင်သော နှစ် (၆၀) မြေငှားဂရန်မြေကွက်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်တို့ကို အမည်ပေါက်သူ ဦးခင်ဝင်း (Q/RGN-၀၀၈၀၈၇၊ ၁၂/အစန (နိုင်) ၁၂၂၆၆၅) ထံမှ အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူ၍ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲအမှတ်ပုံတင်အမှတ်- ၉၉၆၀/၂၀၁၃ ကို ရယူထားသော ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်းချို (၁၃/တကန (နိုင်) ၂၁၁၈၄၆) ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်ရောင်းချခဲ့ပြီး တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် အဆိုပါမြေကွက်အပေါ် ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူမည်သူမဆို အရောင်းအဝယ် ကို ကန်ကွက်လိုပါက ယနေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း နိုင်ငံသော အထောက်အထား၊ မူရင်းစာရွက်စာတမ်းများ နှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံလူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကုန်ဆုံးသည့်တိုင် ကန်ကွက် မည်သူမဆိုပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

ညွှန်ကြားချက်အရ
သင်းကြူစိုး (LL.B., LL.M.)
တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၆၅၅၆)
အမှတ်- ၅၅၊ အခန်း- ၂၆၊ တတိယထပ်၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
ဖုန်း- ၃၇၈၇၉၉၊ ၀၉-၅၀-၁၆၃၅၂၊ ၀၉-၇၃၁-၃၅၀၀၁။

သွေးသည်အသက်

ကျွန်းတော် ဦးသုရအောင် [၁၂/စခန (နိုင်) ၀၅၉၉၅၃] နှင့် ဒေါ်မေဖြူဝင်း [၇/တကန (နိုင်) ၀၄၇၅၂၀] တို့သည် ၁၇-၁၂-၂၀၁၅ ရက်မှစ၍ နှစ်ဦးသဘောတူ အကြင်လင်မယားအဖြစ်မှ ကွာရှင်း ပြတ်စဲဖြစ်၍ ကျွန်းတော် ဦးသုရအောင် နှင့်ဒေါ်မေဖြူဝင်းတို့သည် မည်သို့မျှ သက်ဆိုင်မှုမရှိတော့ပါကြောင်း၊ ဦးသုရအောင် [၁၂/စခန (နိုင်) ၀၅၉၉၅၃]

ရန်ကင်းမြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ် (၁၀)ရပ်ကွက်၊ လျှောက်လမ်း၊ တိုက်အမှတ်(၉၄-က) မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်လျက်ရှိသော တိုက်၏ ပထမထပ်၊ ဒုတိယထပ်၊ တတိယထပ် ပေ(၁၈x၅၁) အကျယ်အဝန်း အသီးသီးရှိသော တိုက်ခန်းများ အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်နှင့် စပ်လျဉ်းသည့်ကိစ္စ အထက်ပါတိုက်အား တာဝန်ယူဆောင်ရွက်သူ ကန်ထရိုက်တာ ဦးအောင်နိုင် [၁၂/ဖဟန (နိုင်) ၀၁၇၈၅၅] (သုခိတာဆောင်လုပ်ရေး) ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ကြိုပြင်စနစ်ဖြင့် ငွေပေးချေကာ ပထမထပ်၊ တတိယထပ်များအား နှစ်ဦးသဘောတူ တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်အား ပြုလုပ်ချုပ်ဆိုထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဤအရောင်းအဝယ်ကို ကန်ကွက်လိုသူများသည် ကြေညာပါသည့် နေ့မှ(၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ် ရက်အတွင်း လာရောက် ကန်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးအောင်ဇော်မြတ်(LL.B) ဒေါ်စုသန္တာဝင်း (LL.B,LL.M)
(စဉ်-၈၅၀၉) (စဉ်-၃၂၂၉၇)
တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ
မြန်မာ့ဥပဒေရေးရာ (LawFirm)
ဖုန်း-၀၉-၇၃၀-၅၄၃၃၉၊ ၀၉-၅၄၁၂၇၂၊ ၀၉-၄၃၀၃၁၀၁။

Viber, WeChat, BeeTalkနဲ့ MyChat တို့ကို အခမဲ့သုံးကြစို့

မိသားစုတွေနဲ့ မိတ်ဆွေတွေကို ဆက်သွယ်လိုက်ပါ။
ပုံများပေးပို့ခြင်း၊ ချက်တင်ပြုလုပ်ခြင်းနဲ့ အသံခေါ်ဆိုမှုများကို အခမဲ့ပြုလုပ်နိုင်ပါပြီ။

ooredoo



ကြေးငွေ

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

WYZ PTE LTD ၏ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ မိခင်ကြီး သီဟသူဓမ္မသီရိ ဒေါက်တာရီရီလှ(ယုဝတီခင်ဦး)အား ၄-၁-၂၀၁၆ ရက်တွင် နိုင်ငံတော်မှ သာသနာတော်ဆိုင်ရာဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ဆက်ကပ်လျှောက်ခြင်း အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ်(၁/၂၀၁၆)ဖြင့် “သီရိသူဓမ္မသီရိ” ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ထပ်မံရရှိသည့်အတွက် အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် ဆက်လက်၍လည်း ဗုဒ္ဓသာသနာတော်ကို ပစ္စည်းလေးပါးတို့ဖြင့် ထောက်ပံ့လျှောက်ခြင်း နိုင်ပါစေကြောင်း ဝန်ထမ်းများအားလုံးမှ ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

Managing Director နှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစု WYZ PTE LTD

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ (၆၈) နှစ်မြောက် (လွတ်လပ်ရေးနေ့)တွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၏ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၁/၂၀၁၆)ဖြင့် သီဟသူဓမ္မသီရိ ဒေါက်တာရီရီလှ (ယုဝတီခင်ဦး)အား “သီရိသူဓမ္မသီရိ” ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ချီးမြှင့်အပ်နှင်းခြင်းခံရသည့်အတွက် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက် မိပါသည်။ နောင်တွင်လည်း သက်ရှည်ကျန်းမာစွာဖြင့် နိုင်ငံတော်နှင့် သာသနာတော် အကျိုးကို ဆက်ထမ်းပိုး ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်း၍ ဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။

Managing Director Board of Directors နှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစု Victory Enterprise Pte Ltd K & D International Trading Pte Ltd



ပဉ္စမအကြိမ် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် ရူပဗေဒဆရာကန်တော့ပွဲ

ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် ရူပဗေဒဌာနတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ဖူးသော အသက် (၆၅ - နှစ်) နှင့်အထက် ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများအား (စာသင်နှစ် အားလုံး)နှင့် အဝေးသင်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းများအပါအဝင် ပဉ္စမအကြိမ် ဆရာကန်တော့ပွဲကို (၂၀၁၆) ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီ(၆) ရက်၊ (စနေနေ့)၊ နံနက် (၉:၀၀)နာရီအချိန်တွင် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်အပန်းဖြေရိပ်သာ (R.C)တွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၁၉၅၁ ခုနှစ်တွင် မွေးဖွားပြီး ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ရူပဗေဒဌာနတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ဖူးသော ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများ ဆက်သွယ်ပေးပါရန် လေးစားစွာ ပန်ကြားအပ်ပါသည်။ (ယမန်နှစ် စတုတ္ထအကြိမ် ဆရာကန်တော့ပွဲအထိ အကန်တော့ ဆရာ ဆရာမကြီးများ ဆက်သွယ်ရန် မလိုပါ)

ဆက်သွယ်ရန် - ဒေါက်တာဒေါ်စန်းရီ၊ ပါမောက္ခဌာနမှူး၊ ရူပဗေဒဌာန၊ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၊ ဖုန်း ၀၁-၅၃၆၇၇၂၊ ၀၉-၇၃၀၃၂၆၀

ဆက်သွယ်လျှောက်ခြင်းရန် - ကမ္ဘောဇဘက် (ကမာရွတ်)၊ ဘက်စာရင်းအမှတ် (160302-02100209201)၊ ဒေါက်တာမရမ်းဘီ

Table listing names and phone numbers of participants in the 5th Myanmar Education Development Center Rangoon University Physics Teacher's Meeting.

မိတ်ဆုံညစာစားပွဲကို ယင်းနေ့ည (၆) နာရီအချိန်တွင် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် သစ်ပုတ်ပင်အောက်၊ မြက်ခင်းပြင်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ကမ်းခံ အစီအစဉ် ပါရှိပါသည်။ ညစာ စားပွဲလက်မှတ်များကို ဆက်သွယ်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ လက်မှတ်စောင်ရေ တန်သတ်ထားပါသဖြင့် ကြိုတင်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

ဆရာဒွေ နှင့် သမီး-ဆရာမ ဒွေးစန္ဒာလွင်

B.A (Hons), M.A (English) အင်္ဂလိပ်စာ သဒ္ဒါ နှင့် အရေးသီးသန့် တစ်နိုင်လုံးမှာ မူလတီထွင်သင်ကြားသော သုံးဆင့်သင်နည်းသစ် စာအုပ် (ပ/စတု) အဖြူဖြူ ဆိုင်တိုင်းတွင်ရရှိ။ တစ်ပတ်(၂)ရက် (၅)လတက်ရုံနှင့် လုံးဝရေးတတ်မည်။ ဘွဲ့ကြို ဘွဲ့ရှာ ၁၀-တန်းဖြေ/အောင် အလုပ်ဝင်နေသူ အရွယ်မရွေးတက်ပါ။ လန်ဒန်(၆/၉)ရက်နေ့ (ပ/ဒု)တန်းခွဲသစ်ဖွင့်မည်။ လစဉ်တန်းခွဲသစ် ဖွင့်မည်။ ငွေသင်တန်း ၄တန်းမှ ၁၀တန်းထိ လက်ခံနေပြီ။ မတ်(၉)ရက်စတင်။ ၂၂၄၂ ပန်းဆိုးတန်း(ထက်)ရုံးတံတားအဆင်း မီးဖိုချောင်အနီး၊ ရန်ကုန်မြို့။ Ph: 01-375970, 0951 72096, 09254541441

ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ထောက်ကြွန့်တိုးချဲ့ရပ်ကွက်၊ မြေကွက်အမှတ်(၁/၁၈၈)၊ ရေယာ(အလျား ၂၅ပေ x အနံ ၅၀)ရှိ ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အိမ်အပါအဝင်ကို လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးအောင်နိုင်ဦး(၁၂/၁၂/၁၉၆၆)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏အမှုသည်က အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ပါမြေနှင့်အိမ်ပတ်သက်၍ ကန်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသည့်အထောက်အထားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံ ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးခင်ညွန့်(စဉ်-၁၇၀၁) ဒေါ်ရီရီတင်(စဉ်-၁၉၉၅) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ ရုံးခန်း(၁) အမှတ်-၅၅၊ တတိယထပ်၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ရုံးခန်း(၂) အမှတ်(၉၀) လမ်း(၄၀)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၃၃၇၅၅၅ ၀၉-၅၀၁၀၅၇၁၊ ၃၅၀၁၀၅၇၁၊ ၅၀၁၀၃၄၅၊ ၃၅၀၁၀၃၄၅၊ ၆၈၆၀၁၂၃၊ ၃၈၆၈၆၀၁၂၃

Large advertisement for 'TOP TEN' and 'ALL D' students, featuring photos of students, their names, and contact information for the Myanmar Education Development Center. Includes text about 'Forward' and 'All D' students.

Hot Line: 01 249 649, 01 230 2009, 09 250 31 2020, 01 397 939

အသင်းကြီးများထိပ်တိုက်တွေ့ဆုံမှုဖြင့်စတင်မည့်

MNL အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲ

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၇ မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်က ကြီးမားကျယ်ပြန့်သည့် ၂၀၁၅ ရာသီ MNL အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်(၁)ကို ဇန်နဝါရီ ၉ ရက်နှင့် ၁၀ ရက်တို့တွင် စတင်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး အသင်းကြီးများဖြစ်သည့် ရန်ကုန်-မကွေး၊ ရတနာပုံ-ဧရာဝတီတို့ ထိပ်တိုက်တွေ့ဆုံလျက်ရှိသည်။

ပွဲစဉ်(၁)အဖြစ် ဇန်နဝါရီ ၉ ရက်တွင် သုဝဏ္ဏကွင်း၌ ရခိုင်အသင်းနှင့် Southern အသင်း၊ အောင်ဆန်းကွင်း၌ Horizon အသင်းနှင့် ဇေယျာရွှေမြေအသင်း၊ ဇန်နဝါရီ ၁၀ ရက်တွင် YUSC ကွင်း၌ ရန်ကုန်အသင်းနှင့် မကွေးအသင်း၊ ဗထူးကွင်း၌ ရတနာပုံအသင်းနှင့် ဧရာဝတီအသင်း၊ သုဝဏ္ဏကွင်း၌

ချင်းယူနိုင်တတ်အသင်းနှင့် ဇွဲကပင်အသင်း၊ တောင်ကြီးကွင်း၌ ရှမ်းယူနိုင်တတ်အသင်းနှင့် တံသာဝတီအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။ ယခုရာသီတွင် အသင်းအမည် ပြောင်းလဲပြီး ကစားသမားသစ်များစွာ ခေါ်ယူထားသည့် ရှမ်းယူနိုင်တတ်အသင်းမှာ ပွဲဦးထွက်ပွဲစာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၅ သို့ *



ရတနာပုံနှင့် ဧရာဝတီအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်နေစဉ်။



မြန်မာစပါးကြီးဖြေ (ဝဘ် က/ဖ) အောင်လအန်ဆန်း

MMA ပြိုင်ပွဲ ဝင်ရောက်ထိုးသတ်မည်

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၇ ကမ္ဘာ့အဆင့်မီ စုပေါင်းကိုယ်ခံညှာအားကစား MMA ပြိုင်ပွဲများတွင် မြန်မာစပါးကြီးမြေဟူ၍ နာမည်ကြီးခဲ့သည့် ကချင်တိုင်းရင်းသား အောင်လအန်ဆန်းသည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကျင်းပမည့် ONE: UNION OF WARRIORS ပြိုင်ပွဲတွင် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ထိုးသတ်သွားမည်ဟု သိရသည်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၂ သို့ ○

ယ နေ မ ဝ တီ က ဝ

မော်တော်ယာဉ်တင်သွင်းခြင်းအတွက် ထုတ်လုပ်သည့် နှုခင်း ပြင်ဆင်သတ်မှတ်	သေမင်းတမန်ရထားလမ်းနှင့် မြန်မာ့သွေး၊ ချွေးမှတ်တမ်း	မန္တလေးမြို့တော်ဝန် မီနီမာရသွန်ပြိုင်ပွဲတွင် တားမြစ်ဆေးအသုံးပြုပြီး ယှဉ်ပြိုင်သည့် အားကစားသမားများအား အရေးယူမည်	ပြည်သူ့ကြွေးမြီ စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေပြဌာန်း
စာမျက်နှာ - ၅	စာမျက်နှာ - ၆	စာမျက်နှာ - ၁၀	စာမျက်နှာ - ၁၅

နှစ်သစ်ကူးအချိန်အခါတွင် မိဘပြည်သူ့အပေါင်းကိုယ်စိတ်နှစ်ဖြာ ကျန်းမာချမ်းသာ ပါစေကြောင်း

SUPER POWER ELECTRIC INDUSTRY CO., LTD. မှ ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

KEYSTONE CABLE	OSRAM	:hager	TERASAKI	IRIS CRISTAL BOHEMIA	KDK
Superior Electric	socomec	LEO Power	WLSN CABLE	fumagalli	SINCE 1909 JAPAN

ရွှေဝဲပလာဇာ၊ ကမ္ဘာ့အေးဘုရားလမ်းနှင့် ရွှေဝဲတိုင်လမ်းထောင့်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်။ TEL:01-552594, 558386, 558422 Email: spowercompany@gmail.com, info2@mspei.com www.facebook.com/speimyanmar

ဂုဏ်ထူးမြန်မာတစ်ဦးအဖြစ် နေပြည်တော်မြောက်တက္ကသိုလ်မှ ဝန်ထမ်းချီးမြှင့်ခြင်း

ဂုဏ်ထူး ဦးသိန်းနိုင် ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းကြီးနှင့် ပညာရေးအဆင့်မြင့် ဘေဂါ

၅၊၆၊၇၊၈၊၉၊၁၀ တန်း တန်းခွဲသစ်များ ဖြေလ (၂၇) ရက်နေ့ ဖွင့်မည်။ ကျောင်းအပ် လက်ခံနေပါပြီ။

အထူးထူးအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဆရာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်တင် M.Sc(Final)

၂၀၁၅ ခုတွင် နေပြည်တော်တက္ကသိုလ်မှ ဝန်ထမ်းချီးမြှင့်ခြင်း

၂၇၊ ၂၈၊ ၂၉ နေ့ ကျင်းပပြီးနောက် ဝန်ထမ်းချီးမြှင့်ခြင်း အထက်တန်းကျောင်း ပညာရေးအဆင့်မြင့် ဘေဂါ ကျောင်း ဖွင့်တော်မူပေးသည့် အခမ်းအနားကို ဝန်ထမ်းချီးမြှင့်ရေး အဖွဲ့ဝင်များနှင့် အတူတူ ဖြစ်ပွားခဲ့ပါသည်။

၂၀၁၅ ခုတွင် ဝန်ထမ်းချီးမြှင့်ခြင်း အခမ်းအနား (၂၇) နေ့၊ (၂၈) နေ့၊ (၂၉) နေ့၊ (၃၀) နေ့၊ (၃၁) နေ့၊ (၃၂) နေ့၊ (၃၃) နေ့၊ (၃၄) နေ့၊ (၃၅) နေ့၊ (၃၆) နေ့၊ (၃၇) နေ့၊ (၃၈) နေ့၊ (၃၉) နေ့၊ (၄၀) နေ့၊ (၄၁) နေ့၊ (၄၂) နေ့၊ (၄၃) နေ့၊ (၄၄) နေ့၊ (၄၅) နေ့၊ (၄၆) နေ့၊ (၄၇) နေ့၊ (၄၈) နေ့၊ (၄၉) နေ့၊ (၅၀) နေ့၊ (၅၁) နေ့၊ (၅၂) နေ့၊ (၅၃) နေ့၊ (၅၄) နေ့၊ (၅၅) နေ့၊ (၅၆) နေ့၊ (၅၇) နေ့၊ (၅၈) နေ့၊ (၅၉) နေ့၊ (၆၀) နေ့၊ (၆၁) နေ့၊ (၆၂) နေ့၊ (၆၃) နေ့၊ (၆၄) နေ့၊ (၆၅) နေ့၊ (၆၆) နေ့၊ (၆၇) နေ့၊ (၆၈) နေ့၊ (၆၉) နေ့၊ (၇၀) နေ့၊ (၇၁) နေ့၊ (၇၂) နေ့၊ (၇၃) နေ့၊ (၇၄) နေ့၊ (၇၅) နေ့၊ (၇၆) နေ့၊ (၇၇) နေ့၊ (၇၈) နေ့၊ (၇၉) နေ့၊ (၈၀) နေ့၊ (၈၁) နေ့၊ (၈၂) နေ့၊ (၈၃) နေ့၊ (၈၄) နေ့၊ (၈၅) နေ့၊ (၈၆) နေ့၊ (၈၇) နေ့၊ (၈၈) နေ့၊ (၈၉) နေ့၊ (၉၀) နေ့၊ (၉၁) နေ့၊ (၉၂) နေ့၊ (၉၃) နေ့၊ (၉၄) နေ့၊ (၉၅) နေ့၊ (၉၆) နေ့၊ (၉၇) နေ့၊ (၉၈) နေ့၊ (၉၉) နေ့၊ (၁၀၀) နေ့။



၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီ ၈ ရက်၊ သောကြာနေ့

ADVERTISEMENT

ကိုကျော်နိုင် CAR RENTAL
 မြို့တွင်းမြို့ပြင် စိတ်ချမ်းမြေ့စွာ ခရီးသွားနိုင်ရန်
 KLUGER, ALPHARD တားသစ်ကြီးများဖြင့်
 ဝန်ဆောင်မှု ပေးပါသည်။
 ☎ 09 253582510, 09 5158803

UMG
Relentless Pursuit Of Excellence
GROUP OF COMPANIES

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

UMG Group Of Companies ၏

တောင်ကြီးရုံးခွဲသစ်နှင့်အရောင်းပြခန်းကို အမှတ် (၈၅)၊ ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီး၊
 တောင်လေးလုံးကျေးရွာ၊ တောင်ကြီးမြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်တွင် ၂၀၁၆ခုနှစ်
 နှစ်သစ်မင်္ဂလာအချိန်အခါ၌အောင်မြင်စွာတိုးချဲ့ဖွင့်လှစ်နိုင်ခြင်းအတွက်
 အထူးပင်ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါကြောင်း

****Pann Myat Ingyin Tdg Co.,Ltd **လေးကျွန်းသူဗွေမိတ်ဆွေများအဖွဲ့ **ခမ်းလီရွှေဆိုင် (တောင်ကြီး)**
****Lucky Lark Tdg Co.,Ltd **Chan Myae Thar Tdg Co.,Ltd **Cotto Myanmar Co.,Ltd**

PNY EC
 အောင်မြင်ထူးချွန်ကြဖို့ အမြန် - ဆက်သွယ်ကြပါစို့
 ဂုဏ်ထူးဝေသာ

ပညာစွာ

၅ စာနား ၂၅ ဝတ်စုံ
 အဆင့်မြင့်ဘက်ဒါ

တစ်တန်းလျှင် လူဦးရေ (၃၀) ဦးသာ လက်ခံမည်။
 အမှတ်(၇၇)၊ စမ်းချောင်းလမ်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
 မုန်းဝင်-၅၀၅၅၄၁၂၊ ဝင်-၇၃၁၂၆၄၆၆၊ ၀၁-၅၁၀၃၆၇၊ ၀၁-၅၁၀၆၁၇

D FASHION

Professional fashion Designer, Pattern Cutter, Dress Maker ဖြစ်ချင်သူများအတွက်

ပတ်ရှင်ဒီဇိုင်းသင်တန်း

Course (I)	Course (II)	Course (III)	Course (IV)
* အမျိုးသမီးအင်္ကျီအမျိုးမျိုး	* ဘောင်းဘီအမျိုးမျိုး	* ဗဟိုတက်ဝတ်စုံအမျိုးမျိုး	* အမျိုးသား Vest, T-Shirt, Shirt, Jacket, Coat, Trouser
* Blouses, Shirt အမျိုးမျိုး	* ဂျက်ကက်	* သတ်သမီးတိုပတ်အင်္ကျီ	* ပွဲတက်သတ်သမီးအင်္ကျီအမျိုးမျိုး
* ဂါဝန်အမျိုးမျိုး	* ကုတ်အမျိုးမျိုး	* သတ်သမီးဂါဝန်ကြီးများ	* ကလေးဝတ်စုံ (အပဲ)

ဒီဇိုင်းများတီထွင်စဉ်းစားခြင်း
 → Illustration → Principal of Design
 → Designer's Tool → Present/Past/Future Silhouette
 Pattern များရေးဆွဲလေ့ကျင့်ခြင်း (Pattern Drafting)
 ပိတ်သားဖြင့်လက်တွေ့ချုပ်လုပ်ခြင်း (Cutting & Making)
 အသေးစိတ်အလှဆင်ခြင်းအမျိုးမျိုး (Detail by Trimming)

LEVELတိုင်းအတွက်
 Figure အမျိုးမျိုး
 ဒီဇိုင်း - အကန်းသတ်ပမ္မိ
 သင်တန်းကာလ - ပထမတန်းပညာ
 ထည့်သွင်းပေးသော အထူးဆောင်ရွက်မှု

U, အနန်းမြင့် (B.Sc-Zoology)(Dip in Pattern Cutting & Design Singapore)နှင့် ခေါ်ဆိုနိုင်
 တို့မှစတင်အကျဆုံး စင်တီမီတာတိုင်းတာနည်းဖြင့် စာတွေ့လက်တွေ့သင်ကြားသည်။
 အမှတ်(၁၆၈)၊ ဂူလွှာ၊ ပညားလမ်း၊ ယုန်လမ်းအနီး၊ ☎ 206148, 09-503 4163

EEC
European Education Center

SWPS
UNIVERSITY OF SOCIAL SCIENCES AND HUMANITIES
WARSAW, POLAND

Taught by European Professional Lecturers

.Executive MBA

- International Business Relations (BA , HND)
- Management (BA , HND)
- Diploma in Management Studies
- Diploma in Human Resources
- Diploma in Business English

.MBA

Register Now

www.eecmyanmar.com facebook.com/eecmyanmar 09-250233662
 No.A/601, Diamond Condo, Pyay Road, Kamaryut, Yangon.

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၇) လူနေရပ်ကွက်အမှတ်(၄၇) အင်ကြင်းမြိုင်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၈၁)ဟု ခေါ်တွင်သည့် အလျား ပေ(၄၀) အနံပေ(၆၀)ရှိ ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ၎င်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသည့် အဆောက်အအုံအပါအဝင် တွယ်ကပ်တပ်ဆင်ထားသည့် ပစ္စည်းများနှင့် ဝမ်းရိပ်သောက်ရေပိုက်လိုင်း၊ အိမ်သုံးလျှပ်စစ် ဖိတာအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို အမည်ပေါက်ပိုင်ရှင် ဦးခင်စိန် (EH-၀၃၃၃၈၁) [၁၂/၈၁(နိုင်)၀၀၉၀၉၈]ထံမှ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး လက်ရှိထားပိုင်ရှင်ဖြစ်၍ ရောင်းချ ပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်ခင်ခင်မြ [၁၂/လမန(နိုင်)၀၉၀၂၃၁]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေများ ပေးဆောင်ပြီးဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါ ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးကို ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်သူ မည်သူမဆို ဤကြေညာပါသည့် နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း နိုင်ငံသားပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကတိပိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ၎င်းနေရာကို နောက်ပိုင်းတွင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ငြိမ်သက်အထိ ဆက်လက်ချုပ်ဆိုသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
 ဦးမျိုးသိန်း(BA(Law); LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၃၅၆၄)
 အမှတ်(၄၅၂) ဗိုလ်မင်းရောင်းလမ်း၊ (၄၅)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
 ဖုန်း-၀၉-၇၃၁၈၆၉၇၇

J

တာချီလိတ်မြို့ ပုလဲတောရိပ်သာကြီး၏ (၂၅)နှစ်ပြည့် ငွေရတုအလှူတော်မင်္ဂလာ ၆-၁-၂၀၁၆ မှ ၁၀-၁-၂၀၁၆ (၅)ရက် (၄)ည ကာလအတွင်း၌ ရှမ်းဘာသာဝိသုကတ်ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ ညစဉ်ညတိုင်း ၇း၃၀ နာရီတွင် တရားပွဲ နိဗ္ဗာန်ဈေးပွဲတော်တို့ကို ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ လာရောက်ပါဝင် ကုသိုလ်ယူနိုင်ပါကြောင်း နိဗ္ဗာန်အကျိုးမျှော်၍ နှိုးဆော်ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်လျှောက်ဒါနရန်ဌာန
ပွဲဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီ
ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တကာလိန္ဒ
(သာသနဓမ္မောစရိယ) မြို့နယ်သံဃနာယက
၀၉-၄၇၇၇၉၇၅၈
ဦးနာရိန္ဒ - ၀၉-၄၉၀၃၀၅၈၄
ဦးပညာဒီပ - ၀၉-၃၆၁၇၅၇၅၉
ဦးပညာဇောတ - ၀၉-၄၇၃၂၆၉၃၂
ဦးသုနန္ဒ - ၀၉-၄၇၃၂၆၁၇၆
ဒေါ်နန်းစန်တိပုံ - ၀၈၈၅၈၄၂၇၂၂(ထိုင်း)
ဒေါ်နန်းဖောင်း-၀၈၈၈၀၄၃၀၉၉ (ထိုင်း)
ဒေါ်နန်းကိန်ခမ်း - ၀၉-၂၅၇၃၈၂၂၆၆



ဖြူးဖြူး အထက(၁)အမျိုးသားကျောင်း ၁၃၂၀၏ (၁၆)ကြိမ်မြောက် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲကို ၁၀-၁-၂၀၁၆ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၈း၃၀နာရီတွင် အထက(၁)၏ အမျိုးသားကျောင်းဆောင်၌ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

ရန်ကုန်မှ ဖြူးသို့ အသွားအပြန် သီးသန့်ကားစီစဉ်ထားပါသဖြင့် စာရင်းပေးသွင်းပြီး ဆရာကြီး ဆရာမကြီးများနှင့် ကျောင်းသားဟောင်းများသည် ၉-၁-၂၀၁၆ရက် နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၁ နေ့စည် လက်ဖက်ရည်ဆိုင်၊ အောက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်း၊ အထက(၄)အလုံရှေ့မှ စတင်ထွက်ခွာ၍ ၎င်းမှ ၂။ တက္ကသိုလ်များမှစောင့်ရှောက်ပေးပါ။ (သမားတော်ဆေးခန်းရှေ့- ၈-မိုင်အစား) မင်းဓမ္မလမ်း၊ ကျောက်တော်ကြီးဘုရားရှေ့ စုရပ်များမှ ထွက်ခွာမည်ဖြစ်ပါကြောင်း လေးစားစွာ အသိပေးအကြောင်း ကြားအပ်ပါသည်။

အမှားပြင်ဆင်ဖတ်ရူပါရန် ရိုးမဘဏ်တောင်ဒဂုံဘဏ်ခွဲဖွင့်လှစ်မည့်နေ့ ၆.၁.၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) အစား ၆.၁.၂၀၁၆ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ဟုပြင်ဆင်ဖတ်ရူပါရန်လေးစားစွာတောင်းပန်အပ်ပါသည်။
ရိုးမဘဏ်

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း
၂၀၁၆ခုနှစ်၊ (၆၈)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့တွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၏ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ်(၁/၂၀၁၆)ဖြင့် ချစ်ခင်ရပါသော သင်းသင်း ဒေါ်သင်းမျိုးမျိုးအောင် (ရွှေစန္ဒီပိုးထည်တိုက်) အား သုဓမ္မသီရိဘွဲ့တံဆိပ်တော် ချီးမြှင့်အပ်နှင်းခြင်းခံရသည့်အတွက် လိုက်လံစွာ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါကြောင်းနှင့် ဘာသာ သာသနာအကျိုးကို ဆတက်ထမ်းပိုး ထမ်းရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်း တောင်းလိုက်ပါသည်။

ဦးမောင်မောင်မြင့်အေး + ဒေါက်တာစောယုနွယ် (ရောင်ပြန်မဂ္ဂဇင်း၊ ဘုန်းရောင်ဂျာနယ်) ကိုအောင်ကောင်းကျော် + မစောသီရိ [Heaven Pizza] ရုပ်ရှင်နှင့် ဝီဒီယိုသရုပ်ဆောင် - စိုးရန်အောင်

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း
၂၀၁၆ခုနှစ်၊ (၆၈)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့တွင် နိုင်ငံတော်မှ စွမ်းဆောင်မှုဆိုင်ရာဂုဏ်ထူးဆောင် အလင်္ကာကျော်စွာဘွဲ့ ချီးမြှင့်ခြင်းခံရသော ချစ်ခင်လေးစားရပါသည့် ထပ်ဆင့် အကယ်ဒမီ ဒါရိုက်တာ ပန်းချီစိုးမိုး အား လိုက်လံစွာ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါသည်။

ဦးမောင်မောင်မြင့်အေး + ဒေါက်တာစောယုနွယ် (ရောင်ပြန်မဂ္ဂဇင်း၊ ဘုန်းရောင်ဂျာနယ်) ကိုအောင်ကောင်းကျော် + မစောသီရိ [Heaven Pizza] ရုပ်ရှင်နှင့် ဝီဒီယိုသရုပ်ဆောင် - စိုးရန်အောင်

“အထူးလှိုက်လှဲဝမ်းမြောက်ကြောင်း ဂုဏ်ပြုလွှာ”

၂၀၁၆ခုနှစ်၊ (၆၈)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့တွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၏ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ်(၁/၂၀၁၆)ဖြင့် အန်ကယ်ကြီး ဦးခင်ဝင်း(ညွှန်ကြားရေးမှူး-ငြိမ်း၊စက်မှုဝန်ကြီးဌာန) (21 Paradise Hotel & 21 Paradise Hotspring) အား “သုဓမ္မမဏိဇောတရေ”ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ချီးမြှင့်အပ်နှင်းခြင်းခံရသည့်အတွက် လှိုက်လှဲစွာ ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူမိပါကြောင်းနှင့် ဘာသာ၊ သာသနာအကျိုးကို ဆတက်ထမ်းပိုး ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်း တောင်းအပ်ပါသည်။

ချစ်တူမလေး - ဒေါက်တာချမ်းငြိမ်းသူ
ချစ်တူလေး - မောင်ခန့်စည်သူ(ဒုတိယနှစ်၊ ဆေးတက္ကသိုလ်-၁)

လူကြီးမင်းတို့၏ စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံ၏ ထုတ်ကုန်ပမာဏများတိုးမြှင့်ပေးဖို့

KHIN MAUNG NYUNT TRADING CO., LTD. သို့ ဆက်သွယ်ကြပါစို့

- ❖ လေမှတ်စက်နှင့် ပတ်သက်သော စက်ချို့ယွင်းမှုများအား စမ်းသပ်အဖြေရှာခြင်း
- ❖ ကျွမ်းကျင်သော Engineer များမှ လုပ်ငန်းခွင်အရောက် ဝန်ဆောင်မှုပေးခြင်း
- ❖ လိုအပ်သော အရပ်စွယ်များကို အချိန်တိုအတွင်း အာမခံဖြင့် တပ်ဆင်ပေးနိုင်ခြင်း
- ❖ နှစ်အလိုက်၊ လအလိုက် Maintenance Package များ ပေးပို့နိုင်ခြင်း

KHIN MAUNG NYUNT TRADING CO., LTD.
No.18, Pyidaungsu Road, (24) Ward, South Dagon Township, Yangon. Tel : (95-1) 590227, 591306 Fax : (95-1) 590818

အားကစား မြှင့်တင် စိတ်လန်းရွှင် ဆန့်ကျင် မူးယစ်ဆေး

လှိုက်လှဲစွာ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ဦးအောင်သန်းစိန်အား ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၏ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၁/၂၀၁၆)ဖြင့် သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်ဆက်ကပ်ပွဲတွင် “သုဓမ္မမဏိဇောတဓရ” ဘွဲ့တံဆိပ်ချီးမြှင့်ခံရခြင်းအတွက် လှိုက်လှဲစွာ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း နောင်တွင်လည်း မိသားစုနှင့်အတူ သက်ရှည်ကျန်းမာစွာဖြင့် နိုင်ငံနှင့်လူမျိုး၊ ဘာသာ သာသနာအကျိုးကို ဆက်တိုက်တိုး၍ သယ်ပိုးဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ကိုစိန်ဝင်း-မသင်းသင်းအေး မိသားစု
တွံတေးမြို့

ဂျပန်ဆင်ဘုတ်အစားထိုး

နံရံကန်နှင့် မျက်နှာကျက်

GET FREE! 1 Plant လက်ဆောင်

ရေစိုက်/ရေခိုက်

BUY ၃ ကျင်း ဝယ်လျှင်

အိမ်တွင်း အလှဆင် ဝန်ပိုင်

Selected Items Only

ဂန္တနီ (သီရိဂုဏ်အလှဆင်) ပြောက်ကျွန်း

ဖုန်း - 09 79 700 70 88, 09 79 700 70 99

ဖုန်း - 09 79 700 70 79, 09 79 700 70 89

Glory Hope Education Centre

အနီးရတနာဝင် ကိုရီးယား အလုပ်ဝင် Professional

ကျွမ်းကျင်သင်တန်းကျောင်း Better Tomorrow

EPS - TOPIK

(ကိုရီးယားဘာသာစကားအရည်ချင်းစစ် စာမေးပွဲ)

ပညာအရည်ချင်းမလိုဘဲ သင်လည်း ကိုရီးယားမှာ ပိုက်ဆံရှာဖို့ သွားကြဖို့

- လစာ(၁၈)သိန်း ဝန်းကျင်ရရှိနိုင်သော အာမခံချက်။
- မြန်မာစကား ကျွမ်းကျင်သော ကိုရီးယားလူမျိုးဆရာ Kim သင်ကြားပို့ချချက်များ
- ကိုရီးယား ဘာသာစကားကို လုံးဝမတတ်သူများအတွက် အခြေခံမှစာမေးပွဲအောင်မြင်သည်ထိတာဝန်ယူ သင်ကြားပေးနေပါသည်။
- တန်းခွဲသစ်များကို (၁၁.၁.၂၀၁၆)နောက်ဆုံးလက်ခံပါမည်။

တွေဝေနေဘဲ အရင်ဆုံး ပုန်းဆက်ပြီး တိုင်ပင်ဆွေးနွေးကြည့်လိုက်ပါ။

လိပ်စာ ချမ်းသာပလာဇာ(ပုဇွန်တောင်)ဒုတိယ၊ အထက်ပုဇွန်တောင်လမ်း

ဖုန်း ၃၉၅၅၀၂၊ ၂၉၉၁၃၃၊ ၀၉၅၁၅၀၅၂

လှည်းတန်း ၅၁၂၈၀၄၊ ၀၉၃၀၀၉၃၅၅၊ ၀၉၅၅၅၀၅၂၀၀

(အနီးဆုံး အရည်ချင်းစစ် စာမေးပွဲ ဖြေဆိုနိုင်ရန်အတွက် တန်းခွဲသစ် စတင်လက်ခံနေပါပြီ)

10-1-2016 (တနင်္ဂနွေ) ကရင်နစ်သစ်ကူးနေ့ (12:00)PM တွင် သမ္မတအဆင့်မြင့်ရုံ၌ ပါဝင်သော သရုပ်ဆောင်များမှ ပရိသတ်များအား တွေ့ဆုံနှုတ်ဆက်လက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါမည်။

ရုံးပတ် သီးဇေးများ

၀၉၆ 16.10.2015 နေ့မှစ၍ သမ္မတ၊ မင်္ဂလာ(သိမ်ကြီးရေ)၊ မင်္ဂလာ(စံပြ)၊ JCGV Junction(မော်တင်)၊ JCGV Junction Square၊ Top Royal(ပါရမီ)၊ မဟာမြိုင်၊ ရွှေတို၊ မြေတနား၊ မြဟံသာ (သန်လျင်)၊ မန္တလေး-ဝင်းလိုက်၊ မြို့ရက်ရောင်၊ JCGV ၊ လားရှိုး-သီတာအေး၊ အောင်သီရိ၊ သိန်းထိုက်၊ တောင်ကြီး-မြသု၊ မြိတ်-မင်္ဂလာတို့တွင် တစ်ပြိုင်တည်းပြုပြီ

ပေါ့ပါးလွယ်ကူသည့်... FIRE.Safe မီးသတ်ဆေးဘူး

FIRE.Safe FIRE.Safe 2 FIRE.Safe 3

ဖော်သွယ်ရာရရှိ - 09 440 444444, 09 458 222222

အပြိုင်ပြိုင်အနယ်နယ်ရှိ Super Market ၊ ကုန်တိုက် နှင့် စတိုးဆိုင်ကြီးများတွင်ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

မူဆင်းအန္တရာယ် ကြိုတင်ကာကွယ်နိုင်ကြပြီး မူဆင်းအသိပညာရရှိစေရန်

မူဆင်း ရှုထောင့်ဂျာနယ် ဖတ်ကြစို့

အမှတ်(၂/43)ယနေ့ထွက်ပြီ Ph-01-397164, 01-9000017

လူသတ်ပြီးစစ်တပ်ကို ဝင်ရောက်ဖို့ကြိုးပမ်းသူကို ဖမ်းဆီးနိုင်ခဲ့တဲ့ဖြစ်ရပ် ။ ရထားသံလမ်းပွဲဈေးမှာဖြစ်ပွားခဲ့တဲ့ လူသတ်မှု ။ မကျေနပ်ချက်ကို စားမနေပြေရင်းသူ လူသတ်မှုအရေးယူခဲ့ရ ။ လောကီကိုင်ချင်းရွှေဟော်မှာ ဖြစ်ပွားခဲ့တဲ့ပေါက်ကွဲမှု ။ ကျပ် (၂၂)သိန်းကျော်ဖိုးခိုးယူခံရတဲ့ဖြစ်ရပ် ။ စားသောက်ဆိုင်ရှေ့မှာရပ်ထားတဲ့ကားကို ခိုးယူသူဖမ်းမိ ။ တစ်ရွာတည်းသားချင်း စားခဲ့တဲ့ဖြစ်ရပ် ။ လူငယ်က ကလေးမလေးကို အမွေကုန်တဲ့ဖြစ်ရပ် ။ ပလောင်အမျိုးသမီးငယ်ကို ငွေကျပ် (၄၆)သိန်းနဲ့ တောင်းရမ်းခေါ်ဆောင်သွားကြမယ့် လူကုန်ကူးအဖွဲ့ကို အချိန်မီဖမ်းဆီးရမိ ။ အရိုနဲ့ မထိန်းနိုင်တဲ့ကားကြောင့် အမျိုးသမီးနှစ်ဦးသေဆုံး ။ ကျောက်တန်းမြို့နယ်မှာ စားကိုင်ဆောင်သူကို ဖမ်းဆီးအရေးယူ ။ ပြစ်မှုကျူးလွန်ခဲ့သောအား လူသတ်ကင်းမော်တော်ယာဉ်များပူးပေါင်းရှာဖွေဖမ်းဆီး ။ မတော်တဆဖြစ်ရပ်ကြောင့် အသက်သေဆုံးသွားရတဲ့ဖြစ်ရပ် ။ ပြတ်ရုဇော်ရာတွေနဲ့ သေဆုံးနေသူကို တယ်သူသတ်သလဲ စုံစမ်းဆဲဖြစ်ရပ် ။ စားပျောက်တဲ့ ပြဿနာကြောင့်အချင်းများရာမှ အသက်ပါပျောက်သွားတဲ့ဖြစ်ရပ် စတုတ္ထတန်းများနဲ့အတူကဏ္ဍပုံစံစွာ စတင်ပြုမည်။

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၁၁၀၅၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၇၉၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်- ၃၉၊ အိမ်ကြီးလမ်း (၉)ရပ်ကွက်၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ဒေါ်ခင်သန်း/ပဒေ(နိုင်)၀၂၆၄၆၅အမည်ပေါက် နှစ်(၉၀)ရက်မြေအား အမည်ပေါက်ဒေါ်ခင်သန်းနှင့် ခင်ပွန်း ဦးအောင်ကျော်တို့ အသီးသီးကွယ်လွန်သဖြင့် ကိစ္စမသမ်းအဖြစ် ဖွဲ့စည်းစာချုပ်အမှတ် -၁၄၂/ ၂၀၁၄(၂၉-၄-၂၀၁၄)သေစာရင်း၊ ကျမ်းကျိန်လွှာတို့ တင်ပြ၍ ဒေါ်အေးအေးခိုင် [၁၂/လကန(နိုင်)၀၀၆၅၂၂]မှ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်နိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၄၆၊ မြေကွက်အမှတ်-၉၀၃၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၉၀၃၊ ပုသိမ်လမ်း (၂၀)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ (ဒေါက်တာသိက်ထွန်း) အမည်ပေါက်ပါမစ်မြေအား အမည်ပေါက်ထံမှ အရပ်ကတ်စာချုပ်အဆက်အစပ်ဖြင့်ဝယ်ယူခဲ့သူ နော်နီနီမြင့်/၁၄/နေမ(နိုင်)၀၉၆၄၄၄၅ထံမှ အထွေထွေကွယ်စားလှယ်လွှာအမှတ်-၉၈၉/၀၅(၁၅-၉-၁၅)ဖြင့် ရရှိသူ GIPဦးကျော်ဝင်း[၁၂/အစန(နိုင်)၀၄၃၂၆၄]က တင်ပြပါမစ်မူရင်းတွင် ဓာတ်ပုံနှင့် ရွှေပြောင်းမည်သူများ၏ ရာဇဝင် အကျဉ်းချုပ်တို့ တင်ပြ၍ အိမ်ရာဆောက်လုပ်နေထိုင်ခွင့်နှင့် မြေနေရာချထားပေးခြင်းခံရသူများ၏ မှီခိုနေထိုင်သူများစာရင်း တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိဘဲ ပါမစ်မူရင်း နှစ်(၆၀)မြေအား စာချုပ်(ရန်)လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကွာရှင်းပြတ်စဲပြီးစီးခြင်းနှင့်အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ကျွန်တော် ဦးအောင်ကို [၇/ပတ်စ(နိုင်)၀၀၅၆၅]နှင့် မကေခိုင်ဝင်း [၁၂/ထတပ(နိုင်)၀၉၉၇၅]ကိုင်ဆောင်သူတို့သည် မိုင်းယောင်းမြို့နယ်တရားရုံးတွင် ၁၄-၈-၂၀၁၅ ရက်တွင် တရားဝင်အကြင်လင်မယားအဖြစ်မှ ကွာရှင်းပြတ်စဲပြီးဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် ၎င်းနှင့်အတူ ၎င်း၏ သမီးဖြစ်သူ မတင်နီလာစန်းတို့အား အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ကြောင်း၊ ၎င်းတို့နှင့်ပတ်သက်သည့် မည်သည့်ကိစ္စကိုမဆို တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ကြောင်းနှင့် ကျွန်တော်၏အမည်အား အလွဲသုံးစားပြုလုပ်ပါက တရားဥပဒေအရ အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးအောင်ကို

